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POR THE DISTRICT OF COLUMBIA i BY MR. SUSANIN:
................ x 2 Q It's Mr. Garabito is how you pronounce that; s
_— : 3 that right?
GRAND JURY PROCEEDINGS 4 A That's correct.
................ . 5 Q And you are a Special Agent with the PPD in =
Grand Jury Room No. 2 6 Secret Service”?
R for the Distaicr of Corumbia 7 A Yes, sir.
3rd & Constitution, N.NW.
Washington, D.C. 20001 8  Q Sir, we just met briefly outside, let me
Thursday, July 30, 1998 9 reintroduce myself. My name is Timothy Susanin. 'z an
The testimony of NELSON ULYSSES GARABITO was taken 10 Associate Independent Counsel. To my left is my co_zague
in the presence of a full quorum of Grand Jury 97-§%, 11 from the Indcpcndcnt Counsel's Ofﬁx' Terrence Gal_gan
impane.ed on December 5, 1997, commencing at 10:22 a.m., 12 Across from me is the court reporter and to Mr. Gallizm's
betore: 13 left are two members of the grand jury, and the ladies :nd
TERRENCE. GALLIGAN 14 gentlemen to your right there comprise the rest of the grand
Brpeciesy independens comend 15 jury that you're testifying in front of today.
Suste 490 Noren ot M- 16 Before we begin, I briefly want to review some
Mashington, D.C. 20004 17 rights and obligations you have as a witness before the grand
18 jury today.
19 First, as our Deputy Foreperson has already stazd,
20 we are going to ask you to keep your voice elevated se
21 everyone in the back can hear. We are also going to ask that
22 you give us verbal answers as opposed to nods or shrugs so
23 that the court reporter can take everything down.
24 As you know, you were just swom in, you're uder
25 oath. You have an obligation to testify truthfully befere
Page 2 Page 4
1 PROCEEDINGS 1 the grand jury. Do you understand that, sir?
2 Whereupon, 2 A Yes, 1do.
3 NELSON ULYSSES GARABITO 3 Q And do you understand that includes not misleading
4 was called as a witness and, having been first duly sworn by 4 the grand jurors in any way. For instance, saying you don't
5 the Foreperson of the Grand Jury, was examined and testified 5 know or you don't remember something when in fact you dc know
6 as follows: 6 or do remember that something. Do you understand that?
7 EXAMINATION 7 A Yes, I do.
8 BY MR, SUSANIN: 8 Q You have the right to counsel. You do not have the
9 Q Good morning, sir. 9 right to have counsel in the room with you bere, but you do
10 A Good morning. 10 bave the right to have counsel outside and to stop the
11 Q Could you please state your full name for the 11 proceedings if you feel you need to go out and consult with
12 record? 12 your attorney or attorneys. Do you understand that?
13 A Nelson Ulysses Garabito. 13 A Yes, I do. .
14 Q Could you spell your last name for us? 14 Q And is Mr. Tom Dougherty, D-o-u-g-h-er-t-y, here
15 A G-a-r-a-b-i-t-o. 15 from Secret Service Counsel's Office on your behalf today?
16 Q We've been misspelling your name, so I've got to i6 A Yes, heis.
17 write this down. 17 Q And there is another attorney by the name of Matt
18 A JUROR: Could you spell that again? 18 from the Office as well?
19 BY MR. SUSANIN: 19 A That's correct.
20 Q Once more. 20 Q What's his last name?
21 A Last name is Garabito, G-a-r-a-b-i-t-o. 21 A Spades? Spacta? Something along those lincs.
22 THE DEPUTY FOREPERSON: Sir, we would ask youto ][22 Q Are there any other Secret Service attorneys here
23 keep your voice up. The lady in the back also has to hear 23 on your behalf, sir? —r
24 cvery onc of your answers. 24 A No, sir.
25 THE WITNESS: Thank you. 25 Q And do you have a private attorney that you've
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) hired 0 represent you here today? 1 Q Let me ask it from a different end, then. Do you

2 A No. ! do not. 2 know how soon after you started at the White House in April

3 Q Special Agent Garabito. you also bave under the 3 of '95 you first saw Ms. Lewinsky? Whether it's a month

4 Fifth Amendment of the Constitution a right against self- 4 later, a year later, two years later?

5 incrimination. What that means is if a truthful answer to a 5 A Probably a year later.

6 question posed by me would tend to incriminate you. you have 6 Q So you think you might have seen her by spring of

7 the right to refusc to answer that question. Do you 7 '96?

8 understand that? 8 A That's correct.

9 A Yes.Ido. 9  Q Do you know before the story broke in January of
10 Q Do you have any questions for me about these rights 10 this year, 1998, how far back from that date was the last
11 or obligations before begin? 1} 1ime you saw her?

12 A No. sir. 12 A No, sir. That would be very unclear to me.

13 Q [ want to begin by asking you about your 13 Q Can you tell the grand jurors at least whether it

14 employment, as you said earlier. with the Presidential 14 was a matter of months or a year or two?

1S5 Protective Detail with the Secret Service: is that correct? 1S A No. Several months, two to three months, I'd say.

16 A Thatis correct. 16  Q Sois it fair to say you saw her sometime towards

17 Q How long have you been with the PPD? 17 the end of 19977

18 A Three years and three months. 18 A That would be a fair guess, yes.

19  Q How long bave you been with the Secret Service 19  Q Now I believe you said that you had seen Ms.

20 altogether. sir? 20 Lewinsky often delivering papers and that type of thing in

21 A Tt will be 10 years August Ist. 21 the White House.

22 Q And you've been an agent the entire 10 years? 22 A That is right.

23 A Yes. sir. 23 Q Did you see her in the West Wing?

24 Q You've never been with the Uniformed Division? 24 A Yes, sir.

25 A No,sir 25  Q Did you see her in areas other than the West Wing?
Page 6 Page »

1 Q How many of those 10 years have you worked in 1 A Yes, sir,

2 Washington? Did you start right out 10 years ago here in 2  Q What arcas would those be?

3 DC? 3 A Thbe area we call the colonnade and walking towards

4 A No, sir. I began in Newark, New Jersey, then San 4 the residence part or sometimes in the residence section

5 Juan, Puerto Rico, and [ arrived in Washington April 29th of | 5 walking through the residence coming from the East Wing of

6 1995. 6 the White House.

7 Q So you arrived here to start directly with the PPD; 7  Q Allright. Let me back up a bit. The West Wing is

8 is that right? 8 where the Oval Office is; is that correct?

9 A Yes, sir. 9 A That's correct. v
10 Q Now let me start off by asking you if you know a 10 Q And you've seen Ms. Lewinsky there?

11 woman by the name of Monica Lewinsky. 11 A Yes.

12 A Yes, I do. I know her by name since the press 12 Q In and around the Oval Office?

13 releases came out. 13 A Yes, sir.

14 Q Would that be in January of this year, roughly? 14 Q Explain what the colonnade is for the ladies and

15 A That's correct. 15 gentlemen of the grand jury.

16  Q That this story first hit the media? 16 A It's an area that's outside. You can walk — it's

17 A That's correct. 17 a paved arca that you can walk from the West Wing area of the
18 Q Did you know her before you knew her by name in 18 White House where the Oval Office is, it takes you towards
19 January of this year, did you know her to see? 19 the residential part of the White House where the private

20 A Yes, sir, 1 did. 20 quarters are.

21 Q How long before January did you know her to see? 21 Q And is that kind of like a sidewalk with a little

22 A 1 would be unclear on that. ] would remember 22 roof over it?

23 seeing her often through the White House delivering what 23 A Yes. sir, itis.

24 appeared to be papers or documents from one office to 24 Q Are there columns on one side?

25 another, from one side of the White House to another. 25 A Yes, there are,
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1 Q And that's why it's called the colonnade? i A I might have said that, but I was incorrect.
2 A Idon't know that, but, yes, you are correct. 2 Q Okay. And you want 10 correct that now?
3 Q And you had seen Ms. Lewinsky out on the colonnade. 3 A Yes.
4 A Sure. 4 Q Okay. Go ahead and correct that.
5 Q And, again, that connects the West Wing complex to 5 A Sometime, as I said, spring of '96 to fall of '96
6 the residence? 6 is the time ] remember.
7 A That's correct. 7 Q Okay. And would that roughly be the same months.
8 Q And the residence is in the main part of the White 8 October of '96. somewhere in there roughly?
9 House? 9 A Yes, sir.
10 A That's correct. 10 Q And let me go back using those new parameters and }
11 Q You also said you saw Ms. Lewinsky walking towards 11 appreciate you correcting that. From roughly the spring of
12 the residence. Would that be some area other than the 12 '96 towards the end of '96. when you say that you had seen
13 colonnade? 13 Ms. Lewinsky often, try to give the grand jurors a better
14 A Not towards the residence -- well, walking towards 14 sense, if you could, of what you mean by "oficn.” Would you
15 the residence from the West Wing back towards the residence. 15 sece ber on a daily basis? Would you sce her on a weekly
16 I'm assuming she would come from somewhere in the East Wing 16 basis? A monthly basis? That kind of thing.
17 of the White House because at times I would see her walking 17 A At the time [ was assigned to what's called our
18 through the residence towards the West Wing. And sometimes 18 Transportation Section, we drive the limousines and so forth,
19 if we were stationed at the West Wing part, we could sec her 19 and during that time, we would be assigned to come back and
20 departing the West Wing going back towards the residence. 20 work -- let me back up. ’
21 Q But that's all inside? 21 The Transportation Section is away from the White
22 A Idon't understand. 22 House. It's approximately six blocks-away. During that
23 Q Well, if you saw Ms. Lewinsky walking towards the 23 time. we would be assigned once or twice a8 week to come back
24 residence on the colonnade, she's outside. 24 to the White House and work with the shift, which are the
25 A Yes. 25 people around the President that follow him throughout the
Page 10 Page 12
1 Q My question is when you saw Ms. Lewinsky walking 1 White House. So, once or twice a week you didn't have a
2 from the East Wing through the residence to the West Wing, 2 driving assignment, you would be sent to help out the shift.
3 that's inside. 3 It was during this time that | remember seeing her, so if
4 A Thatis correct. 4 was there once or twice a week, and being posted in different
S Q And did you ever see her walk, making that same S areas, | could see her going back and forth maybe twice,
6 trip in the opposite direction? In other words - 6 three times a day -- not necessarily every day | was there,
7 A Yes. 7 but I do recall her, you know -- especially, if she went in
8 Q - from the West Wing through the residence back to 8 one direction, I could anticipate seeing her coming back in
9 the East Wing, but inside as opposed 1o out on the colonnade? 9 the other direction ten minutes later. So two or three times
10 A Yes, sir. 10 a day that days that I did happen to see her.
11 Q Thanks. Now just to pick up on your use of the 11 Q Can you give us an idea of when you worked the
12 word, "often,” and I know thesc dates are rough and you're 12 Transportation Section? Did you start with them as soon as
13 giving us the best you can, if you saw Ms. Lewinsky roughly 13 you arrived in D.C. in April of '95?
14 from April of '96 to maybe September or October of '97, which 14 A No, sir. [ think I went to Transportation
15 would be two or three months before this story broke in 15 approximately February of '96, and [ was in Transportation
16 January — 16 until approximately March of '97.
17 A TI'msorry. That is not what I intended to say. ] 17 Q And let me ask you during the occasions that you
18 think more like '96, towards the end of '96. 18 saw Ms. Lewinsky, do you know what her status was in the
19 Q Would be the last time you saw - 19 White House?
20 A Right. Spring of '96 towards fall of '96. 20 A No, not at that time. I've learned it since. At
21 Q Okay. Let me back up then to make sure I have this 21 the time, I just thought she was another staff person.
22 right. Ihad asked you how long before the story broke in 22 Q Did you ever see anything that she was wearing to
23 January of this year, "98, was the last time you saw Ms. 23 indicate whether she was authorized to be in the locations
24 Lewinsky. I thought you bad said two to threc months before 24 where you would see her?
25 that, meaning towards the end of '97. 25 A Yes. We all have to carry a pass that indicates
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that you have access to walk throughout. I can't recall ever

Page 15
think on a movement to the Pentagon. again I was driving one

1 1
2 looking at it specifically to determine if she was staff or 2 of the vehicles. I don't remember if it was limo or back-up
3 intern cr something, just I would look at it to realize that 3 limo: so, obviously, we park at — we arrive at our location
4 she was authorized to walk back and forth. 4 and all the drivers stay with their vehickes. The people
s Q Is it fair to say you could see the pass from a 5 going inside go inside. While I was outside I saw her and,
6 distance just to make sure she was authorized? 6 you know, just smiled and said, "Hello,” and assumed that she
7 A That's correct. 7 was, what's called "working." doing the advance for the site.
8 Q But you would have to maybe read the pass to see 8 The staff sends out someone to prepare everything so when the
9 whether she was an intern or an employee or staffer? 9 President arrives everything is pretty much coordinated.
10 A That's correct. 10 I assumed she was setting up the advance for that
11 Q And are you saying you never read the past, but 11 site. And1don't recall exactly how, there were several of
12 from a distance, you verified she had a pass? 12 us in a conversation and I beard her say that she was no
13 A Yes, sir, that's correct. 13 longer working for the White House, that she was working for
14 Q Is it the same color pass that a staffer and an 14 the Pentagon now. And that's when I realized that she
15 intern would have? 15 wasn't. Because we didn't work every day at the White House,
16 A I think they would have different colors. Again, I 16 1didn't realize that she had already keft. When I beard
17 never stopped to look at what color she had, but I think 17 that conversation is when I realized she was no longer
18 there would be different passes. 18 working for the White House, but working at the Pentagon.
19  Q As long as she had a pass, that was good enough for 19  Q So at some point you had personal knowledge from
20 you if you were on post? ' 20 her directly that she no longer worked at the White House?
21 A That's correct. 21 A That's correct.
22 Q And you don't remember as you sit here what color 22 Q And then let me ask you about the occasion where
23 pass she had? 23 you believe it was she that you had seen at the White House
24 Let me ask you this, was it part of your job when 24 after employment, was that before or aficr this movement to
25 you would come back on occasion to work shift work or to  [25 the Pentagon you just described?
Page 14 Page 1v
1 stand post in the White House, was it part of your job to 1 A Way before -- I'm sorry. Way after. Way after.
2 make sure people in the West Wing or other parts of the White] 2  Q All right. We'll come back to that in a little
3 House had a pass? 3 bit. Let me move back to the occasions that we were speaking
4 A Yes, sir. 4 about where Ms. Lewinsky is still working at the White Housc.
5 Q And did she have a pass on those occasions when you | 5§ During those occasions, did you know ber name?
6 saw her? 6 A No. Idid not.
7 A Yes. 7 Q Did she know your name?
8 Q Do you know if you ever saw Ms. Lewinsky in the 8 A Tdon't think so.
9 White House, any part of the White House when she didnot | 9 Q Did you have any kind of contact or conversation
10 have a pass? 10 with her on the occasions when you would see ber?
1 A 1do not recall that, no. 11 A She was very friendly; besides bello, good morning,
12 Q And aside from the pass, was there ever a time when |12 good afternoon, whatever, that was it.
13 you saw Ms. Lewinsky in the White House that after, to your {13 Q So she was friendly in demeanor?
14 knowledge, she had stopped working there? 14 A Yes.
15 A Tbelieve, I believe I might have seen her on one 15 Q But there was no conversation other than greetings?
16 occasion. | cannot be 100 percent certain because I did not |16 A Correct. That is correct.
17 see a frontal view, I just saw a side view and a rear view. 17 Q Did you ever sec her with the President while she
18 [ thought it might have been her, but I can't be 100 percent 18 was an employee of the White House?
19 certain. 19 A Sece her walking? Talking?
20 Q Let me ask you what makes you think that occasion 20 Q Did you ever sce ber in any way with the President?
21 -- 1 understand you to say you believe it was her -- what 21 A The only time I recall secing ber with the
22 makes you think that that was after her employment at the 22 President is on onc occasion where she - I believe — 1
23 White House? 23 believe it must have been a weekend only because the way the
24 A Because I didn't see her for a long period of time, 24 Oval Office area is set up, there is a door that keads to the
25 so I knew that she wasn't working there. Also, ona--1 25 secretary’s office and if the secretary is there, that door
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1 is open. And we arc always in that arca. 1 Q Axd let me ask you if perhaps you can at least
2 At this point, to the best of my recollection. that 2 place 1t curing the time frame that you spoke about earlier
3 door was closed and Mrs. Curric, the President’s secretary. 3 when yci would see Ms. Lewinsky in the White House.
4 was not there; so, for that reasan. [ believe it was eitber a 4 1a other words, can you place this incident dunng
5 weekend or a boliday because she wasn't there. And there 5 her penioc of employment at the White House?
6 weren't — it wasn't a normal day. There wasn't the usual 6 A ]think so. It would be between that spring
7 traffic of people going back and forth. It was kind of a 7 '96/fall '96 period. I don't know what her term of
8 weckend boliday day. And she came I assume from the East 8 employment was, but this is the time that ] remember.
9 Wing and she approached with some documents and paperwork. 9 Q So to your recollection, she was working at the
10 Obviously, if Mrs. Curric were there, she would go into the 10 White House either as an intern or employee, but at any rate,
11 secretary's office and enter wherever she needed to go. That 11 working at the White House when this happened?
12 door was closed, so she came to me. 12 A Yes. It was at a time where it was customary,
13 1 was standing in front of the door that leads 13 usual for me to see her, yes.
14 the President's office, and she indicated — I don't know the 14  Q Do you remember what time of day this took place?
15 exact words, but she indicated she had some paperwork for the 15 A No, sir, | do not.
16 President. 16 Q And do you remember where you were working when
17 I knocked on the door, excused mysclf. I indicated 17 this incident took place? :
18 to the President that there was someone to sec him. Not 18 A Yes. Directly in front of the door that leads from
19 exact words, but something to that effect. He, to some 19 the Oval Office to the Roosevelt Room, directly in front of
20 effect said, "Thank you." Or "Pkasc come in." I allowed 20 that door. :
21 herin. I closed the door and that was it. 21 Q Okay. So that's a door from a hallway into the
2 Q All right. Let me go through this incident with 22 Oval OfTice?
23 you again asking you some questions. First of all. I know 23 A That is correct.
24 you've said that you believe this is a weekend or a boliday 24 Q And as you stand and look at this door, is there a
25 because there wasn't a lot of raffic and Mrs. Currie was 25 little table to the right with a telephone on it?
Page 18 Page 20
1" there; is that nght? 1 A Yes, there is.
2 A Mrs. Currie was not there. 2 Q And as you stand and look at this door, would Mrs.
3 Q Mrs. Currie was not there. 3 Currie's, the secretary's desk and office space be down a
4 A That is correct. 4 little ways to your left?
5 Q Can you place this weekend or holiday for us on a 5 A That is correct.
6 time line? 6  Q And is there anather door into the Oval Office from
7 A No, I can't. One thing I've tried to remember is 7 Mrs. Currie's area?
8 when the government shut down that we worked for a week, I | 8 A Yes, sir. Yes, there is.
9 don’t recall those dates, that is the only other time that I 9 Q And as you're back at the door we were just talking
10 could possibly think that this could have occurred. If it 10 about with the little table and the telephone in front of it,
11 wasn't a weekénd or a holiday, then it might have been around| 11 down a ways to your right as you look at that door, would
12 the time the government shut down; because all 1 recall isit  ]12 there be another door into the Oval Office pantry and dining
13 wasn't a regular workday. We didn't have the usual people |13 room area?
14 moving back and forth. It was like a down day where the 14 A Yes, there is.
15 President had some work in the Oval Office. We were there {15 Q So the door you are talking about is really in the
16 with him, but it was very low key and there weren't that many| 16 middle of the dining room-pantry room door which is to the
17 people going back and forth as it would usually be. 17 right and Mrs. Currie's area and door to the Oval Office
18 Q Now, Special Agent Garabito, I take it you're not 18 which is down to the left.
19 saying you recall it was during the shutdown. 19 A That is correct.
20 A No, no, no. No, no. I'm not saying that at all. 20 Q And is there a letter and number designation given
21 Q You're saying it was during the shutdown or a 21 to this door that we're talking about?
22 holiday or a weekend,; is that fair to say? 22 A Yes.
23 A That is correct. My main recollection is that it 23 Q What is that? . o—
24 was not a normal working day. That's what I'm trying to 24 AW
25 clarify. 25 Q WP And you were on post at¥illl correct?
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i A [ was, ! teil the grand furors where she was wien you {irst saw ber on
2 Q And given that you're a PPD as opposed to Uniformed | 2 this date or during this incident?
3 Division, 1 take it the fact that you're 2t @ means the 3 A As ] said, when the doar opened, the doors that are
4 President is in the Oval Office? 4 beyond the secretary's office, beyond the Cabinet Room that
5 A That's correct, 5 lead to the Press area, as 1I'm standing with my back 10 the
6 Q And that's because you go where the President is as 6 Oval Office i NS When those doars
7 a member of the PPD; is that comreet? 7 opened is when I looked and } saw her. That's the first ime )
8 A That is correct. 8 1 saw her approaching, approaching the office.
9 Q Now was there another PPD agemt working with you 9 Q And where do those doors lead to? Do those lead

10 during this incident? 10 towards the residence in the East Wing?

1} A Again, since it wasn't a regular working day, the
12 door to the secretary's office was locked. On those
13 occasions, we -- the supervisor, not "we," the supervisor has

A That is correct. If you go down that and make a
right, it will take you right into the colonnade, right
rowards the East Wing.

{1

getting to me. So 1 remember the door apened, I looked, she
came over ta me and she had -- she showed me the documents
she had to take tnside.

Q Okay. I'm going 1o put Ms. Lewinsky aside for a
minute, but we'll get to that in & second. Let me ask you if
there were any Uniformed Division officers SNEEGNGG
in the area, maybe even down the hallway that day.

A When we are stationed, when a PPD Agent is
stationed SRR = you s:id,
you know, that pantry door to my -~ if I'm looking at the
door, to my right. If I'm standing as 1 should be, then it's
to my feft.

Q In other words, it's to your Jeft if your back is
10 @B door; is that correct?

A That is correct.

Q Do you remember if there was a Uniformed Division
officer at the pantry door during this incident?

A 1do not remember specifically. I'm saying there
usually is. There should be someane there. They usually
hold our posts. When the President comes,

G

Q And you don't recall as you sit here today who the
Uniformed Division officer was?

A No, sir.

Q All nght. Getting back to Ms. Lewinsky, could you

i
2
3
4
5
6
7
8
9

10
1
2
13
34
15
ié
17
13
19
20
21
22
23
24

Jas

14 the latitude to move the posts. If that door is locked, 14 Q So, Ms. Lewinsky is coming from that general

15 there is no reason 1S direction. :

16 R circctly in front of the sccretary's door. If 16 A Correct.

17 that door is focked, 17  Q And can you tell us what you remember about how she
18 “ 18 1ooked when you saw her? Could you describe what she was
Lgh 19 wearing, how she appeared, what she was carrying?

20 And on this occasion, 1 just don’t remember the 20 A No, { don't recall much about what she was wearing.

2} other agent being there 23 1 just remember it was a large yellow manila envelope which [
22 the door that comes from the East Wing through the Press 22 assumed had documents in it. I don't recall specifically how
23 area, from that area, ] remember seeing her as that door 23 she was dressed.

24 opened and she came directly (0 me. Had there been another {24 Q  And did she walk right up to you? )
25 agen! over there, she would have stopped there first before 25 A Yes. That's my recollection, that there was no

r Page 22 Page 2«

other agent there, so that's why she came directly o e,

Q And had you recognized her by that point? Had you
seen ber around the White House by that time?

A Yes, yes, sir.

Q What happens when she gets up to you?

A She indicates in one format or another that sbe bas
documents that the President is waiting for or asked for.

Q And during the course of your shift work in the
West Wing, did that strike you as usual or unusual that

LT R R R T R N

-
=

soroebody would come in in this manner with papers 10 see the
President?

A N, it was not unusual. The only thing unusual
about it iy thet they would approach me. Usually, Mrs,

Currie is there and they go through ber. Since Mrs. Currie
was not there, J was the only person that could give ber
acgess to the office. That was the only thing unusual.

Q Did Ms, Lewinsky know the President was in the Ova)
Office 10 your knowledge? Or did she inquire as to whether
be was in the Qval Office?

A It appeared 10 me that she knew, because her
indication was, "I have these papess for O President. So, '
it's an assumption on my part, but it felt like she had been
called and told (o bring something over or ordered to bring
somnething over, you know. Sbhe did not ask me is tw
25 President in. No, sbe did not.

— T e e e
N b W Qg e

17
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1 Q And I take it at some point then you tumed towards 1 A You're never on a break, but you're down. You're
2 the door and opened the door; is that nght? 2 not standing at a post. You're down, ready but down,
3 A That's correct. 3 downstairs.
4 Q Did you have any additional conversation with Ms. 4 Q Okay. And bow long is the down shift?
5 Lewinsky after she tells you she has the papers, but before 5 A It depends on bow many posts we're bolding.
6 you turned to open the door? 6 Usually, I'd say maybe 40 minutes.
7 A No, sir. 7 Q Do you remember where you were before you were down
8 Q All right. Now you're at this door because you're, 8 that day?
9 of course, guarding the President; correct? 9 A Again, depending on the rotation, I would have been
10 A Yes, sir. 10 on a post that's outside on the colonnade.
11 Q And you knew him to be in the Oval Office before 11 Q Okay. Do you remember seeing the President on this
12 you opened that door? 12 da ?
13 A Yes, that's why I'm standing there, yes. 13 A No, sir, I can't remember that specifically.
14 Q Okay. Was anyone in there with him at that time, 14 Q Allright Do you know how long before you took
15 or was he alone? 15 the E-6 post, the President moved to the Oval Office?
16 A Ican't --1don't know that. When you open the 16 A No, sir, | cannot recall that.
17 door, obviously, I didn't have to open the door totally. I 17 Q Now, you said you don’t recall if you saw the
18 just opened it enough to sce him and if I'm at the door and I |18 President that day SEEERGERENE’
19 open it, his desk is right there, so I could open the door a 19 A Correct. _
20 third of the way, see him, and I just said something to the 20 Q If you had been out on the colonnade before you
21 effect, "Mr. President, there's someone here to see you." 21 were down, would you have seen the President if he was in the
22 Q Allright. Let me interrupt you there before we 22 Oval Office?
23 pick up again. How long had you been on post to the best of |23 A No, because for me o be on the colonnade, he would
24 your recollection by the time this incident takes place? 24 already be in the office.
25 A Perhaps -- I remember being there only a short time 25 Q Allright. And do you remember that you were in
Page 26 Page 28
1 after that, so I would say maybe 10 to 15 minutes. 1 the colonnade before you were down?
2 Q And how long are you typically on that post? 2 A No. For example, if we were in the residential
3 A We may be there, again, depending on what type of 3 part of the house and I were down on that side and he moved
4 day it is, we may be there approximately 20 minutes. 4 at that point, so 1 would have
5 Q So, if that was a 20-minute shift and you recall 5 been on the other side when he walked over. And when it was
6 leaving the shift a few minutes after Ms. Lewinsky goes in, 6 my turn to come on pos!—, so I would
7 you, therefore, are assuming this happened 10 or 15 minutes | 7 not have seen him on the walkover or been on post as he
8 into the shift; is that what you're saying? 8 walked over.
9 A Yes. Yes,sir 9 Q Now in the 10 or 15 minutes you wercQJEINERN
10 Q And do you have any recollection as to whether this 10 before Ms. Lewinsky came, you did not let anyone else into
11 was the morning shift or the night shift? Do you recall 11 the Oval Office?
12 daylight? Darkness? 12 A 1 do not recall anyone else entering.
13 A Daylight, yes. Daylight, yes. 13 Q When you assumed the post, are you ever told by the
14 Q It happened during the day? 14 person you're replacing, "Everything's fine. The President's
15 A Daylight. 1S in with so-and-so.” Or given any information like that?
16 Q Do you remember what time of day? 16 Status type of information.
17 A No, sir, I do not. 17 A Usually very brief. If it's a regular staff
18 Q In the 10 to 15 minutes that you had been on duty 18 person, I don't think any comment would be made. If it's out
19 there, had anyone else gone into the Oval Office? 19 of the ordinary, sometimes we'll have 10 or 15 press people
20 A No, sir. 20 in there because they're taking some photo op. that we're
21 Q Do you recall where you had been before you took 21 advised of: but if it's a usual — I wouldn't be told Mrs.
22 N’ 22 Curric’s in there. I wouldn't be told a staff person is in
23 A What we call "down," so | wasn't -- | was 23 there. ) '
24 24 Q Do you recall whether you were twold anything about
25 Q Is that on a break? 25 additional peoplec
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1 A 1do not recall. 1 Q Did you use Ms. Lewinsky's name?
2 Q You don't recall whether you saw the President 2 A 1didn't know - I did not. I did not know her by
QRN 3 name,
4 A 1 cannot be certain of that, no. 4 Q Was there any point at which the President either
5 Is the first time you saw the President after you 5 asked who it was or you even with your body language kind of
6 . RS opcncd the doo 6 turned to signal who it was to sec whether be indeed wanted
7 A 1 would say yes. 7 to see the visitor?
8 Q And did you knock, first? 8 A That's exactly what I did. I tumned to make sure
9 A Yes. 9 that he could see who was standing there, and he acknowledged
10 Q Did you wait to get a response? 10 to some effect, "Yes, please come in." Something to that
11 A Yes, sir. 11 effect. And that's when I aliowed her through.
12 Q What did you hear? 12 Q All right. Now did you kind of gesture in her
13 A "Yes” 13 direction as you've just done now?
14 Q And then you opened the door? 14 A Yes, sir
15 A Yes, sir. 15 Q You turned and kind of gestured towards Ms.
16  Q Tell the ladies and gentlemen of the grand jury 16 Lewinsky?
17 what you see when you open the door. 17 A Mm-hmm. Mm-hmm
18 A If you were to open the door completely you would, 18 Q And what did the President say then?
19 obviously, see the entire Oval Office. I think I'm 19 A Somecthing to the effect of, *Yes?"' Or "Please come
20 disturbing the President, so I just open it as much as I 20 in." Something like that. '
21 needed to get his attention to me to inform him of why I had |21 Q And did you hear Ms. Lewinsky say anything during
22 disturbed him. I told him someone was there to see him_he 22 this whole evolution while you're opening the door or talking
23 acknowledged and I let the person in and then I closed it. 23 to the President, gesturing to Ms. Lewinsky, up until the
24 So 1 could -- I only opened the door enough to sec where his {24 time you closcd the door?
25 desk was. I did not hold the door open. 25 A No, sir.
Page 30 Page 3.
1 Q Let me ask you a few questions about that. Was the 1 Q And did Ms. Lewinsky leave that door to your
2 President at his desk? 2 knowledge in the remaining minutes of your shift?
3 A Yes, he was. 3 A No, sir.
4  Q Do you recall how he was dressed? 4  Q And do you recall who replaced you on the shift?
5 A iwouid say casuai. Casuai, maybe a goif shir, 5 A No,sir.
6 something to that effect. 6 Q Do you recall where you went next?
7 Q Okay. And what makes you say that? 7 A No, not specifically, again, because it wasn't a
8 A Just]don't recall it being a suit. 8 normal day. Normally, I would have gone to — the
9 Q All right. And what was he doing at his desk? Do 9 door in front of the secretary. I don't think I went there.
10 you remember in any more detail? 10 I think I went to one of the outside posts.
11 A Just at his desk, this position. (Indicating.) i1 Q Now, just getting back to your earlier testimony
12 Not necessarily a pen, but at his desk, 12 that you had seen Ms. Lewinsky often during this period in
13 Q And tell the ladies and gentlemen what you see Ms. 13 the White House and you've just finished telling us about
14 Lewinsky do up until the time you shut the door. 14 this specific incident where you saw her. Were there other
1S A She stood behind me as I opened the door. Once | 15 incidents during this time — again, this is the period where
16 got the President's acknowledgement, she walked in. 16 you had seen her at several locations around the White House,
17 Q And where was she when you closed the door? 17 the colonnade, walking to and from the East Wing, on the
18 A Beyond the door. I closed the door behind me. 18 interior, in the West Wing, were there any other incidents
19 Q Was she walking? 19 other than the one you just described that involved both Ms.
20 A Yes, walking towards, towards him. 20 Lewinsky and the President?
21 Q Towards the desk? 21 A No, sir.
22 A Yes, sir. 22 Q Did you ever see her with the President on any
23 Q And before she did that, you said to the President, 23 other occasion?
24 "You have a visitor." Or something to that effect? 24 A No, sir.
25 A "Someone here to see you." Something like that. 25 Q Did you ever see her go into an area where you knew
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1 the President to be on any other occasion? | A Yes.
2 A No,sir, 2 Q Was that the last time you had seen her when she
3 Q Did you ever hear that she was with the President 3 worked at the White House?
4 on any other occasion? 4 A No.
5 A No, sir. 5 Q So you had seen her at the White House wearing a
6 Q Did you ever hear any rumors about her being alone 6 pass after the Oval Office incident?
7 with the President? 7 A Sure.
8 A No, sir. 8 THE REPORTER: Please keep your voice up, sir.
9 Q On the other occasions where you saw Ms. Lewinsky 9 THE WITNESS: I'm sorry.
10 in the White House and, again, I want to get back to the ones |10 BY MR. SUSANIN:
11 you described as "often," when you were filling in at the 11 Q Now moving back to the Pentagon trip, I believe you
12 White House from your Transportation duties. Otber than the |12 said that you and several other Secret Service Agents who
13 Oval Office incident you just described, was there anything |13 were working the Transportation detail there waited outside
14 noteworthy or significant that the grand jury should know 14 the Pentagon while the President was at an event or a meeting
15 about those other occasions where you would see her at 15 of some sort in the Pentagon,; is that correct?
16 various locations in the White House? 16 A That is comrect.
17 A No, nothing I can recall, no. 17 Q Do you remember what time of year this was?
18 Q Were each of those other instances basically of a 18 A Hot. Very hot. Summertime.
19 similar nature as with regard to what you saw? 19 Q And how do you remember it was summertime?
20 A 1 saw her just walking by with documents. 20 A Just the heat, being outside.
21 Q Well, just in terms of generally what you saw. 21 Q How many agents are on the Transportation detail
22 A Similar in nature to what? All the incidents 22 that would have been with you that day waiting by the car?
23 amongst themselves, were they similar? 23 A Perhaps four, four drivers and four different
24 Q Right. 24 vehicles.
25 A Yes. Basically transporting documents back and 25 Q And were you a driver of one of the vehicles?
Page 34 Page 36
1 forth. 1 A Yes, | was.
2 Q Now. I want to move to the incident where you're on 2 Q What were the names of the other individuals you
3 a Transportation detail to the Pentagon. Is it possible for 3 were with?
4 you to estimate for the grand jurors how long, how much time 4 A 1do not recall.
S went by between that incident where you see Ms. Lewinsky at 5 Q Do you recall any of them?
6 the Pentagon and the last time you had seen her at the White 6 A No, sir.
7 House? 7 Q Do you recall roughly how long you waited outside
8 A No, sir, I can't. That is why it was surprising to 8 the Pentagon during this?
9 me that she was no longer employed there, because I didn't 9 A Probably over an hour, an hour-and-a-half.
10 know how, you know, I didn't notice that she was gone. Then, 10 Q How soon after you got to the Pentagon -- do you
11 again, I wasn't there every day 10 see, to notice that she 11 remember what time of day it was, incidentally?
12 was missing. 12 A 1 would say 11:00 or 12:00. I want to say high
13 Q Let me shift gears back to the Oval Office incident 13 noon, again, because of the heat and the sunlight.
14 we were speaking about where Ms. Lewinsky went into the Oval 14 Q Do you know where the President was going in the
15 Office. Let me just ask you a follow-up question there on 15 Pentagon?
16 timing. 16 A No.
17 You had talked about seeing Ms. Lewinsky on a 17 Q Do you remember what the event was he was
18 number of occasions. as you say. "often.” in this period 18 attending? ‘
19 where she worked at the White House. Was the incident where 19 A No, sir.
20 you let her in on a holiday or a weekend into E-6, was that 20 Q How long in that hour or hour-and-a-half period
21 the first time you had ever seen ber while she worked at the 21 that you're waiting outside the Pentagon was it that you
22 White House? 22 first saw Ms. Lewinsky?
23 A No.sir. - - : 23 A Oh, no. We saw her as soon as we arrived. She was
24 Q So there were other times you had seen her before 24 at the door. That is why I assumed that she was part of the
25 that, 25 advance team for this particular event. Once we arrive, we

Diversified Reporting Services, Inc. (202) 296-2929

Page 33 - Page 36




1212

in re: Grand Jury Procecdings Multi-rage 1 hursday, July 3U, 199%
Page 37 Page 39
1 have to reposition the vehicles and so forth, and it was 1 Ms. Lewinsky?
2 during that time that I saw her. and I heard the 2 A No.sir
3 conversation. 3 Q And is she still holding the door when you first
4 Q And when you say you saw her right at the door, is 4 see her?
S that the door to the car? The door to the Pentagon? 5 A Yes. I think she was still bolding the door. 1
6 A The door to the Pentagon. 6 think there were still some people coming through.
7  Q So you drive right up to the Pentagon? 7 Q Allright. How far are you from ber at that
8 A Yes. 8 point?
9 Q And when you say you thought she was part of the 9 A The Pentagon has several steps that come down -
10 advance, are you saying you thought she was part of a White |10 she was way up at the door, we were down on the street level,
11 House Office that went out to prepare the trip? 11 50 feet. maybe.
12 A That is correct. 12 Q All right. So there are some steps going up to
13 Q So you thought she was still an employee of the 13 this door?
14 White House? 14 A Yes.
15 A That is correct. 15 Q And at some point, you and the other agents speak
16 Q Can you remember with specificity when you first 16 with Ms. Lewinsky?
17 saw Ms. Lewinsky during this incident? In other words, did |17 A That is correct.
18 you see her as the car was still moving, pulling up to the 18 Q How long after it is from when you first see ber
19 door? Did you see her before or after the President gets out {19 until you're speaking with her?
20 of the car? Before or after the President actually goes into 20 A Whatever time it took for the rest of the press
21 the Pentagon? That type of thing. 21 people 0 or whoever was lagging behind 10 go through. At
22 A After. After the President had entered. 22 that point, everybody is through. I'm assuming she probably
23 Q So you don't see her while the car's moving? 23 let the door go and, you know, she approeched us and we might
24 A No. I'm driving, no. 24 have spoken then.
25 Q And the car stops, the President gets out and 25 Q And did you ever leave where you were speaking with
Page 38 Page 4y
1 enters the building. 1 the agents to go closer to her or did she come up to the
2 A Yes. 2 agents’ location?
3 Q And then you are first aware of Ms. Lewinsky? 3 A 1 think she came down to us. We wouldn't go away
4 A Correct. At that point, we need to reposition the 4 from the cars.
5 vehicles and get ready for the departure, so that's when 1 5 Q And tell us about the conversation from the moment
6 can step out and that's when I noticed her. 6 she approaches.
7 Q ‘You noticed her when you stepped out of the car? 7 A Nothing in particular, just that she was no longer
8 A Yes, to the best of my recollection. 8 at the White House, that she was now working for the
9  Q After you repositioned the car? 9 Pentagon. And the only reason I remember is because 1
10 A No, no. We're there. Then we have to, you know, 10 realized at that point that she was no longer at the White
11 we can all get out and start talking about, "Hey, let's go 11 House. That's the only part that struck me. .
12 turn around there.” Or whatever we need to do. So we 12 Q Did she come over to speak with you, specifically?
13 usually come out and discuss the way we want to do it. 13 A No. Idon't think so. I think there was, as |
14 "Let's put this one first, second,” whatever. And at that 14 said, a group of us.
15 point when we were speaking is when I noticed that she was {15 Q But you recognized her.
16 there. 16 A Yes.
17 Q All right. 17 Q And she recognized you?
18 A There was still some staff people going in, 18 A 1 would assume so.
19 especially the press is way behind in the motorcade, so 19 Q Did she ever say hi to you individually or use your
20 they're still going in. And I recall her holding the door 20 name?
2] open as other people went through. 21 A 1don't think so.
22 Q Was the President already in the building by the 22 Q Did she recognize the other agents?
23 time you first saw Ms. Lewinsky? 23 A It appeared -- it appeared that way, yes.
24 A Oh,yes. 24  Q Did they recognize her?
25 Q Did you see any contact between the President and 25 A It appeared that way, yes.
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I Q All right. And was there any conversation after 1 holidays, so I'm thinking it was either late November or
2 she says, "Hello,” and before she says, "I no longer work at 2 early December of '97.
3 the White House." 3 Q Now this story all hit the media January of '98;
4 A 1 assume there was. Perhaps I wasn't paying 4 correct?
S attention at that point or it's not that's memorable. S A That's my understanding.
6 Q And how did it come up that she no longer workedat | 6 Q And did you see reports of this on the TV or hear
7 the White House? Do you recall? 7 about it on the radio?
8 A No, I don't. 8 A Yes
9 Q Okay. But you remember her addressing that topic 9  Q And at the time you saw the story break, did you
10 at some point. 10 recognize Ms. Lewinsky?
11 A That's correct. 11 A Yes.
12 Q Tell the ladies and gentlemen to the best of your 12 Q And did it occur to you when the story broke that
13 knowledge what you remember her saying. ' 13 you had seen her fairly recently?
14 A That she was no longer working at the White House, (14 A Yes. ‘
15 that she was now working for the Pentagon doing pretty much |15 Q And you were able to tic that towards the holidays
16 the same thing, doing advances, preparing events but doing it |16 or your vacation roughly?
17 for the Pentagon now. 17 A [ think that's what made me remember that that
18 Q And, Special Agent Garabito, let me ask you, did 18 particular incident which wouldn't have been of any
19 she say how long she had been at the Pentagon? 19 importance prior to that. Then when I saw the report is when
20 A [ don't think so, no. 20 I remembered, "You know, 1 think that was her 1 saw the other
21 Q Did she mention whether she liked her job at the 21 day."
22 Pentagon? 22 Q Allright. Now, you finished up with the
23 A Idon't think the conversation was that long. 23 Transportation Section earlier in '97, in March of '97;
24 Q Did she mention whether she missed the White House? {24 correct?
25 A No. 25 A Yes, March of '97.
Page 42 Page 44
| Q What was discussed after she talked about working 1 Q Where did you go in March of *97?
2 at the Pentagon? 2 A 1 went back to what's called shift work. working
3 A That's all I recall. Then she had to -- she went 3 around the President.
4 inside -- she went inside to finish whatever her duties were 4 Q So if the President was not traveling, you were in
5 and then we got busy with our responsibilities. 5 the West Wing during your workday?
6 Q And how long, all told, from the moment she 6 A Yes, sir.
7 approached you and the agents to the moment she left youand| 7 Q Is that correct?
8 the agents would you say she was there? 8 A That is correct.
9 A I'd say a few short minutes. She had to finish or 9 Q Tell the ladies and gentlemen of the grand jury
10 continue with what she was doing. 10 what you remember about this incident from late November or
11 Q And as'I've been asking you questions about this 11 December of ‘977
12 group conversation with you, other agents and Ms. Lewinsky, |12 A Again, | was positioned at .thc pantry door
13 have you been able to recall in any way who was with you of |13 that you speak of is o my left.
14 the PPD? 14 o G
15 A No, sir, not in particular, no. 15 A — just saw Mrs.
16 Q If you do recall that as a result of being here 16 Curric and a female with black hair, about the same size and
17 today at any time in the future, will you contact my office? {17 build as Ms. Lewinsky, depart and walk towards -- if you know
18 A No problem, yes. I8 the arca, towards the Vice President’s Office, away -
19 Q How long after the Pentagon incident would you say {19 towards the Chief of Staff"s Offi
20 it was until the occasion at the White House where you 20 Q So if you come out the pantry door and take a left,
21 believed you saw her? 21
22 A 1 think that was December of '97. 22 A That is correct.
23 Q And what makes you say that? 23 Q And Mrs. Currie is who?
24 A That's all I remember. I remember I went on 24 A The President's secretary.
25 vacation after that throughout the whole, the entire 25  Q Is that Beny Curric?
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| A Yes. 1 Ms. Lewinsky when she worked at the White House and the time
2 Q And do you recall what time of day this was? 2 you've seen her subsequently, did it appear to be ber from
3 A No. sir. 3 the side view of ber face?
4 Q Do you recall if anyone from the PPD was with you? 4 A Yes. The only thing that made me believe it was
5 A Atmy post? No. S ber was that quick side view. That was it.
6 Q How about in the area of your post? 6 Q And I understand you believe this to be Ms.
7 A No. not at my post. — 7 Lewinsky, but you can't be sure.
8 which is far enough away that they can't sec the hallway. 8 A That is correct.
9 They would not be able to see what [ saw. 9 Q Is there anything that makes you hesitant to say
10 Q NN 10 that it was ber? Anything specific?
11 A That is directly in front of Mrs. Currie's office. 11 A The fact that it was so quick. It was just — I'm
12 Q Do you remember any Uniforined Division officers who 12 not looking in that direction generally. [ probably out of
13 presumably you would havc—loscr towards the |13 the corner of my cye sec a movement, | look. and it's a very
14 pantry door being in the area during this incident? 14 quick. boom, and they walk away. So it wasn't -
15 A Yes. I do remember an officer. 1 do remember the 15 Q Did you get a - I'm sorry. ’
16 white uniform standing there, yes. 16 A So it wasn't something that I was expecting someone
17 Q Do you know who the officer was? 17 to come out of that door. It's just I'm looking in all
18 A No. sir. 18 directions and I think I probably spotted out of the corner
19 Q Can you describe him? Was it a male? 19 of my eye, movements and look and then sec a very quick,
20 A Yes. probably a male. 20 boom, and they're out. '
21 Q Can you describe him for us? 21 Q So you turned and looked before the individual
22 A Looking, secing, the movement and at the same time 22 coming out turns to walk away?
23 visualizing an officer there but not that I stopped to look 23 A Tlook before the individual gives me her back, is
24 1o sec who be was. Again, at that point, it wasn't anything 24 that what you mean?
25 to think about., not until the reports came out a couple of - 25 Q Yes.
Page 46 Page 4»
1 maybe four weeks later. 1 A Yes. Isee aquick side view, a quick profile.
2 Q I believe you said earlier today you didn't get a 2 Q And at that time, did you believe it to be Ms.
3 full frontal look of this person with Mrs. Currie during this 3 Lewinsky based on that quick profile?
4 incident, but you saw a side view and a rear view. Would you 4 A That's right. At that time, I really didn't think
S have seen a side view as they're coming out the pantry door? S about it. I thought about it after the report came out.
6 A That is correct. 6  Q Isee. Do you know a Uniformed Division Officer by
7 Q And then you saw a rear view because they turned 7 the name of Lewis Fox?
8 away from you? 8 A Yes.
9 A That is correct. 9  Q Tell the grand jurors how you know Mr. Fox?
10 Q Allright. Tell us what you saw when you got the 10 A 1 did not know him by name until the interview on
11 side view. Did you get a profile of this woman? 11 television. I recall that he lives in Pittsburgh and that he
12 A’ A pretty quick profile, yes. 12 was interviewed,
13 Q And describe what you saw? 13 Q When you say the interview on television, was this
14 A Just black hair, short black hair, white female, 14 an interview in regard to the Monica Lewinsky case?
15 about the size and build of Ms. Lewinsky. quickly tumed and 15 A Yes, it was.
16 from then on it was just a rear view of Mrs. Currie, whom 1 16 Q When you saw Mr. Fox give an interview with regard
17 recognize casily, and this female walking away. 17 to the Ms. Lewinsky case, did you recognize him?
18 Q And did it appear to be Ms. Lewinsky as you watched 18 A Yes, having seen him numerous times at the White
19 from behind? 19 House.
20 A From behind I wouldn't -- if I had just seen her 20 Q All right. By the time of the interview, he had
21 from behind. I wouldn't have known. 2} retired. Do you recall that?
22 Q Okay. Let me ask that a different way. then. Did 22 A From the interview, not that I knew that.
23 it match Ms. Lewinsky from behind? 23 Q All right, but you learned that during the
24 A Yes. yes. 24 interview?
25 Q Okay. Now base on all the times that you had seen 25 A Yes.
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i Q Sexing the interview on TV. 1 government shutdown event you've discussed where you-
2 A Comect. 2 @ i Ms. Lewinsky in?
3 Q As a result of secing Mr. Fox on TV, did you ever 3 A That is correct.
4 recall a time where you saw Ms. Lewinsky in the West Wing on 4 Q Did it trigger a recollection of Lou Fox in any
5 an occasion when Mr. Fox was on duty? 5 way?
6 A No, I do not recall Mr. Fox being there on that 6 A No, it did not.
7 occasion. 7 Q And it caused you to go to Special Agent in Charge
8 Q Did you ever tell any of your superiors at the 8 Cockk.
9 Secret Service after seeing Officer Fox's interview something 9 A Yes, sir.
10 to the effect of, "I saw that interview and I think I was 10 Q And what did you tell Special Agent in Charge
11 there that day.” 11 Cockle?
12 A Yes, I did. 12 A Exactly, exactly what | said here. 1 said. "I
13 Q All right. Explain that to the grand jury, pleasc. 13 remembered an occasion where Ms. Lewinsky came to the door
14 A When I saw, when I saw Mr. Fox interviewed and 14 with some documents and I allowed her into the Oval Office.”
15 beard what be allegedly stated, that is what brought back the 15 Q What did Mr. Cockle tell you to do?
16 memory of allowing Ms. Lewinsky in on one occasion. 16 A He asked me if I had witnessed any type of
17 Q Okay. 17 inappropriate behavior or anything to that effect. [ said,
18 A And I went to my supervisor, Larry Cockle, and | 18 "No, sir. The door was closed and I departed shortly after
19 said, "I don't know if this is the same exact day, because 1 19 that when I was pushed.”
20 don't know if it occurred several times or not, but I do 20 Q Did he advise you what to do 'chond that?
21 recall on one occasion I allowed Ms. Lewinsky into the Oval 2} A No, sir.
22 Office.” 22 Q Al right.
23 Q Okay. 23 A As long as I hadn't witnessed anything iliegal or
24 A "And I do not know if Mr. Fox was working that 24 inappropriatc.
25 particular day.” 25 Q Now with the incident that you've described, the
Page 50 Page 52
1 Q All right. That's what I want to get at. Let me 1 holiday or government shutdown or weekend incident, do you
2 back up and ask that in a little more detail. Give the basic 2 recall Lou Fox being in the White House in any location
3 gist of what you saw Mr. Fox say to the ladies and gentlemen 3 during any part of that day?
4 of the grand jury, if you would. 4 A No, I don’t -- I don't have any recollection of
) A That it was somewhat surprising to me. And I think 5 that.
6 be indicated that he allowed Ms. Lewinsky into the Oval 6 Q Does Lou Fox -- do you recall Lou Fox being present
7 Office and Vil NN 7 during any of the other times you've told us about were you
pf RRRRREEEEEE 8 saw Monica Lewinsky, whether it was just walking around the
9 iR 9 White House, the time this November or December '97 you saw
10 <R 10 ber or the trip to the Pentagon?
11 erdemmsentemmssPBP. So when he said that, it 11 A No, sir.
12 startled me and 1 said, "Wait a minute. I remember doing 12 Q Is it possible that Lou Fox was the Uniformed
13 that once.” . 13 Division officer on duty during Lhc.incidml that you've
14 The fact that be said something that didn't sound 14 described?
15 normal to me is what caused me to remember that I had allowed 15 A Sure.
16 her in on onc occasion. 16 Q Is it possible he was not the Uniformed Division
17 Q And that's not sounding normal because once the 17 officer on duty?
18 President arrives in the Oval Office. Vil mesnnitinhins 18 A Yes, itis possible.
19” 19  Q Iwant o ask you next, Special Agent Garabito,
20 20 about some of the other posts. If Ms. Lewinsky had the type
21 “ 2] of pass that you described earlier, that is an intern or
22 ~ 22 staffer pass, to your knowledge, would that prohibit ber from
23 A That's correct. 23 enicring certain gates or entrances to the complex? Or would
24 Q All right. Is it your testimony that bearing 24 she otherwise be limited to certain entrances to the complex?
25 Fox's story on TV triggered this weekend or holiday or 25 A 1 am not fully aware of what the restrictions are.

Diversified Reporting Services, Inc. (202) 296-2929
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In re: Grand Jury Procecdings Multi-Page ™™ Thursday, July 30, 1998
Page 53 Page 55
1 1 think the Uniformed Division officers have much more ! A That is correct.
2 specific guidelines to that. We are so concerned with who's 2 Q But do you have a specific recoliection onc way or
3 around the President that we don’t — I don't know if that 3 the other. that assumption aside?
4 pass allows you this access, that access. We're just 4 A No. sir.
5 concemned if anyone approaching him. 5 Q Secondly, do you remember when the government
6 Q And as a practical matter as a PPD, you don't work 6 shutdown was?
7 a gate anyway: is that correct? 7 A 1 fecl ashamed, but I don't.
8 A That is correct. 8 Q Do you remember a year or a month, time of year?
9 Q Have you heard of an entrance or a gate designated 9 A 1want to say '96, towards the time when they have
10 ACB? 10 to do the budget which is September/October, you know.
11 A No. sir. 11 August maybe.
12 Q How about a gate or an entrance (D" 12 Q Let me ask you with regard to your westimony that
13 A No, sir. 13 you would see Ms. Lewinsky walking, say, from the East Wing
14 Q G 14 through the residence to the West Wing or around the
15 A No, sir. 15 colonnade, was it unusual to have someone of her level
16 Q Special Agent Garabito. I'm going to ask you to 16 walking, say, through the White House or through the Press
17 step outside the grand jury room for a moment or two and 17 area or through the colonnade to go back and forth?
18 we'll be with you in a few moments. 18 A No, sir. The areas that ] have indicated she
19 (Witness was excused. Witness was recalled.) 19 walked through are areas that all staff people, all interns
20 THE FOREPERSON: Mr. Garabito, you understand you 20 would have to walk through. That's thc'way to get from one
21 are still under oath? 2] side to the other.
22 THE WITNESS: Yes. ma'am. 22 Q Let me ask you a follow-up based on that. When you
23 THE FOREPERSON: Thank you. 23 actually used the word, "residence,” when you say someone is
24 BY MR. SUSANIN: 24 going from the East Wing through the residence to the West
25 Q Special Agent Garabito. a few follow-up questions 25 Wing, is it a pubic part of the residence they're walking
Page 54 Page 5u
1 for you from the grand jurors. First. with regard 10 the 1 through or are they walking through the Clintons' residence?
2 incident you talked about where you ket Ms. Lewinsky in 2 In other words, are they walking through the private
3 GEEEEEP on this holiday or weekend or government shutdown 3 quarters, the living room, their dining room, that part of
4 date. do you recall who you relieved —whcn 4 the residence?
5 you arrived there? 5 A "No, sir. It's totally the public area. It is the
6 A No, sir. 6 only way to get from one side to the other. Everybody takes
7 Q Do you recall whether it was a Uniformed Division 7 that route.
8 officer or a PPD agent? 8  Q But it is still called the residence?
9 A Iwould say it was another agent because if it 9 A Well, I'm using that terminology so that you know
10 would have been an officer it would have meant that I would 10 what part of the building it is.
11 bave walked from the residence to the Oval Office part in 11 Q So is "residence"” used to describe the main White
12 order to push him to the next post. and I don't recall that. 12 House in that context you're using it?
13 So my assumption would be it was anotbher agent. 13 A That's the terminology we would use. Officially, I
14 Q I might have asked you this earlier and 1 forgot 14 think the residence begins on the second floor above the
15 just as a follow-up to that question. Do you recall that the 15 State Floor and the State Floor and the ground floor, which
16 President was already in the Oval Office when you arrived on 16 is what I'm referring to, the ground floor of the residence
17 the shift? 17 is a very public area. That's what everyone has to walk
18 A Yes, that is correct. 18 through.
19 Q So s it fair to say you are assuming since there 19  Q You would see Ms. Lewinsky on the ground floor?
20 was a PPD person to relieve ~ let me ask you that a 20 A Yes.
21 different way. Strike that. 21 Q And the State Floor above that is also public?
122 So is it fair to say you're assuming since the 22 A But I don't, I don't ever recall seeing her there.
23 President was already in the Oval Office and you didn't 23 Q And then the two floors above that start the
24 accompany him to the Oval Office there was already a PPD 24 residence?
25 person to relieve? 25 A Considered the private part of the residence, yes.
Page 53 - Page 56
Diversified Reporting Scrvices, Inc. (202) 296-2929
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1l IC. UTANU JUI'y rrocceuiups mMulu-rage
Page 57 Page 59

1 Q And is the ground floor taken up to the State Floor 1 A Not on the shoulders. Right about there.
2 by tourists? 2 Q Okay. So. for the record. Special Agent Garabito
3 A Yes. 3 is pointing 1o his suit collar, right under the shirt collar.
4 Q And when you get to the State Floor, is that the 4 Help me out bere. What else is be doing.
5 bulk of the tour? That's where you sec the dining room and 5 A JUROR: Shoulder length.
6 the State Room and the Red Room and the Blue Room and all 6 THE WITNESS: Shoulder length to me means this.
7 that? 7 (Indicating.)
8 A That is correct. 8 MR. SUSANIN: You can all tell somebody in my boat
9 Q Another question for a grand juror, on the 9 doesn't need to worry about a description of hair.

10 occasion where you saw Mrs. Curric leading someone out that 10 (Laughter.)

11 may or may not bave been Ms. Lewinsky, was Mrs. Curric's door |11 MR. SUSANIN: Thank you very much. Thank you for

12 locked? : 12 the belp.

13 A 1do not recall. I would say no, but I do not 13 Special Agent Garabito, I'm going to ask you to

14 recall. That was I think a regular working day, so I would 14 step outside for another moment, sir.

15 say no, it was not locked. It was opened. 15 (The witness was excused at 11:38 am.)

16 Q And what makes you think it was a regular working 16 (Whereupon, the taking of the testimony before a

17 day? 17 full quorum of the Grand Jury was concluded at 11:38 a. m.)

18 A Just because of the whole — the day where 1 18 s

19 allowed Ms. Lewinsky into the office stands out as an 19 MR. SUSANIN:

20 abnormal day; whereas, this other day was just a normal day. 20 A JUROR: Shoulder length. -

21 Q How was the amount of traffic in the West Wing?

22 A Normal, you know, people going back and forth.

23 Q Do you recall whether you saw Mrs. Currie before

24 the incident where Mrs. Currie and someone you say might have

25 been Ms. Lewinsky came out of the pantry door?

Page 58 Page 60

1 A No, I don't think so. I don't remember it 1 (The witness was excused at 10:06 a.m.)
2 actually, but I don't think so. 2 (Whereupon, the taking of the testimony before a
3 Q You don't think that you saw her carlier? 3 full quorum of the Grand Jury was concluded at 10:06 a.m.)
4 A Correct. 4 rrxae
5 Q Do you know if you saw her after that incident? 5
6 A Yes. She returned from down in that direction
7 somewhere, from the Chief of Staff’s direction, she returned
8 this way.
9 Q How much later --

10 A See, there you go. The door was opened because she

returned from that section, walked by me and went into her
office. Yeab, it was open.

Q Allright. How much time went by from the time you
saw her leave with the woman until you saw Mrs. Curric
coming back?

A A short period of time, 2-3 minutes.

Q And she walked back to her office, so her office
was unlocked.

A Yes.

Q And the last question I bave for you, when you say
you saw the woman with short dark hair walking out of the
pantry with Mrs. Currie, can you sbow us what length you mean
when you use the word, "short.”

A About here. (Indicating.) Neck line.

Q Okay.

Diversificd Reporting Services, Inc. (202) 296-2929
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OFFICE OF THE INDEPENDENT COUNSEL

2/2/98

Date of transcription

PETER A. GEORGESCU, Chairman and Chief Executive

Officer, YOUNG and RUBICAM, INC. {(YRI), 285 Madison Avenue, New
York, NY, was made available for interview by his attorneys, MARK
T. McENROE and MARK DILLER, Legal Counsels for YRI, telephone
number (212) 210-3427. McENROE and DILLER were present during the
interview which was arranged to take place at the Millinium
Hotel. All persons present were advised of the purpose of the
interview and the official identity of OIC Investigator

and FBI Special Agent . GEORGESCU
thereafter provided the following information:

A few days before December 11, 1997 Georgescu recalls
receiveing a telephone call from "an old friend and business
acquaintence since 1979" VERNON JORDAN who asked that he take a
look at a “young person from the WHITE HOUSE” for possible work
in the New York area. GEORGESCU responded that “we’'ll take a look
at her in the usual way”. GEORGESCU explained that both he and
JORDAN knows that the “usual way” means that if we have an
opening that she can qualify for. The conversation was only a
few minutes in length and JORDAN closed the telephone call with a
committment to send her resume to his office.

A resume with a cover letter and fax sheet was recieved
at GEORGESCU’'s office on December 11, 1997. GEORGESCU saw these
documents on December 12, 1997 and wrote on the fax transmittal
page the following note to TOM BELL, president of BURSON-
MARSTELLER, a division of YRI:

“Dear Tom,

Our good pal called personally to ask us to look
with care at this young lady. I know it would mean
lots if we can help. Could you arrange for her to
meet the right people. Let me know what they
think. Thanks, Peter”

Near the bottom of the page GEORGESCU wrote the
following note:

“P.S. I'll have JANE follow up with RHONDA to see
who MONICA should see in N.Y.~

1/29/98 « New York City, NY Fics 29D-LR-35063

Investigation on

by g 4 Date dictated  2/2/97
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Continuation of OIC-302 of Peter A. Georgescu .on 1/29/98 , Page

Some time before January 21, 1997 GEORGESCU remembers
that he happened to think about the referral from JORDAN and so
he rechecked with BELL to see if she had been interviewed by
BURSON-MARSTELLER. BELL replied that LEWINSKY had been
interviewed.

A short time following the newspaper stories about the
President and LEWINSKY (approximately January 21, 1997) GEORGESCU
learned for the first time from an unrecalled company associate
that LEWINSKY was not offered a job with BURSON-MARSTELLER.

GEORGESCU remembers on the day of VERNON JORDAN's press
conference about his part in the job search for MONICA LEWINSKY,
he received a telephone call from JORDAN at about 2:00 pm which
was about 1 hour before the press conference. JORDAN informed
GEORGESCU that he was going to hold a press conference and he was
simply giving GEORGESCU advance notice. JORDAN explained that he
was going to tell about his involvement and he wanted to do it
soon. JORDAN's main concern seemed to be that GEORGESCU had
prior warning that he would mention YRI in his press release.
GEORGESCU remembers it being a short phone call and he did not
see the press conference.

GEORGESCU is described as follows from observation and

interview:

Name:
Sex:

—
]
Race: z
DOB: ’
SSAN:
Home Telephone:
Business Telephone:

Business FAX: U
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Date of transcription

PETER A. GEORGESCU, Chief Executive Officer, YOUNG &
RUBICAM (Y&R), New York, New York, telephone number G NS,
was interviewed telephonically at his place of business. Also
present in New York during the conversation was MARK DILLER, a
corporate attorney for Y&R. Present in Washington at the time of
interview was THOMAS BIENERT, Assistant Independent Counsel,
Office of Independent Counsel. Y&R is an advertising company.

At the outset, it was re-affirmed that Y&R was not a
target of investigation. It was also stated that this interview
was a follow-up to GEORGESCU's earlier interview for the purpose
of clarification and coverage of additional issues.

GEORGESCU and VERNON JORDAN have been friends and
business associates for about twenty years. They originally met
in Chicago. JORDAN has no formal connection to Y&R or any of its
subsidiary companies. JORDAN may have done some work for Y&R in
the past, however GEORGESCU has no knowledge of it.

Y&R's subsidiary companies are:

BURSON MARSTELLER (B-M)
WONDERMAN, VITO & JOHNSON
LONDON & ASSOCIATES
STODLER & HENNESSEY

BRAVO

COHN & WOLFE

CHAPLAIN

These companies have varying interests such as public
relations, advertising, and direct marketing.

During the calendar year ending with December 1997,
GEORGESCU saw VERNON JORDAN in person one or two times.

In 1997, GEORGESCU had only one telephone conversation
with VERNON JORDAN which occurred in December, exact date not
recalled. The topic of the conversation was singular in nature
with only one apparent motivation. JORDAN called GEORGESCU at

(telephonically)

Investigation on

by

3/25/98 New York, New York File# 29D-OIC-LR-35063

at
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his office to ask if they (Y&) would take a | ook at a certain
young wonman for the purpose of potentiazl enployment with one of
their conpanies. He asked if they would provide her with an

empl oyment interview.  JORDAN suggested that her experience might
fit well with B-M a public relations conpany. JORDAN nenti oned
that this request would be in accordance with "the usual
conditions." This neant that GEORGESCU would arrange to initiate
t he enpl oynent interview process, but fromthere on GEORGESCU's

i nvol vemrent woul d be fromarms length. The interviewee would be
on their own from that point.

JORDAN sai d that GEORGESCU woul d shortly receive a
facsim | e comunication fromthe person in question, MON CA
LEW NSKY. During this conversation JORDAN did not characterize
LEWINSKY's qualifications other than to nmention that she was a
young person. JORDAN did not engage in a "sales pitch" about
LEW NSKY.  CGEORGESCU inferred that LEWNSKY woul d be qualified
for an entry level position. JORDAN s remarks gave no indication
as to whether the favor was on behalf of any other person.
GEORGESCU coul d not recall if there was a Wite House connection
mentioned during the conversation with JORDAN. He took no notes
during their discussion.

CGEORGESCU recal l ed that JORDAN made a simlar request
to Y& on a previous occasion nore than five or six years ago.
He was unsure; however, it was possible JORDAN nade a request in
the past for nore than one person. CGEORGESCU could not recall
the |level of experience of the |ast recommended person. In
addition to these instances, JORDAN and GEORGESCU have exchanged .
opi nions of several people in the industry on an informal basis.

Soon after the telephone call, GEORGESCU s office
received a fax from LEWINSKY consisting of a Departnent of
Def ense cover page, a letter to GEORGESCU, and a resune. Upon
receiving it, he read through the docunent.

GEORGESCU referred the matter of LEWNSKY to TOM BELL,
Chi ef Executive Oficer (CEQ, B-M a public relations firm He
did this because he recall ed JORDAN nentioning public relations
as a possible area of enployment. JORDAN may have specifically
mentioned B-M however, GEORGESCU was unsure of this point.
GEORGESCU pointed out that as a matter of practice, if he were
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recommendi ng soneone to B-M even at the entry level, he would
make the initial contact with TOM BELL.

Regar di ng GEORGESCU's handwitten notes on the
Depart ment of Defense facsim|le cover sheet received by Y&R from
L NSKY, he said the follow ng:

The phrase "our good pal" is a reference to JORDAN
whi ch BELL woul d understand, not only because of JORDAN s
famliarity with the conpany, but the attached docunents
contained his nanme. GEORGESCU added that he attached
significance to the request from JORDAN because he had not spoken
w th JORDAN on the tel ephone on any matter for approximtely one
year. The referral obviously meant a ot to JORDAN. The term
“neet the right people" indicated that she should get an
I nterview. BELL woul d deci de what would be done from that point.

The nmention of the name JANE is a reference to
GEORGESCU's secretary, JANE TRESE. RHONDA is a reference to
BELL's assi stant. The initials PAG refers to PETER A. GEORGESCU.

~ The note on the side of the page is probably BELL'Ss
handwiting. The note in the mddle of the page may be the
writing of PATTY FOX, BELL's assistant.

GEORGESCU did not make any other notes about this
matter and had no further invol verment. Bet ween Decenber 12, 1997
and the followup call from JORDAN, GEORGESCU received no ot her
feedback on LEWNSKY. In addition, he did not receive any other
communi cation from LEW NSKY. JORDAN S Decenber tel ephone call to
GEORGESCU was nade to Gupmpmmunllf or NN, \\hi ch are his
office telephone nunbers. H's secretary's tel ephone nunber is

_ _ CEORGESCU initiated one inquiry about LEWNSKY after
his first referral to BELL. At some point prior to January 21,
1998, he had his secretary call someone (exact person not
recal | ed) about the matter. He did not recall what pronpted him
to do this, but he believed he nay have seen some witten
reference to LEWNSKY. He learned, as a result, that LEW NSKY
had been interviewed; however, he did not hear about any
assessment of her. CGEORGESCU believed that his obligation to
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JORDAN was fulfill ed. He made no effort to inform JORDAN of what
had happened or the status of LEWINSKY's enpl oynent prospects.

GEORGESCU had no further dealings with the natter until
receiving a tel ephone call from JORDAN a couple hours before his
(JORDAN s) statement to the press on or about January 21, 1998.
In this call, JORDAN said he wanted GEORGESCU to know about his
inEendi ng comrents. He said he planned to announce that he had
asked three organizations, including Y&, to interview LEW NSKY.
Whi | e GEORCESCU was on the tel ephone with JORDAN, he recalled
that he had seen news stories about the LEWNSKY matter; however,
he had not, until that nonment, connected the news reports to the
request from JORDAN.

CGECRGESCU did not ask JORDAN any questions about the
matter of the LEWNSKY referral. The issue as to why the request
was made seenmed to be self-evident. GEORGESCU neither made nor
received any calls from JORDAN about this subject after the news
becane publi c.

Since approxi mately January 21, 1998, GEORGESCU has
seen JORDAN on one occasion. This occurred at the end of
January, when they were present at the same economic forumin
Davos, Switzerl and. He did not recall any references to LEW NSKY
during that encounter.

At no tinme did JORDAN of fer any expl anation as to how
41e got involved wth LEW NSKY.

GEORGESCU has had no contact with any attorneys
connected with CLINTON about LEW NSKY or JORDAN.
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LUCY GOLDBERG i

was served wth a Gand
Jury subpoena, 1ssued in the United States District Court, 401
Courthouse Square, Alexandria, Virginia. The subpoena which was
addressed to GOLDBERG requested her appearance before the G and
Jury and docunments referring or relating to LINDA TRI PP and

MONI CA  LEW NSKY.

1/22/98 « New York, New York

Investigation on

File # 29D-LR-35063 — | DY\, Date dictated _1/22/98
by

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned 1o your agency;

it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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LUCIANNE STElI NBERGER GOLDBERG white, femal e, date of

birth April R pl ace of birthw _
Soci al Security Account Nunmber unknown., Corporate entification
number , *, ,

, hone tel ephone nunber’ olexlproprietor
LUCTANNE S. GOLDBERG. LI TERARY ACENTS, Incorporated, telephone
nunber , was interviewed at the New York office of
the Federal Bureau of Investigation, 26 Federal Plaza, New York,
New York, 10278. Also present for the interview was Associ ate

| ndependent Counsel (aAI1c) STEPHEN BINHAK. GOLDBERG was apprised
of the official identities of the interviewers and the nature of
the interview and thereafter provided the follow ng information:

GOLDBERG advi sed that in the Summer of 1996, she was
introduced to LI NDA TRI PP. GOLDBERG and TRI PP share TONY SNOW as
a mutual friend. SNOW contacted GOLDBERG and said he had a
friend interested in doing a book. TRIPP talked with GOLDBERG
and expl ai ned she was interested in witing a book on her
experiences working in the BUSH and CLINTON Wite Houses.
GOLDBERG and TRI PP arranged a neeting sonmetime later in the
Summer of 1996.

GOLDBERG and TRIPP net in the Washington, DC home of
GOLDBERG s son, JONAH GOLDBERG, who was present for the neeting,
which lasted a couple of hours. TRI PP brought some documents and
notes to the nmeeting to provide a snap-shot of TRIPP’s experience
at the Wite House, which gave GOLDBERG an idea that TRI PP knew
what she was tal king about. TRIPP did not have any official
White House docunents at this neeting.

_ GOLDBERG suggested TRI PP procure a ghost-witer for the
project. GOLDBERG got the idea that TRI PP thought the CLI NTON
admni stration was unusual and she wanted to wite about it.

TRI PP indicated she |iked the style of the BUSH Wite House, but
did not like the style of the CLINTON Wite House. GOLDBERG
advi sed that TRIPP did not provide a warmand fuzzy portrait of
the CLINTON adm nistration.

_ _ GOLDBERG did not initially have a specific ghost-witer
in mnd, so she called around to other agencies and was provided
the name MAGE E GALLAGHER.  TRI PP knew the way the ghost-writer

Investigation on 07 /17/98 aNew York, New York File# 29D-OIC-LR-35063

by Q Date dictated 07/17/98

Aundeary /
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»game * was played. Mney was not discussed at this point.
GALLAGHER was not going to charge noney to wite the proposal.

At that point, GOLDBERG and TRIPP infornmally kept in
touch through a handful of phone calls. It took several weeks
for GALLAGHER to finish the proposal, which she sent to GOLDBERG
when it was conpleted. GOLDBERG thought it was interesting.

GOLDBERG submtted the pr&gosal to LIza DAWBON, a
friend of GOLDBERG s who works at PUINAM a New York Publishl ng
house. DAWSON sai d the managenment at PUTNAM was too |iberal to
touch such a product. Only two pages referred to wormen in the

White House who were involved sexually with President WLLI AM

JEFFERSON CLINTON. One of the wonen was KATHLEEN W LLEY, whose
nane was not revealed in the book and the other was DEBBIE

scH FF, whose nane was reveal ed in the book.

GOLDBERG advi sed the book was about the Travel Ofice
matter, "Filegate" and other things going on in the Wite House
Counsel's O fice.

GOLDBERG advi sed that before she could submt the
proposal to other publishing houses, TRIPP called and she had
changed her mnd and she did not want to wite the book. TR PP,
advi sed that she thought publishing such a book was too big a
risk and TRIPP was afraid she would | ose her job. GO.DBERG
advi sed that noney was not discussed with TRIPP, no "ballpark"
figures were given. GOLDBERG advised she typically does not
mention dollar anmounts because she does not [ike to prom se what

she can not deliver.

GooBerG advi sed that TRIPP was not thrilled with
GALLAGHER s product. GOLDBERG sensed that TRI PP and GALLAGHER
did not get along personally. TRIPP called the project off in
the Fall of 1996. GOLDBERG advised the TRIPP project was not a
priority itemin GOLDBERG s business. TRIPP was very apol ogetic
for calling the project off. TRIPP felt as if she wasted
GOLDBERG s tine. GOLDBERG advised TRIPP was a "straight arrow"
who was enbarrassed for dropping the project.

GOLDBERG had no contact with TRIPP until fourteen
months later. In August of 1997, GOLDBERG traveled to Russia.
Uﬁon returning, GOLDBERG had a nessage from TONY_S who said
that TRIPP would |ike to get back in touch with GOLDBERG
GOLDBERG recalls the time frame as |ate August or early Septenber

when she contacted TRl PP.
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GOLDBERG assunmed TRIPP was interested in renew ng the
book deal. Wen GOLDBERG spoke with TRIPP, TRI PP indicated she
~ad found herself in an extraordinary situation. TRIPP indicated
-zat MKE | SIKOFF, a reporter from Newsweek, showed up at her
cifice, asking questions about KATHLEEN wirLLey. TRIPP indicated
that | SIKOFF wanted to sit down with TRIPP to discuss a young
wonman that TRIPP was famliar with. TRIPP did not nention the
wonman's nane during this tel ephone conversation w th GOLDBERG
GOLDBERG bel ieves that TRI PP wanted to discuss natters with a
"wiser head" before agreeing to neet with |SIKOFF.

TRI PP provided just enough information for GOLDBERG to
be interested in the story. According to TRIPP, TRI PP had been
friends with a woman, who al so worked at the Pentagon, who now
}‘ound_ herself at a "critical juncture" because of the PAULA JONES
awsui t .

TRI PP was convinced she would be called to testify and
that no one would believe her. TRIPP reninded GOLDBERG t hat
CLINTON’s attorney, ROBERT BENNETT, had already called TRIPP a
liar. TRIPP told GOLDBERG t hat TRI PP pl eaded with the young
woman to tell CLINTON that TRI PP knew about their relationship.
TRIPP felt this would cause CLINTON to settle the JONES case,
freeing TRIPP from having to testify.

_ TRIPP advised that, if the information she had got out,
it would be explosive. GOLDBERG suggested TRIPP go to a tabloid.
TRIPP declined, indicating she felt that was "sleazy." TRIPP
wanted the story to cone out in Newsweek so her credibility could
be protected. TRIPP knew she would not get any noney if the

story came out in Newsweek. GOLDBERG advised that there was no
book deal nentioned during this tinme period.

GOLDBERG recal | s three conversations with TRI PP during
the Fall of 1997. The first was on either Septenber 18th or
19th.  GOLDBERG advi sed she recorded this tel ephone call.
GOLDBERG cannot recall the date of the second conversation with
TRIPP, but it was not recorded by GOLDBERG  GOLDBERG advi sed her
third tel ephone call with TRIPP was on Septenber 28th and it was
recorded by GOLDBERG

- GOLDBERG advi sed she told TRIPP to tape the tel ephone
conversations with the young woman from the Pentagon. TRIPP did
not want to tape the calls as she thought it was *sleazy."
GOLDBERG told TRIPP that the "machine" would destroy TRIPP unless
TRIPP had irrevocable proof. TRIPP felt she was belng betrayed
by the young woman.
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tree MUSt have made the decision to record after the
second conversation with GOLDBERG in Septenber of 1997. GOLDBERG
and TRIPP met in Washington, DC prior to TRIPP neeting with
| SIKOFF.  GOLDBERG was present to w tness TRIPP‘s neetl ng.
QOLDBERG suggested she and TRIPP nmeet at JONAH GOLDBERG s house.
GOLDBERG feels her presence nade. TRIPP confortable nmeeting with
| SI KOFF.

_ TRI PP brought two audi ot apes of tel ephone conversations
with the young woman. TRI PP wanted JONAH GOLDBERG to duplicate
the tapes. TRI PP gave the tapes to LUCI ANNE GOLDBERG 0 put
themin her purse. GOLDBERG did not listen to the tapes until
after the LEWNSKY story broke. GOLDBERG advised that TRI PP gave
her the tapes twenty mnutes before | SIKOFF was to show up, so
there was no time to duplicate the tapes.

| SI KOFF showed up and began interviewing TRIPP. TRIPP
told | SIKOFF of a Pent a(%\(l)n enpl oyee who was involved in a sexual
relationship with CLINTON. TRIPP told |SIKOFF of nunerous visits
to the Wiite House by this woman, |ove letters sent fromthe
woman to CLINTON and other fairly specific information. TRIPP
did not tell |SIKOFF the woman's nane. GOLDBERG advi sed she did
not know the wonman's name at this tine, either.

| SI KOFF sat stone-faced while TRIPP told her story.
| SIKOFF told TRIPP he needed nore information. TRI PP advised
| SIKOFF of the tapes she had. |SIKOFF did not listen to the
tapes. GOLDBERG advised this neeting was on a weekni ght and
Ir?l KOFF r\]/vas rushing so that he coul d appear on a television show
that night.

~After neeting with | SIKOFF, TRI PP and the GOLDBERGs
went to dinner at a Thai restaurant in Washington, DC. GOLDBERG
advi sed that noney was not discussed during this neeting.

. . After this nmeeting, TRIPP kept GOLDBERG apprised of her
situation, as it related to the young woman. GOLDBERG soon

| earned the woman's first name was | CA. TRIPP advised the
situation was becoming more intense. TRIPP showed GOLDBERG some
e-mails witten by MONTCA.  GOLDBERG had no reason to doubt

MONI CA exi st ed.

TRIPP did not play any tapes for GOLDBERG  TRI PP and
GOLDBERG spoke daily, except when GOLDBERG traveled. TRIPP felt
sorry for LEWNSKY. TRIPP al so worried about LEWINSKY’s nental
health. TRI PP, LUCI ANNE GOLDBERG and JONAH GOLDBERG were al |
angry at CLINTON for allowing the situation to continue.
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GOLDBERG advi sed she gave TRIPP no further sulggesti ons
regarding docunentation. TRIPP advised that MONICA wou

conpl ai n about the cost of sending itenms via FEDERAL EXPRESS.
GOLDBERG suggested TRIPP tell MONICA about GOLDBERG s brother's
courier service, because it was cheaper than FEDERAL EXPRESS.
GOLDBERG nmade the remark in an of f-handed way, with the only
intention of steering sone business to her brother.

In November, TRIPP called GOLDBERG in a panic, and said
t hat someone from pyKE's of fice called. GOLDBERG told TRI PP that
she would return the call on behalf of TRIPP. GOLDBERG told PYKE
who she was, that she was calling on behalf of TRIPP and that
TRIPP was afraid of being subpoenaed. @ GOLDBERG advi sed she did
not call anyone anonynously. PYKE told GOLDBERG he was very
interested in TRIPP and that TRI PP knew "stuff." PYKE did not
mention KATHLEEN WLLEY. GOLDBERG does not know if TRIPP then
called PYKE or if PYKE then called TRIPP.

- GOLDBERG did not have much contact with TRI PP during
the holidays. GOLDBERG advised that a week prior to TR PP gol ng
to I ndependent Counsel KENNETH STARR s office, TRIPP took a tape
mentioni ng VERNON JORDAN to TRIPP’s attorney, Kl RBY BEHRE.
According to TRI PP, BEHRE went "ballistic," because BEHRE had
told TRIPP to stop taping phone calls from her home in Mryland,,
BEHRE sai d he was going to call BENNETT and get BENNETT to settle
the JONES case. TRIPP said that BEHRE said she could go to jail.

TRI PP becanme very nervous and told GOLDBERG she needed
a new attorney. TRIPP provided the prerequisites the attorney
woul d have to neet to satisfy her. The attorney would have to
work for free, take the job now and be based in” Washington, DC.

In the neantine, because TRIPP was so nervous about
bei ng prosecuted under the Maryland wiretap | aws, she wanted to
oto the Ofice of the |ndependent Counsel (o1c) to get immunity
for making the tapes. GOLDBERG called around to friends she has,
i ncluding one in Chicago who works at the same firm KEN STARR
does. This person recommended GOLDBERG cal |l JACKIE BENNETT at
the OC ~ GOLDBERG advised that the O C knew who this person is
and that this person is very nervous at this tine. GOLDBERG
call ed JACKIE BENNETT sonetime before TRIPP did.

_ GOLDBERG nmade tel ephone calls to attorneys in
Washington, DC, New York, Los Angeles and Chicago. GOLDBERG
eventual |y came up with JIM MOODY, and reconmmended himto TRI PP,
After meeting with TRIPP, MOODY took a letter to BEHRE,
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i ndi cating BEHRE was being dism ssed by TRIPP and MOODY was now
representing TRIPP. The letter was signed by TRIPP. BEHRE
apparently said he needed seventy-two hours to finish typing
transcripts to all the tapes,

TRIPP told GOLDBERG about her neeting with the OC
TRIPP tol d GOLDBERG she was going to be "wired" to go into a
| unch meeting with MONI CA fter this lunch, TRI PP spoke with
GOLDBERG and advi sed that everything went fine. After another
meeting with the O C that sanme week, TRIPP told GOLDBERG that the
OC sard that TRIPP should not be talking to a press agent. At
thﬁt point, TRI PP and GOLDBERG deci ded not to speak to each
ot her.

GOLDBERG was recently contacted by TRI PP, the night
before TRIPP's first grand jury appearance. TONY SNOWcalled
GOLDBERG and said TRIPP wanted to talk to GOLDBERG ~ GOLDBERG
advised the talk was nostly "girl-tal k" and about the nedia.
GOLDBERG has spoken to TRI PP approxi mately five or six tines
since, including the night before this interview GOLDBERG
advised that now the topic is nostly about the grand jury.

_ GOLDBERG advi sed that when she recently was quoted
saying that LINDA TRI PP knew who prepared the "tal king points,”
she was msquoted. GOLDBERG advi sed that she was on the show
"Hardball," hosted by CHRIS MATTHEWS. Al so appearing on the show
was MATT DRUDCE. DBERG said that she could not inagine that
TRI PP does not know who prepared the talking points. Wen asked
by MATTHEWS if she knew and if so, how she knew. \Wen GOLDBERG
did not answer, MATTHEWS filled in that GOLDBERG heard a tape.
DRUDGE picked up on it and ran with the story the follow ng day.

TRI PP gave GOLDBERG perm ssion to say that LEW NSKY
told TRIPP that CLINTON knew LEWINSKY would l[ie and that LEW NSKY
said TRIPP should lie. Everything GOLDBERG said publicly was
with the permssion of TRIPP.

GOLDBERG said that TRIPP did not specifically nention
tapes, except for one referring to JORDAN and the two she gave
GOLDBERG.  ~ GOLDBERG assunes TRI PP was taping from Cct ober through
Jam\;}ary. GOLDBERG bel i eves the tape referring to JORDAN was nade
in January.

GOLDBERG advi sed that she has been offered $750,000 to
sell the transcripts of the two tapes she nade of conversations
w th TRIPP. GCOLDBERG thinks all of TRIPP’s tapes are worth
approximately $2 mllion.
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UNITED STATES DISTRICT COURT
FOR THE DISTRICT OF COLUMBIA

Ve G 10

‘inre:
i:° GRAND JURY PROCEEDINGS

- -X
Grand Jury Room No. 4
United States District Court
for the District of Columbia
3rd & Constitution, N.W.
Washington. D.C. 20001
Tuesday, February 17,1998 )
The testimony of DAVID STEPHEN GOODIN was taken in
he presence of a fullqtorum of Grand Jury 97-2. impaneled
n September 19. 1997 commencing at 1:57 p.m., before:
OLOMON WISENBERG
STEPHEN BINHAK
MARY ANNE WIRTH
Associate Independent Counsel
Office of Independent Counsel
1001 Pennsylvania Avenue, Northwest
Suite 450 North
Washington. D.C. 20004
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(e
12:Whereupon,
(3. DAVID STEPHEN GOODIN
t4: was called as a witness and, after having been duly sworn by
151 the Foreperson of the Grand Jury, was examined and testified

{€: as follows:

& EXAMINATION

&N BY MR. WISENBERG:

N Q Good afternoon. Would you state and spell your

(10 name for the record, please, sir?
; A Full name?
Q

Sure.
. A David Stephen Goodin, D-a-v-id S-1-e-p-h-e-n
- G-0-0-d-+-n.

D e LD e

-Office of Independent Counsel. I'm here with my colleagues

1~ Stephen Binhak and Mary Anne Wirth, also attomeys with the
-Office of Ind?endent Counsel, the members of the grand jury

1a:and the grand jury court reporter. . )

: I'm going to before we begin tell you a little bit

about the grand jury's authority and about your rights and

‘responsibilities as a Prand jury witness. Do you understand?

: Yes, I do.

Occasionally, | will ask you whether or not you

1257 understand certain things and wel need an audible response,

Page 4

yes. a no, a maybe, as opposed to a shaking of the head, so
-that the court reporter can et it down.
: A | understa®h .
(4] Q Thisisa g‘ran_d jury empaneled by a United States
- 5: district judge here in the district'conducting an
;4" investigation of possible violations of federal criminal laws
.~ invoiving possible perjury, obstruction of justice and
r3:subornation of perjury. ]
Pa I going to read to you from a portion of the
(13: order from the U.SQ@art of Appeals granting this grand jury
111 its authority.
(2 "The Independent Counsel shall have jurisdiction
(13:and authority to investigate to the maximum extent authorized
14:by the independent Counsel Reauthorization Act of 1994
115 :whether Monica Lewinsky or others suborned perjury,
(1< obstructed justice, intimi@ted witnesses or otherwise
1z~ violated federal law other than a Class B or C misdemeanor
f1
[
{2

—

e W b b

12 or infraction in dealing with witnesses,, potential witnesses.
a* attorneys or others concerning the civil case Jones v.

2: Clinton."

[ Do you understand that | just read to you from the

22 court's order?

(23 A Yes. ldo. )

s Q Let me tell you a little bit abouty our rights and
1227 responsibilities. You have what called a pnviéege against

OiC-Starr

Q Mr. Goodin, my name is Sol Wisenberg. I'm with the
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;- self-incrimination which means Kou may refuse to answer any
i2:question if a truthful answer to the question would tend to
(3vincriminate you. Do you understand that?

=N A- | do
re: Q Anythin? that you do say may be used against you b
(< the grand jury or in a later legal proceeding. Do you

:7-understand that?
A do

: Q  If you have retained counsel. he cannot sitin the
:grand jury room with you, but the grand jury will permit you

1 a reasonable opportunity to step outside the grand jury room
;to consult with your counsel if you so desire. Do you

: understang\thal?

e b —
Gt O W o

1

14: do

s Are you represented here today by counsel?
(1¢; Yes. ) am.

And tell us who that might be.

; Mr. Rick Gripley.

[19} Q All right. And are you involved in a joint defense
(2n1agreement with any other individuals in relation to what we
{2:1are doing here today?

{221 A No, lam.

{23} Q  Let me tell you a little bit about grand jury
{24)1secrecy. Myself, my colleagues, the court reporter and the
(2s1grand jurors are all. with catain exceptions. well

>0>0
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[1:recognized Ie?al exceptions, wee all bound by an oath of
[218ecrecy about what goes on here at the grand jury. Do you
t31understand that?
4] A | do understand that.
(5] Q We cart go blab about it to the press,we cart go
{61out on the courthouse steéps and talk about it. Yau on the
t710ther hand., are not bound by such an oath. You are free to
[91talk about it to an y you want to or to not talk about it,
[9]thats a matter be n you and your attorney. Do you
{10junderstand?
(113 A Yes, ldo.
(123 Q | sad there are certain exceptions to our oath of
tr1318ecrecy and let me tell fyou what some of them are. This
{14}isn't exhaustive, it's just some exampies.
(15} . .One would be if there's any trial that ever resuits
r151from this investigation and you were to be a witness in that
117;trial and you were to say somethm? different than what you
t18)say here today, somebody could stand up, one of the lawyers,
r1v1and say, "Excuse me, | have a transcript of Mr. Goodin's
(203grand jury testimony and he said something different there
(211than what he's saymP on the stand." Do you understand that?
(22] A Yes, [do.
[23) . Q  Another example would be we have FBI agents who
{241helping us in this investigation. We're allowed to tell them
t251about what goes on in the grand jury, but they're also
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{11subject to grand wry secrecy. They cart go blab it. Do
{21 you understand that?
13 A Yes, ldo.
{41 Q  Another example would be Independent Counsels.
sjUnder the law amhonzm?hlnde endent Counsels, there are
1s:certain instances where the Independent Counsel makes a
[7;report to Congress, the independent Counsel can reveal grand
{21jury information but only if he or she gets a court order
r9)allowing him to do so. Do you understand that?
{10} A Yes. .
{11 Q Allright. There are three kinds of peopie who
[12;come before grand juries to give testimony: witnesses,
(1315ubjects and targets. I'm glvmg you informal definitions
{14;here, but a target is some od¥ who the a:and jury and the
1151prosecutor feel it's more than likely that they're going to
{16] mdlcte% DoYvou understand that?
e

(173 s, ) do.

{18} Q You are not a target. Do you understand that?
(19) A Yes, | do.

[20} Q A subject is somebody wha not a target. but the

[2:1grand jury might have suspicions about him or her, the grand

[ 2:14ury wants to hear their story. Do you understand that?

[23; A Yes, | do.

[24: Q You are not a subject. Do you understand that?
[25j A Yes, ldo

\Page 1to Pag e7
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. Q Awitness is somebody who is coming . who is
i2:gwving testimony about a subject matter that a grand jury has
{z"a rght to inquire about. Do you understand that?

14 A Yes, | do. |
s Q You are a witness. Do vou understand that?
It A Yes, ldo.

I Q  You understand that we cart guarantee that youl
{::never be a target, we cart make that guarantee to any

(s witness? Do you understand that?

SN A Yes, | do.

(1 Q  Your status now based on what we know, based on
r12-what we know, is awitness. Do you understand?

b Yes |do.

ris Q  Youe here pursuant to a subpoena. Is that

{1z correct?

(1€ A Thats correct. ) ]
17 Q Did that subpoena call just for your person or did

(1=
(12t call for any documents?

A"~ | dort believe that it called for any documents.
Q Let me ask you whether or not you understand
by "f:a: you cannot lie to us here today. Do you understand
{22 :that?
[23; A | do understand that.
[24: Q If you lie about a material matter, thag against
(25 the law and tha® perjury and that prosecutable. Do you
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: understand that?
: A Yes, ldo. )
: Q  Also this is very important. Everything Ve read
1 here is important, but if there3 any question thait is not
;clear to you, that you ust dort understand, we need you to
> ask us to repeat it so lhat theres no question about that.
Do you understand that?

A Yes, | do. ) .

: Q Al right. Is there anything about our authority
or about your rights and responsibilities as a grand jury
"witness that you dort understand? .
A~ No. !l understand all that youwe said. .
: Q  Ali right. Remember, if you need at any point to
14-go and speak with your attorney. wdl allow you a reasonable

ooportum?)l'\to %)kso.
: a

: ) MR. WISENBERG: With that, | will hand over the
.jquestuonin&!o Mr. Binhak. ) )

) R. BINHAK:  All right. And before | start, jet me
o Just ask the ‘grand &12' forewormin do we have a quorum?
{2 THE FOREPERSON:  Yes we do.

Py MR. BINHAK: And are there any unauthorized people
(2 31n the room?
(24 THE FOREPERSON: No, there are not.
(22 MR. BINHAK: Thank you.
Page 10

e BY MR. BINHAK:
12 Q  Mr. Goodin, why don't you start out by teliing the

(3.grand jury how old you are and where you were bomn.
(4 a

< where you went to school.

[~ A College? High school?

(s Q  Start with high schoot and work your way up.
S A lgrew up in Gainesville, Texas, so | attended

(12:Gainesville hnﬁh school, public school, in Gainesville,

i1::Texas. And then after that | went on to the University of

112:Texas at Arlington and from there | went to the University

(12:0f Texas at Austin, where | graduated with a Bachelor's

2

What were you doing while you lived in Austin for

{14:degree. ) ]
{158: Q And what did you study at Austin?

(15; A Ffsycholvogy._ o

(17 Q Okay. After you graduated from UT Austin did you
{13:come straight to Washington, or did you stop any place along
(12:the way? ]

[2¢e A | lived in Austin for anroxmater a year after |

(2 %ladu_ated and then after that year, | moved from Austin to
{22:Véashington.

[2

(2

(2

[ SEWE S

“that year? ] N
: A lwas bartending and waiting tables at a

Page 11
(1jrestaurant

I
[2; Q And when you moved to Washing:z= what did you do
(31when you got up here? ) ]

14} When | moved to Washington, | toc< two jobs,
{s)wating tables, and served a number of Internships an the

(&1 Hill,

(73 Q  Okay. Who did you work for on the Hiil?

19 A Martin Frost and the Democratic Ccngressional

{ 3) Campagn Committee. ] ]

(10} Q  And what did you do in those intemships basically?
{11] A P_retg standard fare. Copying. | wooed with the
;12)officemanager in Co

" | E'gressman Frosts office andg so | would
- 13; do projects for hm or dt the congressmars  AA.

14 Q  And once you were finished with yzur internships.
15y | 'guess there were two of them, what happened next? Where
1161did you go next? i

(17] A Well, the%were simultaneous. After my
(181internships, | moved to Manchester, New Hampshire and

1191} joined the Clinton for President campa'i_?n.

(20} Q And you worked in New Hampshire?

(211 A Worked in New Hampshire.

[22) . Q Wnat was your job on the Clinton campaign for New
{231Hampshire?

[24] A During the New Hampshire primary. | was the deputy
{2s5)scheduler for the statle campaign dfice.

Page 8 to Page 13
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[1] Q And how long did that last?
2] A That lasted from December of 91 through the
{31 primary date, February of 92. i ] )
[41 © Q  After the primary, did you stay with the Clinton
[5]campaign? i
{6] A Yes, | did. )
(7] Q What did you do at the campaign?

{81 A 1 did some work in Florida for a couple of weeks
{91and then | moved to Little Rock, Arkansas and joined the
[1 o 1 headquarters office staff.

(11} Q  And you stayed there until the end of the campaign?
{12) A | stayed based out of Little Rock. | stayed

137 permanently in Little Rock through the primary season, which

1141 was essentiallly through July, and then in August | an

t1s]traveling and doing work in various cities based out o
(161 Little_Rock.

117] Q  And what kind of work was that?
18] A Advance work. = .
[19] Q  When you were in Little Rock, were you based in any

ysort of section in the campai?n? )
In the scheduling advance office.
Okay And did you do scheduling through the end of

(20
21

22) /
231the election, | would think?
24

25

j A | did advance work through the end of the election.

i
(
{
(251Yes.
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1] ~ Q_ Okay And did you have any place during the
2 itransition, with the Clinton transition team?
(3] A Yes, | did. | was part of the transition advance
[4]team which was a group of peop le based in Little Rock,
[s)Arkansas. » .
(6] ) Okay. And after the transition, did you come back
7jto Washington?
(8] Yes. o )

(97 Q  Okay. Were you offered a job in the White House or
{101 in the administration?

1y A | was offered a job that | did not take in the
{12}White House. )

{13} Q  Which one was that? ]

1141 A Ajob as a staff assistant in the advance office.
[15) Q And did you take another job instead?

[16] A Yes, | did.

(17 Q Why don't you tell the grand ‘ur¥‘what that was?
18] A Well, it wasn't simuitaneous fo that job offer, but

(19)shortly thereafter, | took a job with the Democratic National
(z0)Committee. . .

(211 Q  Allright. And what did you do at the DNC?

[22) A David Wilhelm, who was at that time the chairman of
(231the DNC. | was his special assistant.

[24) Q And what kind of things would you do for Mr.

1251 Wilhelm?

OlC-Starr
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L. A 1 traveled within, | oversaw the logistics of his
1schedule and his events, his pubiic ap pearances and speeches.

; How long did you work for him? ]

] A worked tc him in that job for aRProxlmately a

} year and then | moved to another job at the DNC.

i Q And which pb was that?

17] A 1 moved to the finance department, where { was the

(s 1chief of staff for the finance department.

{91 And what did you do as the chief of staff in the

i101finance department? . .

[11] | was responsible for kind of all of the political

(121and administrative aspects of the work that was done in that

(13 1department, budgeting, coordinating with our political

114 #fairs office on cities where we had events and managing the

115 staff and the eﬁentditures of the staff of the department.

{z
[3
{4
(s
(6
5

[16] Q ow long did you stay with that job?

(17) A Again, approx:matel; a year.

{19} Q And what was next’

[19] A And then in October of 1994, | joined the White
(20} House staff as the President aide,

{21] Q Okay. And did you interview for that job? How did
{22)that come about?

23] A 1 did interview for that pb. | was interviewed by

1241Erskine Bowles. Prior to that. ! had done some advance work
12s1for the White House in my capacity as a DNC employee, as a
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1)volunteer, and other things that } had done. { had
21substituted for the gentleman who was then the Presidens
31a@ide when he was out of town on at kast one, but maybe more
4) occasions, 1 filled in for him on a temporary basis.

51 Q And did you have any other - well, let me ask this
6 1 this way. ﬁre y'\(l)u still the President s aide?

[7] 0.

8} d Q Okay. So when did you stop being the President
{91aide?

{10} A At the beginning of December of this past year.
(111 December of 97.

1z}

) Did you have any other ;bs at the White House
113ibetween October 94 and December 9 772

(141 A No.

[15) Q Okay. So you were always -- for the time that you
[161w_cd3rked at the White House, you were always the President
(171aide.

{13} A That's correct.
(19 Q Okay. What does the President aide do?
(20 A Well the Presidens aide. |guess, helps

(21} implement the President's daily schedule and helps ensure

{22 that the President has whatever materials may be necessary to
(231perfarm his_job. )
[(24] Q Do you have any input in creating the schedule?
[25) A No. Is pretty much presented as a final product
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(11with the aide having the responsibility of implementing it.
1210n occasion, someone in the scheduling office who would put
( 31 together that schedule might ask for your opinion on how to

(41 structure an event or something like that based on your

{5 jexperience, . . .

[6: Q Okay. But most]yklnd of guide the President
(7} through his da_tly. Is that correct?

(8] A Thats correct.

(9] Q Kept him on schedule?
{110} A Attempted to, yes. .
(117 Q Made sure he was at the right place at the right
(12itime?
{13} A Yes. . .
[14) Q  With the right — if he needed whatever anything

115) from a pad to brops or whatever charts. that your iod.
[16] A "Exactly. ) ]
1mn . ~Okay. You said that you tried your best. Is the
{181 President a difficult person to move along from a mee_tm??

[19) ) A He can be difficult to move from meetingto
(2oymeeting. Yes.

1211 MR. BINHAK:  Okay. Il show|¥0u what marked as
12210G-1. DG obviously are your initials. And fis here is a

(231 floor plan of the West Wing of the White House.

(24] (Grand Jury Exhibit DG-1 was
(28] marked for identification.)

oiC-starr
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: BY MR. BINHAK: ) i
o ~Q Andwhat | would like you to do is use this pen and
;31 would like you to illustrate two things, illustrate the
4-answers to these questions. First, did you have a particular
;- work area that *ou were assigned to within the White House?
5 A he answer is yes and, in fact, | had two
~-particular work areas assigned to me.
S _ Okay. That's sort of what | meant by two things.
(+:Let's start with the first work area. | want you to describe
¢:where it was and what you did there.
13
N

: Q Yes. Youcan put —~ as you're describing it, just
:put where it was and put DG No. 1 next to that.

: A Okay. The first and primary location that | would
-be at would be a smail table outside of the Oval Office.

1"l just make an_arrow. DG No. 1.

17 Q Okay. And why dort B'o tell the grand jury when
12:you would be therg, at that location, DG 1.

[19; A During a typical day, if you will. ¥ would be at
(20:that location as lona as we had scheduled meetings and/or
[21;events.

[22] Q And is that just meetings or events in the Oval
(2310ffice or would that be meetings or events anywhere in the

12 4)White House?

i

2

r

E

I A Should I'draw it or just tell you about it?
1

1

1

{
[
{
{
{
{
[

{251 A In the Oval Office. within the White House complex,
Page 18
( 1101 within Washington but off the White House. .
23 Q  Allright. Now,in the typical_day.if you will

(31give a rough percentage of how much tine dunng Ke day you

141would spend at the location DG No. 1.

{5] A W .

163 Q More than half your time?

17, A Well, the reason | said a typical day was that

18;every day was very different so i kind of hard to say an

(9;average. Having said that, Would guess maybe - |don't
{103 know, 60 percent or more.

[11; | _ Okay. Let me ask the question another way that
r12:might be a littte more helaful to you. Assuming that the

(13 Presidens in the White touse, how much time of the time

{14 that the President is in the White House are you spending at
(15:DG No. 1? o

(16} A Well. again, it varies on how much of that time he
117 mignt have scheduled appointments or he may just happen to be
(121in the Whde House without scheduled appointments, so it
(19;would vary. But, again, on balance, il say 60 percent or
t2¢:more of my time would be there.

213 All right. Les talk about DG No. 2. First, why
t22:don't you tell the grand jury where that is and mark it on
{23y0ur map as DG 2. i ) ]
(24 Well, theres a slight error in your map here with
(2s:regard to the room.

Page 19

11 Q Okay. . .

[2: A For’reference, if you are Iookmg,'at the map where
13- #t says First Floor across the top and you see the Roosevelt

4 jthRoi)rR, the room immediately adjacent to the Roosevelt Room to
15:the left —

16 Q The one that sa‘s Lobby or the one below that?
7 A The one below the room marked Lobby. To my
12 knowledge, ther8 is not a wall. Thas one large room.

(e Q kaK!.
[1e; A So the wall that is represented on this diagram is
{11 ; not correct,
{12 Q Okay.
[13: A Within that room, if you make a quadrant out of

{14:that room, in the upper right-hand quadrant, | would have a
115;desk which | will now mark on your map as DG No. 2.

[16: Q Okay. And under what circumstances would you find
(171 yourself at the location youwe now marked DG 2?

(18] A Anytime’l could get away from DG No. 1. This
{12'was ~ you know, thi was the place where | would 0g‘/et any
{20:work that | needed to get done done that didrt revove

(23 ;immediatety around the President. .

(223 ~ Okay. And | assume you'e beingfacetious to at
123 least a certain extent when you say you wanted to get away

(24 from DG 1, but what kind of work would do you when you were
{2 51getting away from DG [?

Page 14 to Page 19
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) A Well, Imi?ht file any papers, send any E-mails sjatit and | see that he has amved at the Oval Office
+ make any telephone calls, catal;g.:e gift items or break down 2; That's one way. The second way is if In at location number

1 the briefing materials that we had used on a previous day or 311, I would usually see him through the window walking across
the colonnade from the residence to the Oval Office

M g Lt

10N a previous tnp or assembly my own materials to carry on a “4] r
1 trip if we were going on a trip that day, that evenln% or = Okay. Let me just back up for one second. In the
1something like that. Those are the types of things I'd do 6] room where DG 2 is, were there other people who had their
-1,back there. . -vjwork stations there?
D ~Q | assume from what you said that gou traveled with 23] A Oh, yes.
-3)the President when he left either Washington or the White ‘3] Q  Who would that be?
. =1.House. DM A  Well the executive assistant to the Deputy Chief
A  Yes, thas correct. . - 11 of Staff would be one of the people in that room. The staff
: Cl Now, 1 know - obviously yowe given us the caveat - .2 assistant to the Director of Oval Office Operations would be
. 31 that there really wasrt such a thing as a typical day in the 131 one of the other people in that room. An intern from Oval
14: White House, but wdl try to do the best we can, given those "= +: Office Operations would be in there. And then the
.5} constraints. zs5)President's records manager would be in there.
S A Okay. ) 116 Q So it mostly junior level staff people who are
SUlN Q Assuming that the President was in the White House, : 173 assigned to more senior leve people within the West Wing.
:231in Washin %}on, he was in Washington, he was going to work in ;181 Is that correct?
::3]the White House ~- (19] A That correct. Actually, now 1 just realized as
129) I'll just for the record that Mr. Wisenberg has 2011've talked throqﬂ': that that | made a mistake tn challenging
1 211entered the room, ) ) ) {211your diagram. e wall is correct, but the proportions
t12) . Assuming that the President was in Washington and 1221 between those two rooms are not accurate, | dort think. So
:231was going to spend at least part of the da¥ in the White ] 123)DG No. 2 should in fact be in the left-hand room there and
:24) House, about what time would you come to work on a day like {24)that's the room where the five people that | just described
;2s)that? 1251to you work.
Page 21 Page 24
1) A | would take whatever time his first ap ointment (1] Q Okay. Do you want to just cross that out and
r2)was and back up at least 30 minutes prior to that an8 make {2] correct that? )
:318ure | was in the office by then. . (3] . A Yes. But the left quadrant, L think, ar the left
4] Would you get the schedule the evening before so r4)section is roughly twice the size of the other one, so that
:s1you could make that determination? 1sywhat threw_me off.
6 The}/ would attempt to get the schedule, to me the 6} . Q Let me ask you about DG 1. then as well. The same
.7 {evening before, but most often - there s a weekly version of (71question. Who else, if anybody, was in the area Where your
3} the schedule circulated and | would try to keep myself { 8] work station, DG 1, was?
:91familiar with what time each day of the week started and tr¥ {91 . A Well, in that immediate area is also where Betty
191 to keep an eye on that as it changed. | may not know wha r10)Currie's desk is, the Presidents secretaryAnd then if you
111 the final schedule says, but | have a general idea. ) 111) see the small office to the left. is wherethe Director of
12) And as a general matter, what time are we talking r 121 Oval Office Operations sits.
=31about there? Is it more in the 7:00 range, more in the 8:00 113} Q  And her name is?
: 4 Jrange, more in the g:00 range? 114] A Nancy Hemreich.
- A Usually | would get to work between 8:00 and 8:30 15] Q Okay. Thanks. All right. Now, you had just
. &1in the morning. .16 ] identified for the %rand jury a couple of the ways that you
b Now, when you arrived in_the morning, would you go 1171 might notice that the President was coming towork or
:31t0o DG No. 1or would you go to typicalty DG No. 2? -1 3] adwally arriving in the Oval Office. Lets assume for the
19y A Usually | would go to DG No. 2 and there | would ‘19)moment you'e In DG No. 2. What do you do when you find out
221 pick up my briefing materials for the day and assembly my -201that the Presidens arriving for work af the Oval Office?
= 1) version of the briefing book and, you know again, do any 21) . A  Well, depending on what his first appointment or
c2ywork that | might have to do back there before moving to the :221meeting is )| may go down there to make sure that he has his
13} other location. (231materia s, |#.it's something that he needs materials for. Or
24) Q And would the weekends be any different than the nyifita meetln? that he doesrt need any materials for or
~51 weekdays? Did you work on the weekends, typically? ;25118 not critical that he start in a timely fashion or

Page 22 Page 25
e8! A My supervisor was pretty good about tryinP to make 1 11necessarily finish in a timely fashion, | may not ao down
:21it so that | didrt have to work on the wee kends, so | would r21there at all ) )
:31say that | worked probably -- depending on whether we were 31 Q Okay. And if you'e in DG 1 does that make any
:41traveling or not. It we were traveling, of course | was 14 | difference about how you treat the fact that the President is
:szworkm?é If we were not travehng, | would probably work rsjcoming in? ) o
:¢1half or less of the Saturdays and almost none of the Sundays. 6] A Well, if im at DG No. 1 and whomever his first
©7) Q When the President would arrive — [|ust for the r71.appointment is is not there readv to see him. if i time
-31purposes of what we're talking about now, let's call a t81for that appointment, then | will make sure that that person
-91typical day a day when the President is in Washington and 191is either on their way or knows that they should be there.
:10)working, at least starting his day, in the White House. 110) Q Okay. Did you have any responsibilities as far as
1113 A Okay. _ . . :11] setting up the Oval Office for the day?
T12] Q On aday like that, on a typical day, what time 121 A Interms of what?
:=3)would the President usually arrive? 113] _ Q  Putting out any papers, making sure pads were out
4] sually any time een 8:30 and 9: { 14 or different materials ~ as a general matter now, as oppose
A Usuall Jlt between 8:30 and 9:30 B different material 0 | mait d
[15) How would you learn that the President was arriving i151to a specific meetm%. . .
:26)at the Oval Office? Was there some kind of signal or did 126], . A Yes, | would - let me just give you an
1271people tell you? Did he have to walk by your work location r17)illustrative example. If we are having a bilateral meeting
‘231in order to }get there? . ) ;18)with Prime Minister Tony Blair, for example, it would be my
T19) Well, there were a couglq of different ways | might :19jresponsibility to make sure that the office is appropriately
:231find out. If I'm in the back at DG No. 2, in that room, :201arranged for that. And by that | mean that there are enough
:z:1there is a device called the First Family Locator, which 1211chairs and that they are situated in the right way and that
:::]dgspla{s the whereabouts of all of the principals at any :22)they accommodate a pool sFra% which is when we bringsthe
:23)given time. That box, whenever the President moves from one :23ymembers of the press in at the beginning of a meeting. So,
:z41location to another, it beeps and his location changes. So ;2a1yes, to the degree that that needs to be done, I'd do that.
-zs1if I'm in the back, it may beep and I'd turn around and look 125) Q ~Okay. And there's just various protocols for the
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11different kinds of meetings and y)ou’e trained in wnat those
-1 are and how to implement them.

3) A Yes.

4 Q Okay. So now we'e at the ﬁ_o'm Iguess, ina
5}W>|cal day where the President comes to the Ova! Office.
s1What would your typical contact be with the Presaent, at

71 least for the first ime of the day?

8] A probably tell hm ‘Good morning® If we have a

a1 major speech to be delivered that day and | know that hes

o 1 been working on that speech draft and'it may need to be

1] retyped. 1might try to get that speech draft from nm. If

21 theres anything critically Important that s occurrng that

3imorning — again, let say for example that Prime Minister

41 Blair is"comngl will remind him what time Prnime Minister

51 Blair sexpected. so | can make sure that hes aware of what -
. 61 his trme constraints are.
117) G  Would yu on a regular basis have just regular
‘1g)conversation with the President or was it mostty
19 1business-like conversations?
120] A | very rarely and almost never would engage the
-21] President in just idle kind of = you know, did you see the
r2219ame bst nght.

123} Q" 1s there any particular reason for that or was that

(243just the way your relationship, your professional
i 25) relationship, developed?
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1] A  That was a piece of what | deemed to be
2 professionalism. One of my responsibilities, | think, was to

31 make sure that he had efficient use of his time and talking

41to me about the game is not what | consider an efficient use
s10f his time. )

61 Q  Fair enough. A very self-deprecating but truthful
71 answer to that.

9] A Unless it was the Razorbacks.

9] Q  Fair enough. And | guess as far as your contact
ofor the rest of the day, would it basicall¥ follow alon%'l

1] those lines, mostly professional, just tailk related to the

2 particular meetings at hand in order to get him through his
31day in the most efficient way?

4 A Yes.

5
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jaccess generathy to the West Wing_in general? )

A You mean to the bu1|dm10f the West Wing?
hat? Q  Yes. What kind of peopit
that?

‘ A Well, | mean, | dort know what the specific

would have access to

(14
-3
il6]
N 1
a1
(197

: ysecum% rules are, but i my understanding that people
;22 with — blue pass holders have unrestricted access to the
231 West Wing and would go into the West Wing.

24 And I not you know, pinnin’g you down to know

‘25 what the exact criteria are for a blue pass ho%er. but just
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(11 from your experience from working at the White House and
(211 know you spent a lot of time in the West 'Wing. what kind of
13) person wox get a blue pass?

143 A permanent staff person, long-t volunteer or an

151 intern. Anybody fron those three categories who has

(61 completed_a background check. )

(73 Q Al ngrit."1you worked over in, say, the Old
13) Executive Office Building —

9] A Sorry. | il{l).‘it want to correct. A background
10) investigation. not just a background check as someone who
;11]comes in the gate. o o
12 Okaé And thats a full field investigation
:13]conducted by the FBI?
114} A "Thats correct.
[15] Q Al right. If you were assigned to a work area,
r16 say, in the Old Executive Office Building, would ywu get a
{171 blue pass or was that resewed for only people who had work
r 18,1 stations in the West Wing? )

119 Again, | don't know what the specific rules are,
(20]but, you know, | think that biue passes were also issued in
21;terms of — | think the rule is supposed to be need to be in_
r221the West Wing. not that you have an office in the West Wing.
123150, for examR . an assistant to the President or a deputy
{241assistant to the President, which is a senior commissioned
:2510fficer, who may not necessarily have a desk or an office in

OiC-Starr

Q Let me sort of shift gears for a second. Who has
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;.1 the West Wing will probably have a blue pass because they may
2 :_nged to frequently go over to the West Wing because of their
i31)ob.
4. Q Sois it fair to say that mostly permanent
: 51employees, more senior employees, senior level employees?
(6] Yes, but as Ve pointed out, interns and long-time
i7)volunteers who have also gone through this background
;21 investigation and their job may give them need to go over to
3} the West Wing even on occasion may have also have blue
110) passes. )
S5 Q Okay. Now, on a typical day, again, typical using
-12,) the understand that we'e working .with are there a lot of
i131people in the West Wing or is it relatively free of people?
1 4 \How crowded is it?
G| A I8 ﬁrgt;v crowded. as the five pegole in that one
' 16 office attest to, both of people whb are permanently working
r:171 over there, people who are over there for meetings and/or
g;g]FeopIe who are jist dropping papers off or whatever, passing
t191through for whatever reason.
120] Q Okay. Now,let me aslwf_outo turn your attention
{211 more towards the portion of the West ing that contains the
12210val Office. the dining room and the study and that area.
(231Generally as you get closer to that area, sit more filled
24 )with people or is it less filled with fpeople’?
(25] A Well, theres kind of an unwritten rule that you
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t11should not pass by that area unless you have a reason to.
(2150 it would be slightly less. In general, it would be )
(3)slightly less populated but, you know, we have events with
(1)guests from outside in the Roosevelt Room, the Cabinet Room,
(5)0r even the Oval Office that causes there to be crowds of
[61guests and press people on occasion. )
[7} Q@ Does anybody enforce that unwritten rule that
(s1you've just described? .
191 A I mean, I've seen varying degrees of enforcement of
(101that rule. You know, sometimes the uniformed division
{11 0fficers might challenge someone. They would certainly,
{1211 think, | mean, | dort know, | dort remember seeing any
{13y instances of this, but | would think if you did not have a
{ 14} blue pass and you were walking through there unescorted. they
{1sywould challenge you. But in general, ifyou have a blue pass
r 16 } and according to your pass you dort require an escort they
r17)wouldn't generally challlenge people. They might give them a
{ 181dirty look or something like that.
(19} Q  So theres this unwritten rule but theres also, is
{20 it fair to say, a certain institutional discouraging of
{ 211 people there in the sense that there are guards there and
2218 a little less crowded and you might feel out of place if
;231you were there and you didn 't have business?
124} A Yes.If one of my friends who hagpe)ens to have a
{251 blue pass shows up in that hallway five minutes before Prime
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{11Minister Blair is supposed to go into the Oval Office, I'm

{2 ]gomg to ask them to go away, come back or call me.
t3)50mething like that. o . o .

{4) Q Now, moving sort of in that direction a little more
{5 ]speciﬁcalgﬁ_when | say the Oval Office complex, | mean now
161the Oval Office, the study and the dining room, all right?

(7] A
{8)three rooms? i
(9] Q Well, no. I was jut talking about the oval area,
r10)you know, that area of the hall, but now Tm talking about
t11those three rooms, okay? . )
{121 A Well if I'can -just to clarify { was thinking
{137 in terms of the kinddf L shape, ifyou wil,thatt goes from
114) the Oval Office complex down to the Cabinet Room.

Okay. Were you talking specifically about those

{15} Q Sort of the hall that surrounds the Roosevelt Room
1610n the south end and eastern side?

{17 A Southeastern. Thats correct.

1181 Q  Okay Now, as | said, let me ask you to turn your

{19] attention to the Oval Qffice complex. which | consider for
(201the urposes of this conversation tdbe the Oval (Office, the
12118tuBy and the dining room area and the pantry, that group of
{2zjr00ms, ok aé ?

[23] A Okay. .

1241 . Q Who would have access? Startingwith the Oval
r25 Office. who would have access to the Oval Office’
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A To the Oval Office nsel!f?

Q Yes. Who would be able to enter the Oval Office?
03 A Well,it. depends on the situation. If the
11President is in the Oval Office, thas a completely

i 51 different dynamic than -

167 Le8 start with that. Le say the President is

(71in the Oval Office. | assume anybody who has business with

19 the President would obviously be allowed in. Would anybody

1 a1 else feel free to go in tiesre under those circumstances.

c. A enerally either Nancy Hernreich Betty Currie or
1 myself would usher anyate into the Oval Office. An 1yone would

2 1be announced, with the kind of exceptions, if you will, of

1 3 the chief of staff, the Vice President and Mrs. Clinton.

11" Asice from those three, you know, people dort just want in

1 5:the door.
1€}

1

p
L
f

(WS

} . And even for those three people youre identified,
{171 the Vice President the chief of staff and the First Lady,
r181was t common fothem to just walk into the Oval Office
(131unannounced while you were working there? . .

(201 A Yes. If we know that the President is working on
{211 his speech and that it would be better for them not to walk
[221in, we might point that put to them, but we'e not going to
231keep them from going in there.

(24} Q _ Now, anybody else you saiy¢ ou or Betty Currie or
1251Nancy Hernreich would have to escort in, ith at corr
Page 33

{1} A  Yes. . . )

12 What would ha‘?pen if someone else tried to just
31walk right into the Oval Office’

(4] A Well, we would stop them.

(53 Q Now moving dwr inside the Oval Office complex,
{ 6] what about the dining room? 0 would have access to the

;71dining room and how would they get access to that area of the
1810val bﬂlce complex?

[9] A ell, | dort know if i necessary to review the
(10;doors into there
{1 Q If you feel i necessary to answer the auestion.
(12)please do.
[13: A Let me pist say first of all and more broadly

(14)18peaking, thas consdered a m«e prmate area and that,
r151lilethe hallwav, door to the Oval ce itself, the doors

(16} into that area are locked with the exception of the pantry
(171door and theres a pantry between the actual dining room and
(121 the hallway. So you would have to run over one of the

[(19; stewards in order to_ao in that wav. And other doors into
20;that area would be locked.

(213 Q All right. So would anybodyhave access to the
(2110val Office complex through sa})y the” back door to the dining
{23: roor;1 there? That second ddor? fhat would be locked all the
(24 0me’?

[2s A Are you talking about the one from the hallway into
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i 1: the dining room?
(2. Yes. The one that not the pant ry.

& A Yes. | mean, peopie ort just waalk h that door.
i Q Okay. So to get there —

(51 A In fact even tleVice President or someone who
{ 6 generaily has_access’'the door is locked and theres a little
17:trek buttn to unlock it, so he literally cart just walk

181 through it because it locked.

{91 Q  Sofor the mostgert, then, is it fair to say that
.107you have to come through the Oval Office to get to the dining
‘11;room?

(120 A You would have to either come through the Oval
(13;Office — ]

[14: Q Orhave a steward let you in? o

(151 A Someone would have to let you in from inside or

16} sornaone who knows about how to uniock the doors would have to
t17;unlock the door for you.

(18] Q Allright. So is it fair to say, then, the same
{191rules ap{aly to entering the dining room as the Oval Office
(20:except it 'a more private area?

(21} A Yes.

(221 2 ?o fewer people, then. would have access to that.
[23; es.

1243 Q  What about the study? Would you characterize that
{25]as a more private area or less private area than the dining
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- room?

A Well, | think the area that you'e re‘z~ng to as
: the Oval Office complex is — as a whole, 18 just trea:eg
as a more private area. .
- .Oka{. What about -- is the study cc~sidered more
“:- private even within the Oval Office or you would nc:
-distinguish at that point between those rooms? »

Well, | mean, | personally would not gistinguish.
You know, there's another door to it, so to the exte~t that
:1:you want to assume that, that's an assumption. | wouldn't
:make that distinction. )
iy Q Fair enough. Now, you've obvious'y told the grand
-z jury that you've been in the Oval Office. You've otviously
een in there for work and when the President's been in
‘there. And you've also told the cr;rand jury that you ve been
1in there to set up meetings and I'would assume that on
;occasion you've been there alone to set up meetings. Is that
:1correct? Ay
es.

.. Q Would there be any other occasions when you find
1 yourself in the Oval Office alone?

o . A Imean, if in ?Oing in there to make sure that the
3;President has a particular sef of notes or to replace an

170utdated set of notes with a revised set of notes or if In

51g0oing in there to retrieve a speech that either a semor

" i
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-z1advisor has a question about or. as | mentioned earlier as an
:2:example, that we may need to t{pe in changes to that speech.
1 thos?f are examples of reasons that | would go in there by

1 myself.

- Q  Are there ané reasons youl go in there that are
1 not business related? Wou & you ever just go into the Oval

; Office without a purpose?

=N ) ell, I mean, | would go in there and just

- 31 appreciate the fact that | was standing in the Oval ce on
-::10¢casion. { mean.. { wouldrt make it a point to go m there.
221 If the President n the restroom, | may wait for ham in the

wa gval Office and just appreciate the fact that | get to be
.3;there.

W gy N e g

&)

By Q Okaar That one of the perks of having the job
-2z that vou had. | would assume.

18] A It's a nice place to be.

A . What about the dining room? Would you ever find
:z1yourself in the dining room alone?

13 A  Yes.

Il Q Okay. Under what circumstances would that be?
o A It the President is having a luncheon in the dining
-2z 1room, for example, or he has conducted interviews in the
-231dining room betore, | might again make sure that the seating
zijarrangements are appropriate, the right number of chairs are
‘z31in there, plan for where - if i an interview, for
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;:;te;gample, where | may place the stenographer. Those types of
-21things.
31 s Q And what about the study? Would you ever find
-+ 1yourself in the study?

=3 A Yes. 1 might.

oo

. Q- Okay. Could you describe to the grand jury the
; occasions thatxnu might find yourself in the study?
A I've gone there — a lot of times we would, as
-31 Ve said, have events in the Oval Office and in those cases

- 3: audio-visual people and members from the ress office and
--:1furniture movers will come into the Oval Of[Re to rearrange
:2jthings for the event. In a case like that | would take the

131 Presidens papers, personal papers, off the resolute desk,
217 his desk in the Oval Office, and move them back to his study
: 3180 that people will not be prying into them or knocking them
joff or anything like that.

, ) Q " i the President were in the study using the study
1 wouid you ever IPO into the study?
A he were in the study?

B
27 Q Yes.
L A Yes, | might. | mean, it depends on what hes
2z jdoing. If I know that hes napping, I not %glng togoin

=]

s there. If hes changing clothes and were late for an event,
11§ might goQback there B point that out to him.

Okay. To point that out that ‘You'e bte for an

EEEEE)

oiC-Starr
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;1revent,” correct? ) (: Q And for business reasons?
L A Yes. Notthat he's changing. He would know that. e A Yes. )
(3] Q Fair enough. Now, | think it's fair to say that i3 Q _ Okay. And | assume yowe been in the dining room
rq1there are two kinds of people that have a lot of contact with { 4 »with the President alone.
(s1the President. There would be the very senior staff people (5 A  Yes. )
t61like the chief of staff or the special assistants or the most (6: Q And for business reasons again?
1718enior advisors who would have the most contact with him, but (7; A Yes.
(31then there are also sort of lower level people in terms of [8: Q And the same with the study?
t91the policy functioning of the White House but who have a lot {9 A Yes. Everywhere except for the bathroom.
11010f contact, someone like you or Betty Currie. Is that an [10 Q Okay. Fair enough. Does the President ever take
r117accurate statement? (11 jone-on-one meetings in the Oval, yust him and another person?
112} A In general. Yes. 1123 A Oh, yes. Definitely. )
T13] Q Okay. In not talking about either of those {13} Q Okay. That a common thing?
-1 41 categories of people now, In tallgi about sort of medium to {14; A Yes. ]
[1s, Q And who would have that kind of access? For the

15 lowTevel policy peoRIe in the White ouse, okay?
(16} A "Mm-hmm. )

117) ~Q Assistants or staff assistants. Would someone like
118, that find him or herself in a meeting with the President on a

{19] regular basis? . ) _
(201 A Yes. | mean, it depends on what their rank is and
[21] V\(Irllat their position is and what their expertise is. if you

(22 3will.

1233, Cl  Okay. Would someone of that level, relatively
{241junior level, find themselves or himself or herself in a

{ 251 meeting with the President alone?
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(11 A | wouldrt think so. | mean, it wouldrt be very
127 likely, but it might hapgen._
(3] Q Okay. But it would be unusual? )
(4] A Well, it depends again on their expertise. If they

[siare a - if thez are a low level Domestic Policy Council
[ 6)assistant, but they happen to be the expert on Hope
173 Scholarship funding and the congressional state of play for
( 8.1 Hgoe scholarships. they might be in there answering a
t91question for him.
(10} Q Oka%. So -
(11} A If they'e an expert or whatever -
(121 Q Assuming that {g have someone whas not an expert
(13]in a particular area. is that the kind of person who would
{141 have a meeting with the Presdent alone?
115] A ell, | mean, you know, the people who answer
: 16 the phones in the press officé dort just sit around in the
r17;Oval Office with the President. | think thas a fair
t131¢characterization.

1191 Q What about interns? Do interns generally get to

1 201 meetings with the President?

{21 A Do they get to meetings with the President?

(22) Q Yes. Do they have meetings with the President?

1233 A ‘Gene'rallg, | would not think that they do. In

i24:fact, my experience is that they don't,

125) Okay. And wouid an intern have as a usual course
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1 of business -- let me put this another way. Would it be

1 unusual for an inavidual intern to have a meeting alone with

1 the President?

1 A Unusual but not unprecedented. )
1 Q Okay. When you say tinprecedented” and In putting
& 1aside a person named Monica Lewinsky for this moment. can you
17 1 think of anx other interns? ] .

(8] ' mean, he -~ you know, if the President were to
t91find out that intern Joe Smith'is Uncle Billy Bob Smithé
10ynephew from Smith, Arkansas, yes. He might make it a point
111if we see that Ferson or he may make it a point to say

121"l want Smith t¢ come in here and get a photo, his uncles a

131 good friend of mine.” Or whatever.

Okay. And so that would be either a photo

Los Ly

[
{
[
[
{
{

14] .
15 0pportunity

or a brief meeting?
[16] A Yes.
[17] Q All right. So that would be uncommon but not
118 unprecedented.
{19] A Exactly.
{20] Q What about a long meeting with a person like that?
121] A  That would be highly unusual.
[22] Q Okay. Have you ever been in the Oval Office —

12311 assume yowe been in the Oval Office with the President
12 4 ralone?
28] A Yes.

{161 most part. as weve described it before, mostly senior level
{17] people but perth someone ofyour level?
A ell, with regal

(1e] rd e internal people, youe
(1 9 talking about staff people?
[20] Q Yes.
(211 . A Yes. | mean |.think a one-on-one sit-down meeting
t22)with him with a staff parson is most likely to be the chief

t2310f staff or the director of one of the maior offices.

(24)Something like that.

[251 Q What about in the dining room? Does he ever
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t11conduct meetings like that, a one-on-one meeting, in the

(2 1dining room? ) )

[3] A Yes. Quite often — again, when we have these
(4)events in the Oval Office, we have to shift his normal office
1s1functions to the dining room, so, yes.

[6) Q Okay. And what about the study? Does he ever hav
[7]0Ne-on-one meetmﬂs in the study with any other individuals?

(8] A  He has, but | thirkthat would be much less common.

9] . Q And what kind of person would warrant a one-on-one
{10)meeting in the studer? ) )
{11} A  Well l mean, if he. ~ again, to use my example,

r121you know.if .he.has to change clothes or hes putting his tie

{ 13 1 0n but Erskine Bowles, the chief of staff needs to speak with

141 him about the budget negotiations, that would be a meeting

{1s1that might occur in there.

(16] Q  So more of an unusual kind of thinP

(17) A Yes. | mean, you wouldrt schedu le a meeting,

t181lets getto ether in the study.

(19}, 8  Okay. A little earlier you described to the grand

(201jury that part of your job was to log mn?xﬂs. | assume

(211from that you say, from that statement, that President

(22 received gifts. Is that correct?
1 A Yes.
I
I

(9 SN )

3
4 Q Can youjist ige a brief outline to the grand jury
5 about how the President would receive a gift?

{
[
{
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(1) A Well, | mean, he gets gifts everywhere he goes.
121More often than not what I'm referring to by that is a gift

{3)that's been given to him when we're fraveiing. We may be
141shaking hands with an audience in Cleveland and four, five,
{s)5ix, ten, twenty people want to give him a T-shirt. | would
{¢1take that T-shirt, try to make sure that | have the person's
{7)name and address and | would log that gift or send it to the
181gift unit which is a unit of the correspondence office, and

191they would log the gift, and | would provide the information
r10)so that thea mpg{\t <?et a thank you letter from the President.
(113 ‘And when you say log, you basically mean the item
(12)and who gave it to rou and the time and the date? Some
(131information like that? ) . .

[14] A Yes. | wouldn't log it to the time that it was
r1sigiven, but I'l regare cards that ' would attach to the gift
1161that | could check off a number of quick pieces of
{171information about the gift, staple a business card to the
118;card, check that they handed it to the President or that if

(191in fact he didn't actually take the T-shirt but | saw that

(201they had the T-shirt and | accepted it on his behalf, | would
211check that off. And then put the car with the gift and then
221send the gifts over to the gift unit.

231 Q Aliright. And | wouid assume that because we're
24talking about a large volume of gifts the President doesn't

[
{
{
[
1251keep the vast bulk of the kind of gifts that you're
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.1 -describing right now.
oo A iflcan gl)et my hands on them befare he can, he
. 3: probably will not keep it.

ersonal t;pe gifts from either people he works with or
riends of his.
A Mm-hmm. ]
Q Would those all be logged in as well?
A Imean, if the_fyt' pass through me, yes, | would try
o get them directly to the gift unit because there is a
12 :mechanism for him to retrieve the gifts from the gift unit.
1127 A weekly reﬁort or something like that. | don't deal with
r13-it, but somehow a report goes to him so that if there is a
ift }(hat 1 hid from him over to the gift unit he can get it
ack.
) Q Is there another mechanism for rqceiying)giﬂs?
Might Bettx or Nancy Hernreich keep gifts or logr # gifts?
Oh, yes. They might.

I%l: Q Okay. And how would they get a gift that was on
25 1the way to the President?
21} I mean,l.dort know. | would have to go off of

221what Ve read in the press about how theK might get gifts
23 but, you know, | mean, you can imagine the normal wayshat
24] an¥one might receive_a gift, either someone brings it to them
2syorit arrives in the mail in care of them. Or a person who
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t1:is giving the ?hlft actually brings it into the complex and
r21dehvers it to them.

(31 Q Allright. But you don't have personal knowledge
{11about that aspect of the gifts, | guess, because you're_
(s1saying Xou're going by what you've read in the press, is that
{6;correct?

{71 A Well, | mean, tha - if | think about the ways
[a;thatfeople get gifts, those are some of the ways that they
{91would happen and 1 lma?me that exactly how the y would take
10 1those gifts and thery would have to address that better.

113 Q Of the %ifts that the President ke2ps, | would
121 assume some of them he keeps in where he works, in the Oval
1 3: Office and the Oval Office complex, is that correct?

143 A That's correct. )

5] . Q  Where within the Oval Office complex might the
1€ President keep his gifts? .

7 A Anywhere that is part of his space. There are
gifts that he has been Plven that he has had ?Iaced in some
s:of the public, if you will, hallways. An example I'm
20;thinking of is there's an ancient picture of the first Boston
21;Celtic championship team in front of the West Wing and he
22:thought that that was really nice and that people would get a
23-kick out of that, so he had that placed on a credenza in a
24 haliway so a lot of peoE‘Ie can see that. He may putitin
25-the Oval Office itself. He may put it in the Ovai Office
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;:tomplex as you have defined it or in the residence, the
-2 second floor of the residence or the third floor of the

{3 : residence or at Camp David. Or on Air Force One.

(4

15 ; the President keep any gifts in the study?
N A Yes

{
{7:
{

;a:displaying things so he likes to arrange things. )
102 . Q “As far as you know, did he have a bag of gifts
‘11:under his desk in the study?

12 A Imean, | don't - | don't recall that as a
‘131standard ﬁrocedure or anything, but if it's Christmas time,
‘14:1he might have a bag of gifts under his desk in the study.
1511 mean, | vaguely recall that he may have something like
163that, but as far as like, you know, keeping a bag of goodies
17;:.|hndter there all the time, I'm not aware of anything like
13;that.

16° Q Did you ever see a mug anywhere in the Oval Office

20" that would have said Santa Monica on it? Are you familiar
21:with a mug like that?

22 A mug?

23: Q Yes. A coffee mug. )

24 A | may have. | mean, | dort remember seeing any
25 such mug.
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Q You dort have any independent recollection of

that?
) No. | mean, he has all kinds of mugs, so
} | wouldrt pay much attention to them.
j Do you know the term ‘tlutch”or ‘Gawker7 Are
those termi thakt( you'e familiar with?
es

OV U Ee 01D e

Q Why dort you define those terms to the grand jury.
19 A Well qgawker is. | think. a more widespread term.

(10] e never used that term, so In not really familiar with

111 that. Clutch is a term thats widely used t define someone

(1z1who is trying to clutch onto a principal or tries to make it

11312 point to spend time, be around, get face time, as you say.

14 with a principal.

{15} And when you sq,y ‘principal.” how far does that

(16)extend? Who afe tne pricipaiis?

[17] A Generally when people say the principals, theye

(18] talking about the President ancdthe ViicePr resident. the First

{19] Lady, Mrs. Gore. and Chelsea. o

{201 Q Okay Les talk about an individual named Monica

{21] Lewinsky. Doyou Kmow a woman named Monica Lewinsky?

[22) A don't know her. | know who she is.

1233 Q Al right Now,far the next couple of questions

124} In going to ask {ou or the next few questions, K like 'you

1251to just put aside the last month at least insofar as wha

w

Let me ask you about the study for a second. Did

7 Q Do you know where he would keep them in the study?
EN A I mean, wherever. Usually — he has a fondness for
a
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[1) youre seen on TV or read in newspapers or magazines.
(2] A  To the degree that | can, | will.

3] Q Okay. And if that becomes a problem doing that,
r41please note that in vour answer so that it clear.

[5] A Thank you.

(6] Q You said that yowe heard of Monica Lewinsky, is
(7)that correct?

8) A  Yes.

191 Q Did you hear about her before the last month?
(10] A Yes. | knew who she was before the last month.
(11} Q Okay. Why dort you describe to the grand jury how

{12)you first either heard about her or came into contact with
i131her, if you ever did. . ) )

{14} A 1 guess the first time | came into contact with her
t1sithat | can recall and n sure has been somewnhat tainted by
(161what Ive read in the last month to help stimulate my memory,
(171 but as | sit here now, the first time | recall was during the

118 1 budget shutdown of 1995 when most of the staff of the White
(191 House were legally forbidden from coming to work.

{20] Q And that was as a part of the government shutdown.
r21)correct?

22] A Yes. She was working in the chief of staffs
(23)0ffice and therefore since all of his staff were forbidden
r241from coming to work and she was an intern at that point, as
125] 1 now know from reading, | didrt know who she was then, she
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111was helpin  staff his office. ) ]

(21 8  Okay. And the chief of staff at that point was

(3] Leon Panetta correct?

(4] A Tha8 correct.

15] Q And his office on the map that you have would be

reyroom 111. correct?

(7] A Thats right. . .

(81 Q And when she was working there during the budget

19 1shqtdow§| do you have a recollection of where she was
r101assigned? Or did you just see her around in the West Wing at
(113that time? »

1121, A Well, she definitely was staffing one of the desks
{131in there, but since then the desks have been rearranged under
{14 the new chief of staff. so i kind of hard for me to

(15] remember exactly how the desks were situated. But she was at
116) one of the desks in there,
171, ) Are we talking about room 111 or the room thas
(18]just to the right of it? .
119] A~ Oh, In sorry. She would be in the unnumbered
120 1:%%m. not room 111, but the unnumbered room between 111 and
(21,1

(22 ~Q  Okay. Now, you said that you remember, | guess,
1231first having contact with her during the budget shutdown.

[24) dont! ¥lou elaborate on that? Why do you remember having
125)conitact with her under those circumstances?

olC-Starr
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! A Because ldidnt know - knew the people who 111 her request. was it at someone elses request’
-z-worked in that office ordinarily and she was not one of them, (21 A | don"t know whose request it was at, but whenever

= 80 she stood out as a new face. She stood out as someone
-:-who — not to sound cliched, but looked prefty starrv eyed

=~ about being thrust into Kind of an acting saff postion

-« dunng this situation. so she stood out to me I that way,

-+ 100.

5 Q  All right. Other than her sort of being enamored
-z-with having greater responsibility than most interns and

- Frobably worl indq where she was, was there any other behavior
hat vou noticed during this govemment shutdown where she
was workirAg?

i Well, she seemed -which is not uncommon, she
.:-seemed enamored of the President. | mean, I sure that
13 7would have made her stand out in my mind.
And you said that you saw her — you knew that she

worked in that room just to the right of room 111. Did you
:see her during that period of the government shutdown any
:other places in the West Win?’?

A Not that | recaill
12z, Q Okay. Have you ever seen — well. after the
1221govémment shutdown. did you have occasion to see Monica
(23:Lewinsky in the West Wing on other periods, at other times?
124 A I mean, | dort remember a specific day, but In
{2s1sure | did. Yes.

Page 51

1 Q Okay. And what kind of situations, if you
‘21 remember?
&) A Well. | mean, she - she - again, at the time,
141 | didrt know what, but | would see her on occasion passing
=1 in the colonnade between the West Wing and the residence or
¢ ;the East Win As | now know, she Was working in the
=1 Legislative Awawrs Office so | would sea her passing from
‘8 'M_Ce?|s|3:|ve Affairs Office to the West Wing nr you know,
- i might see her at an event that we had within the ‘complex.
I dort remember anv specific event. but | have a vaaue
recollection of seeing her at events..
. Q Now, at this time, we'e talking about = when you
: see her occasionally around the White House, this is after
; the budget shutdown?
A  Definitay after the bud et shutdown.

TLE Q Okay. So after the bu8get shutdown and up until
.~ whenever you stopped seeing her around the complex. Did you
 have a name placed to her face, or did yout ust know her as a
: parson who worked in the White House and belonged  there?
) A | think | knew that her name was Monica. | did not
' know what her last name was.

Okay. Do you know how you knew that? Were you
ever introduced to hef? . .
. A | recall vaguely introducin myself to her during
:: the shutdown because. as | said, | didrt anow who she was.
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Q Have you ever seen Monica Lewinsky in the Oval

A Yes.
Cl  Okav. Can you describe the occasions or the
33 occasion that yowe seen that?
ra A Theres only one occasion that {can think of
-~ specifically and that was a radio address on - | dort
21 remember the date or even the year or season, but she was at
:3; a radio addnss at some point.
And were there other peopk in the Oval Office at
<1 that time with her?

Iy

1Office?

Y

A Yes.
Q Was the President in the Oval Office at that time?
A Yes.

Q Was there anythin about her visit to the Oval
Office on that occasion that was 8ifferent from any of the
: other_guests of the radio address? .
Well, she — | mean, in what way different?
SS-) ) _In any way. Did she have more access to the
.22 President? Did she linger later, did she come earlier, did
:=::she exhibit any kind of behavior that distinguished her from
-z2:the other guests in your mind? )
Yes' She did. She stayed after the radio address.

Q Okay. Can you elaborate on that a littie bit? And

‘=z 1specifically was tha¥ at the President reguest;*wasthat ‘att

13)we have guests for a radio address they will sit as an

(4] audience and watch the President either broadcast or i this

(s1case,, since | recall it being an afternoon as opposed to a

{eymorming, he had to have been taping the radio address. so

t 7 1 they sit and they view this taping, and after the taping. ne

18 1 will - the taping ‘may occur in the Oval Office, it may occur

t91in the Roosevelt Room, it may occur in the Cabinet Room.
1101 wherever, but his usual practice Is to then receive the
(111guests in a receiving line in the Oval Office and so the
r12]guests will come by one by one, say hello, have a picture.
(13yvisit with him briefl géandt en exd the office and depart
(14} | rernember her coming through the line and
(151remaining in the outer office where the DG 1 desk I1s marked
(161after she had qone through the receiving line. And then she
117)stayed longer.

{18} id that sfnke you as odd at the time?

{19} A A littkbii.

[20] Q WhH? _ _

[21] A Well, you know as | said she had seemed kind of

{22 1enamored, she would kind of stare at him. which was not
(231uncommon for anybody in the complex. butparticularly for
(24 )younger staff people or interns to look at him that way. And
2511 dont know 8t this point if she was an intern or a younger
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(1)staff person. As | mentioned also | had seen her at these
[2)events on occasion. | might see her at an event. And so it
t318eemed that die; yoauknowy, was not making sure that she was
[ 4.1 scarce whemneeefheePresitident was around, which is Kii of,
[siagain, one of these unwritten rules, which i1s how peopk get
(63to be termed 8 clutch. »
(73 Q  Fair enough. So here you are, it after the radio
{9) address, | assume you're somewhere near the location marked
(9] DG 1 because you know that shes in the location marked DG 1

(1o1and it seemed a little - | think. its fair to say unusual to

[111you that sr;\e st%ck around. Did you do anythingabout that?

(12] es.

113} Q What did you do?

{14) A Iwentin and | told the President that she was

(153still here and she was waiting to see him. N )

(16} Q Howdid you know that she was waiting to see him?
(171 A | dort remember. Either | overheard her say or

{ 19)someone else said to me or | asked her about it directly.

(19)1 have no idea.

[20) Q But somehowyou determined that?

(21) A Somehow | de termined that she was expecting to see
{221him again.

1231 Q And what was the President8 response to that?

{24) A He said, you know, ‘Yeah, shes going to visit with

12syme for a minute.” You know, whenever | come back tell Betty
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t11to bring her in.
(2] Q When yu say Whenever | come back,” do you mea
{ 31the President said, enever | come back”or whenever you —
(4)what did you mean y wart?
{51 A Well fdon't know whether | was leaving the room
[ 6 Or he left the room or what, big.yyou know - he was going to
171do something else or | wasgoing to do something eise, one of
81us was and then he said totell tt&/ to bring her in.
19] Okay. And do you know if that ever occurred? Do
1103 you know if that happened?
(11} | have a vague recollection of Betty ushering her
1121into the Oval Office noing in then with her.
[13] ] Q Okay. So at the very least, you know that the
[ 14) President. Betty Curriaand Monica Lewinsky were in the Oval
1151 Office forgome eriod of time at that point.
(16} es.
{17) . Q Do you know if Betty Currie left the room such that
1 1 8.1the President and Monica Lewinsky were alone in the Oval
(19 Office?
(203} A 1do not know.

{21) Q Okay. Did you get a chance to see Monica Lewinsky
(2 2.1leave the Oval Office at that time? At any time during that

[231day.

[24] A ldortrecall.

[25] Q Okay. So is it fair to say, then, that you dort

oic-Starr
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.11 know how long they were in there together. . A No.
e A I8 fre. | do not know how long the three of ) Q Have r%40u ever seen her enter a room where the
131 them were_in there together - President would shortly enter the same room?
T4 Okay. And you dort know whether there was two or g A Alone?
15 three or three for the wholé time or two for the whole time? s Q VYes.
(61 A | do .nat.know.that.either. .As J .recall. | went ~ CE A No.
(7)at that Foint, you know, we had gotten through our T Q Okay. What about in a room where the President had
[e]a%)oin ed - taping the radio address session and | went from “ijust left?
(910G 1 to DG 2 at that point to do other work. ] ] A No.
[10] Q Did the Presdent seem to know who Monica Lewinsky T Q Okay. And the converse. Have you ever seen her
{:11jwas at that point? : leave a room where the President was alone?
[12j A Yes. ) [ A In sorry, say -
(13 Q Okay. Mbw-ditt he signal' his familiarity with her? T3 Have you ever seen her leave a room where you knew

1141 A Well | was again in my role of kind of protecting .
-1 51 his time. When | went in to ask him about this, | was
116) basically offering to chase her away because | didn't know if

: Q
: the President to be?
A N

0.
Okay. And did the President ever speak to you

¢! Q
1171 that was a good use of his time, but he told me that no, In 117 about Monica Lern_SkE/? )
r18] fact she is connected to someone. Now | think i8 Walter [13; A Just inthat one conversation.
(19] Kaye. | dort know if he said Walter Kaye on that da K or [ Q That one time
{201because Ve read stuff in the paper |think it was Walter 12 A Mm-hmm.
121)Kaye. He may or may not have mentioned the name in [2 Q No other times?
(221particular, but he did indicate that shes a fnend of a (2 A No. )
[ 23) political supporter and | just need to, you know, be nice to {2 Q Okay. Did you ever speak to —
(241her. (2 A Well, not that | remember.
(25) Q Just for the benefit of everybody and the record, 12 Q Okay. Fair enough. Did you ever speak to the
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(11 who is Walter Kaye? ) 1 1; President about Monica Lewinsky aside from this one time in
(21 alter Kaye is a Democratic political supporter of ;21 the Oval Office at the radio address?

(3)the President 131 A No. That was the only time.

{4} Did you know at that time when you went in to see 14, - Did anyone at the White House ever speak to you
{51 the President, did you know Monica Lewinsky by name at that {53 about Monica Lewinsky?

[ 6,4 ooint? Did vou sav Monica Lewinsky? (€1 A You mean in the whole history of up until now?
[71 A’ Just by Monica, 7 Q Yes. Can you remember anything in particular?
(8] Q Okay. And he knew exactly who you were talking 9! A I mean, clearly in the East couple of months,

{ 91 about when you said Monica? Or did you say theres a person {9:several hundreds of people have spoken to me about her.

101 out here or Monicas out here or do you remember? rzey Q | can imagine. | think many of us are in that

11] A | dort remember exactly how | phrased it. 1z1position. Can you remember any particular conversations that
(12 Q Okay. But he understood who you were talking 11231 you had with anybody at the White House before the last
r137about. 1131 couple of months?

[14) A It's my understanding that he understood. ti4 A Yes. | vaguely remember at some point going to
[15) Q Did you think that was unusual at the time? 125 Evelyn Lieberman and telling her about seeing Monica at these
(161 A No, not really. | mean, as | mentioned, you know, (1¢:events and it seemed to me. as | said, that she was kind of
[

c
~1 going out of her way to be walking down the colonnade the

3 same time that we were. | mean, which was not uncommon for

31 that to happen for me to fo to a supervisor or someone else

-2 1about something‘iike thd.

'; ) kay. To me that sort of begs two questions. The
“first one is why would you Qo to Evelvn Lieberman of all

1people to express that concem?

1 . A Evelyn Lieberman was the Deputy Chief of Staff for
sjoperations at that point and, as such, her job

(17 people who were politically connected either via Democratic 12
18 politics, Republican politics even, you know, say Senator I
t191Llott's nephew were one of these people, he would frequently 1
(201ask for them to come by and see him. So, no, it didn't [
{ 21} strike me as unusual. {
(221 Q Did you ever see her any other times in the Oval {
123 Office? Not the Oval Office complex, now I'm talking about {
(24)the Oval CXﬁce. [
(25} {

No. | dort recall seeing her there.

Page 68 Page 61
(1) . Q_  What about the dining room? Did you ever see 11l reﬁonsibilities included the kind of management or running
{21 Monica Lewinsky in the dining rmeym :210f the White House, as opposed to the polites and the policy
(3] A 0. i 3 jof different agencies.
141 ) Q And what about the study? Have you ever seen a1 ) ~ Did she have a reputation as sort of being a
153 Monica Lewinsky in the study? ¢ 53 traffic cop, kind of a tough Person who -
161 A 0. [6: A She definitely has a reputation as a tough person.
(71 ) Okay. Do you know whether she3 ever been in the 1 Yes.
18 Oval Office other than the times that you might have seen 18: Q Okay:nd one of her areas of concern was who was
{91 her, the time you saw her? 13;where in the West Wing? Is that fair to say?
{10} A~ No, | do not know. (10} A Yes. Just ple being where they should be.
[111] Q What about the study? Do you know if shes ever {1 Q Okay. Is that one of the reasons you went to speak
(121 been in the studv? i121t0 her? .
(13} A ldonotknow. 113 A Yes. | mean. the combination of this bemfg an
{14] Q What about the dining room? i14}issue Of people not being where they should be and thefact
{15} A | do not know. r15:that this had to do with someone who, as | recollect, at that
{16} ) Q Okay. Have you ever seen the President alone with r15;point was a staff penon that | thought was going out of
{171 Monica LewinsI’@/? 1> otheir way to be vinerever we were. So | went to her as a
(18] A o. 1 33 management issue.
(19] Q Okay. Have you ever seen her enter a room where La And, second why was that a concern of yours? Was

t21] just described? :;c¥’our$elf or sthat connected with your mission to keep the
A Well, Me seen her at events, as | mentioned. 1President’s time as sacred as possible?
K Yes. I8 directly related. | mean it seems like
i24:an insignificant piece, but if we spend two seconds saying
= hello to a staff person on the colonnade instead of looking

|

} ~Q  Alone? Have you ever seen her enter a room where
1 the President was alone or you knew the President to be
|

{
[
[13; ] ! L
(201You knew the President to be other than the time that youre (2 »; that part of your job descripbon or did you take that upon
[
[
[
L
alone? [

[
{
{
(
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(11 at a briefing card, that a waste of his time. And so if

(211 think people are ?omg out of their way to have those

(31 chances to say hetllo or whatever. then'In gorng to say

1 4180mething about it, either to them directly or to someone in

5} the management.

16 Okay. Now, from October 94 to December 97 whiie

(71you were at the White House how many peoPIe dm‘éou sgeak to
ar pro !

(31 EvelynLieberman about regarding this particu lem

19} A | have no idea.
{10} Q More than 10?7

(11) A | have no idea. .

(2] Q Was it a common thing for you to go to her?

113} A It was absolutely common for me to go. | mean, you

i141know. usually | would go directly to that person and say
{1s1something to them. | may have in this case. | may have done
1161t and found her unresponsive. | don't know if | did. Or
(171maybe | didn't want to take the time to fool with it, so

11811 went directly to Evelyn. | have no idea.

{19) Would you consider that unusual for you to go to
(201Evelyn Lieberman and tell her that there's a particular
(211per?onhthat you perceive as being, for lack of a better word,
(22)a clutch? R )
[23) A No. Aslsaid, | view that as a management issue.
(241 You know, it tHe staff“riot* doing their job right and R's

[ 2 51 something that needs to be addressed by their immediate

1 supervisor and whomever their immediate supervisor was on an
] issue like that, they were answering to Evelyn.

1 Q Soas near as you can sort of recall. what did you

) say to Evelyn Lieberman at this meeting about Monica?

) A l.mean,ta say that we had a meeting is definitely
f61not a good characterization.’| mean, if | had this

{ 7 ) conversation, which | vaguely recall having, | probably just

¢srran down the hallway to her office and sat, "Hey, can you do
(91something about so ‘and so.” And that was it.

10] Q Okay.

11) A | mean there wouldrt have been -you know, a big
12;drawn out — scheduleneeting with her, sit down and talk

2 3jabout it. It wouldrt be that formal.

{1
(2
(3
(4
{5

14] Q Okay. Do you remember what her response was?
151 A | donot.

16} Okay. Did she seem receptive to the fact that you
171told her?

18] A l.mean, | dort remember this conversation,but she
191 was generally receptive to my suggestions and my point of
20]1view.

21} Q Okay. Sois it fair to say then that the fact that
221you don't remember anything about it means that it probably
231went just like any other of the manYemee_tmgs that you had
241with her, you told there was a problem with a particular
2s)individual, she said I'll take note of that or whatever.
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(1} A Yes. And | wpuld«g to Evel y with all manner of
[2 Jgroblems. Yes. Sometimes just d¢ vent or o complain.
{3150 -
(4} Q As aresult of that — | called it a meeting,

51 | know you said i less formal but les just for the
[ 61 moment use the term meeting, as a result of that meeting or
(71discussion, whatever, did you notice any change?

: | mever gave'i another thought.

(9] ) Q Okay. Soisitfair to say that because you never
(mlgaye it another thought Monica Lewinsky at least as far as
(1110eing around the President too much, that problem was solved7
{12] ] A | mean, | dort have a good sense of the time line
(1310n this kind of stuff so | dort really know. | mean,

(141 | dort remember like ?oing to her and having this

{15] conversation several times. so I assume that that means that

(16] the problem went awa¥j~
id you ever speak to anyone else at the

(17) ) Q Okay. Di )

{18 LWhIte House about Monica Lewinsky other than” Evelyn
t19iLieberman? .

{20] S Prior to the last few months?

21

(2 es.
[22] A Not that | remember. | mean, | probably did.

(231 | dort remember any specific conversations, thou h.

[24] ) Q Okay. Did you ever see the Presicznt and Monica
i25) Lewinsky have any physical contact?

OIC-Starr

Steve Goodin. 2/17/98 XMAX{11)

Page 65

A No.

Q Okay. Have you ever heard -

33 A Well, asxe from -- let me just correct that.
11Aside from seeing footage of them hug ing on this rope line
sjwhich | know from seeing myself in the 3ootage that | was
5]

there, but | don't even recall that happening. I'm sure Ve
-1witnessed it, but | dort rememberit. Because of that fim.

i Q And youe talking about that sort of widelE( played
a | footage that you see on CNN and other networks where there’is

* 51 the rope line and the President —

w

Rt A The black beret and -- ves.
1 Q And theyhug at that time.
113) A Yes. hwould like fo point out. though, is

-z11completelly not uncommon for the President to hug, you know, a
-=3ywoman of any age, a man of any a e, you know, a 60-year-old
.£1woman, a 25<year-old woman, a 38-year-old man. You know.
;271 Whatever. T mean h{s a very huggrn% kind of guy, so -~ it

:13] bothers me a little DIT that that footage keeps coming up in

1191this.

201 Q It bothers you that i taken on a sort of
r2118inister context?

(22} A  Yes. Like i some kind of secret hu g or
:231something. | mean, Ve seen the man hua literally thousands
:24)10f people: ]

(25] Q Okay. So i's fair to say, then, when you see that
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111hu %I based on the contact yowe had with the President over

12)alftle over three years, that that not an unusual thing,

{31 that not unusua f behavior on a rope line.

{4) A Thats cormect.

5] Q Have you ever heard about Monica Lewinsky being

{s1alone with the President either at the White House or
: 7 yanywhere else?

18] A No, not aside from current press reports of this
191Officer Fox.

{10} Q Okay. So other than what yowe read about what
{11 Officer has said, you have no other knowledge.

1

1121 | have no other knowledge.

113] . Q Okay. Do you have any indirect knowledge about the
r 14 relationship or any relationship betweén Monica Lewinsky and

115 t the President?

{Lelth 0 You mean like gossip? Have | heard gossip about
1171that?

118) Q  Putting aside the last month, were there rumors
;191 about that at the White House?

120) A 0.

(21] Q ’\\IIVas there any gossip?

22) 0.

123) Q Okay.

i24) A About them having some kind of physical

.25 relationship, | assume, is what you'e saying.

Page 67
i Q Well, le§s just start with a relationship at this
(2] point.
(3] A | heard no rumors about that.

4] Q  Okay. Then | would assume if there was none about
151 a general relationship, then there was none about a specific

16)one.

in A Correct. ) .

18] Q Okay. Do you know why Monica Lewinsky was

; 91 ultimately transferred from the White House?

110} A 1do not.

T11) Q Okay. Do you know whv she was hired at the White
121 House?

(13) A  ldonot.

114 Q Did you ever see Monica Lewinsky at a place where

1151 the President was fraveling outside of Washinaton or outside
:16)the White House?

117] A | remember seeing her at an event here in

: 131 Washington outside the White House.

119) Q And where was that event?

720] A It was at one of the hotels. We go to all of them

21180 many times | dort remember. | think it was one - a

- 22 1 hotel on Capitol Hill, but | dort remember which one it was.

123} Q Okay. And du_rin%hat, this particular event that
;241w have in mind right now, did the President and Monica

-z5) Lewinsky ever spend any time alone?

Page 62 fo Page 67
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A No.

. Q Okay. Have you ever heard that the President and
iMonica Lewinsky were at a place together outside of the Whie
1House or outsicﬁa of Washington?

! A

[= NC N S

0.
16] Q Okay. Other than what you've just generally
171described about guarding the President’s time, was it part of
[31your job to keep Monica ewmsk[y a_wa¥1from the Oval Office?
9] A Specifically, people like her? | don't understand.
(101 Q o, I'm talking about her in particular. Aside
1111from your general job of protecting the area and the
(121President's time, was it part of your job to deal
[13) speciﬁcall;k wnhNher?
o]

i14]

No. Not that ! recall.
{22] Okay. Is that something that you would recall if
r231it had happened?

[24) I8 hard to say. | mean, given the events of the
( 251 last couple of months, it seems like | would recall it, but

{21y

{15 Q In any way? ] )
[16] A No. You mean was 1 ever assigned to keep Monica
{171away?
(18} Q Yes.
[(19] A No.
{201 Q Did anybody ever talk to you about that?

A

Q
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(11 | dort recall ever being assigned to keep any specific
(2 individual way from the President, so thas why | make that
[ 3y assumption.
(41 Okay. Do you know if the President ever received
151gifts from Monica LewmsZy?
]

(6 | do not know.

(7] Q Okay. Do you know if the President ever gave gifts
{81 to Monica Lewinsky?

19} | do not know.

o>

10] ) Did vou ever have anv social contact with Monica
11}Lewinsky?

12} Did | date her? .

13} Q Well, les start with the more general. Did you
1a1evergotoa pagy that she was at or go out to dnner with a
15 group of pﬁop

>

161 lldort recall ever seeing her at a social event
177 Q A nything like Christmas partiés at work or some
151 kind of event like that?

19] A | don't recall seeing her at any events like that.
20) Q Okay. And then 1 assume at that point then you
211never went out on a date with her or anything like that?

22 A No. Absolutely not.

23] Q Did you ever'go out to dinner in a group of people

24 1and she was in that group?
s A No.
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§ 2 Rrinks or something like that? Happy hour?

(2 0.
(3 ) Q Okay. Did vou ever speak to Tim Keatina about
‘4] Monica Lewinsky?
(s A ldon't remember speaking to Tim about her. It
16)would not be out of the question for me to have done so
171 because_he ~ | probably would have viewed Tim, if in fact he
tg1was still in his position during the time that | recall this
19] going on with Monica showing up at ﬁlaces, | might have
(101 addressed it with him because | wou [ have viewed him as her
r11) more direct supervisor between her and Evelyn, but | dort
112) recall specifically having a conversation with him about it.

[13) Q Okay.

{14] A | assume that everybody back there knows who Tim
{15] Keating is.

(161 Q Why dort you tell everybody? But | think they do.
[(17) A Tim was the staff director for the Office of

118] Legislative Affairs during some of this period. | dort
(19) remember exactly when he left the White House staff. He no
(20 longer is in that pesition.

(21 Q kay. And les not forget the ﬁeople over there.
122) A Sorry. 1 didrt know he was such a househoid name.
[23) . Q Some people are better known than others n certain
[24] circumstances.

[25] A In certain circles.

Page 68 to Page 73

Page 71

{1 Q  Now les focus a little bit on in the last four
121weeks, okay? Has anyiody from the White House spoken to you
131 since tha_story basically broke in the media about Momca
14 Lewinsky?
15] A Oh. Im sure. You know, again, hundreds of people.
(61 You know. staff people talk to each other about what their
17)take on ik 19, et cetera. | mean, it's part of the buzz.
[9] % Okay. And as part of the buzz, did you hear from
fo)anybody that the President had had any kind of relationship
110]with Monica Lewinsky?
(11] A No. . )
112} Q Okay. As part of the buzz, did any instance that
r13)you had noticed in the gast take on new significance in light
(14;0f what you heard now? And let me give you just an example
{15)t0 make that a little more clear question.
{161, Sometimes you just walk down the street and you're
1171just walking down the street, it's a regular afternoon, you
18190 home and you look at the news and you realize there was a
[19;0ank robberg ike two blocks from where | was and you find
[20)0ut that the bank robber was driving a blue car and you
121;didn't even notice the blue car when it passed by you but in
[221light of the news report you say, "Oh, you know, | saw a biue
(23)car drive right down Constitution Avenue and | was there at
(241that time." “So it takes on new significance in light of what
{zs1you heard, if anything.
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1] As part of what yowre been hearing now, and I'll
{2z 1loosely call it the buzz like you did, is there anything that
[31takes on new s;?nmcan’e N that way to you? ‘Any events?

{4] A sounds like you'e kind of asking i-f Ne

{ 5 y remembered something that magbe didn't seem significant to me
{ 6 ) before that has_beep drawn out by this process.

(7 Q That's a better way of putting it.

(8] A |think itssatimays hand andicefinitely subjective
{310 try to figure out did | remember this because it was
110} significant at the time or do | remember it now because
(111Monica's picture is on the cover of Newsweek. | mean, it's
(121certainly hard for me to distinguish anything like that.
(131 don't recall an( moments of insight or any epiphanies that
(1411've had where | said, "Oh, yeah, that's why this was
(1s] happemng;, or that or anything like that.
{16} ou know, certainly either — maybe my memory was
(177helped by stuff that I've heard, maybe even tainted or
r1s1influenced, or, you know, | remember all of those experiences
{191but only was able to recall this one with Monica because now
t20;all of a'sudden she's got this prominence. But | haven't had
1211any, like | said, epiphanies or flashes of insight.
[22] . 1d anybody at the White House speak to you - now
123'm talking about after you had gotten your subpoena now, did
[24)anybody at the White House talk to you about either your
(25)testimony here today or appearing here today or this case?

Page 73
1) After | received my subpoena?
(2} mes.
0.

Did anybody before you received your subpoena?
5] . | had a conversation with Bruce Lindsey pnor to

16) being subpoenaed.

{7} Q Okay. And what was that conversation about?

(81 . A Well | dort want to discuss the conversation with
{91 him. I told that it's protected by an attorney-Client

[10] privilege.

(11} Q Okay. So youe now = in response to m{ question
i 12 ywhat was that conversation about, you'e saywng that that was
[13}an attomey-client privilege?

>0>0»

[14] | consider that discussion privileged. Yes.

{15} Q Okay. Asan attorney-client pnvﬂege.

(16} A  Yes. .

(i MR. BINHAK:  Okay. Les put that aside.

Ua}th " MR. WISENBERG: ~ Steve, could | ask a question about
1191that?

(20] MR. BINHAK: Absolutely. Absolutely.

1211 BY MR. WISENBERG:

[22) Q We need to make this clear for the record,

1231Mr. Goodin. Do you believe this is attorney-client .
(24} pr'mihﬁbecause you have been told this is the President
{2sjor the de House s position or are you saying that you went

~ T oic-starr
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1 to him as Xour personal attorney and that's why you feel it's (1; Q Aliright. Is that what you've been doing since
-~ privileged? We just need to know. ) (21December?
13 A y counsel has advised me that that particular (3] A Yes.
: ;' conversation is a privileged conversation, that | have an (4] Q And what do you do at the chief of staff's ofze?
(= attorney-client privilege with Mr. Lindsey and that's what 151 A 1 work for Sylvia Matthews doinﬁ special poiicy
r&:1'm basing it upon. ] (61projects for her. She is the deputy chief of staft.
sk Do you know whether or not that is based on the {71 Q And why did you change jobs?
12 White House asserting it as attorne -client privilege? 181 A  After three years in a very gruelling job, |
e A | have no idea what the basis of my counsel's t91thought that it was time to take a less heclic job.
(10:conclusion is. That's what he told me. (10} Q s this new job a less hectic job?
(11° MR. WISENBERG: Okag. (11] A Yes. ltis less hectic.
izt MR. BINHAK: 1 assumed we would explore that at the (121 ~ Q Isitviewed as a job sort of lateral or a move up
r13vend. {131the chain? ) )
iy MR. WISENBERG: Yes. (14] A Well, | think that's in the eye of the beholder
(15} BY MR. BINHAK: {15]but, you know, certainly a promotion for me.
(16" Q {1 Q | guess it would be fair to say you have less

: Other than that contact with Mr. Lindsex, did
{17:anybody at the White House or anybody on behalf of the
(13'President —

(1e) A lalso want to say that | went to Mr. Lindsey to
(20:have this conversation.
21] Q Okay. Fair enough.

{223 _ A Ithirk that's important to note. He didn't
{23)request it. . ) .
[24] Q Okay. Well, let me just reiterate the question
1251that { was asking then. Did anyone at the White House or on
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117behalf of the President or on behalf of the White House other

(~ithan Mr. Lindsey speak to you about this investigation, your

{31subpoena or your appearance today or your testimony today?

(4] A " Not about the substance of any of this stuff. |

(simean, clearly, as | mentioned, you know, staft people have

(5 1discussions about the potential implications and, you know,

{71what the press is saying and all that kind of stuff, ut I've

(s1had no conversations about the substance.

{91 ~ Q _Okay. Have any of Your friends, people that you've
(10:been friend with, later become employees of the White House?
(11} A I'm sorry, say that again.
(123 Q Do you'have any friends who have become employees
113,0f the White House? In other words, you know a guy named
(14:Joe, he's a friend of yours, you went to school together, job
(15;0pened up at the White House — )
[16: A Well, | have several friends from my camfaian
r171experience who have become staff members at the White House
(13:in varying degrees of whether | preceded them as a staff
(12'member or they were on staff before me or whatever.

Q . Now, you left the White House in December of
(2511997, correct? .
No, | left my job as the President's aide in

61

{17)contact with the President. ]

(18] A Yes. If you want face time with the Presidert.
{191it's not a promotion. )

[20] ) Okay. But substantively, are you doing more
121)challenging work?

{221 . . | arn doing more substantive work, so that's why |
[23)view it as a promotion. )
[24] Q  Fair enough. But | guess it's fair to say that

(2s1many people in the White House view proximity to the
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(1)President or the principals as you would call them the most
(21important thing.

{31 . A " think there are a lot of people who have that
t41point of view. Yes. .

(5} ~ MR. BINHAK:  Mr. Goodin, | have no further
t61questions at this time. It's possibie that my colieagues

{71may.
THE FOREPERSON:

(81 tt's time for the grand jury to
{91take a break. 9 jury

{10} MR. BINHAK: Okay. Well, in that case, we'll take
{11)a break.
{12} MR. WISENBERG: | need to ask one question related

{131to the invocation of the attorney-client privilege before we
{14)take a break.

{151 THE FOREPERSON: Yes, sir.
{16} BY MR. WISENBERG:
[17) Q Mr. Goodin, when you went to see Mr. Lindsey, |

(18)take it this is fairly recently, since this has become a

[19)public matter?

(20} A Yes.

(21 . Q  Were you aware when you went of the 8th Circuit
(22)0pinion holding that there is no attomey-client privilege

{23#% dlg)cussmns with members of the White House Counsels
(24)office?

(25] A No, I'm not even familiar with what the 8th Circuit
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{1}encompasses.
(21 MR. WISENBERG:
(31the break.

(4] gNltness excused. Witness recalled.)
{s] Y MR. WISENBERG: ]

(6] Q You're the same Steve Goodin who's been testifying

(7;all aternoon?

18] A Yes, |lam.

{9} Q For the record, I'm Sol Wisenberg. | want to ask
{101you a few more questions about the attorney-client privilege.
(11)As | understand it from talking to your attorney, this is
{121your personal invocation of the priviiege, is that correct?

(13]As opposed to — based on his advice to you, as opfosed toa

{141 privilege being invoked by the White House. Is that correct?

(15] . No one from the White House instructed me to do
(16;that, if that's what the question is.

Okay. That's all I've got pnor to

(17] . Q Yes. at was the general subject matter of what
r181you discussed with Mr. Lindsey?
[19] A 1wentto Mr. Lindsey to seek his legal advice and

(201to advise him of my contacts with Monica Lewinsky through the
t21]course of my job.

S

(>2:December of 1997. [22) Q" Without saying what it is, is there anything you

[23: Q Oh, excuse me. I'm sorry. That's what | meant to [331sgoke to Mr. Lindsey about that you haven't spoken to us

(241say. And where are you working now? . [24]about?

[2s; A Now I'am employed by the chief of staff's office. 125) A There are no facts that | taiked to him about that
oicstar o o o Page 74 to Page 79
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.- have not been covered in this session as far as ! can recall.

- Okay. And so you'e continuing, then, with respect
*3 to the subject matter of the conversation, whal {ou actually
:-said to him and what he sawd’to you, you re coRtnumng on

B arc‘ivi%e of counsel to invoke the attorney-client privilege on

z -that?

o A Yes, lam.

z O  Okav. Now. let me ask -we might ask you back or

2 mign not ask you back at a later date for future discussions
oooor lt'gatior}\abo$t that. Do you understand?
e es

- have some questions that grand jurors have asked us to

;- ask.
A Okay.

- of a thing that you could both hear and perhaps see that
~would tell you v¢here the First Family was?

es.
. Q Is there any ~ how shall iphrase this — hard
-z 1 eopy, far. want of a better word, version of that any
~> - historical version of the First Family Locator where you can
23:,go and find out throu%h that locator or a similar type device
2 s:where theye been at all times?
oe- A | dort know exactly the answer to that, but i
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r1:my understanding that the Secret Service logs which that box

:21is reflective of become a part of the permanent dally record
(3:that comglledobx the diarist.
par ay.

=S A In words. that Io? goes on a daily basis to
¢ the diarist. I also think i importantt I point out that

the locator box is not foolproot and, in fact, onseveral
occasions | can recall loc m%hatntanq nothmg that it was
wrong, that they might show the President on the locator box
in the Oval Office when | know that hes been over in the
residence for 45 minutes because it maintained by the
_unlf?rngjed division officers and therefore theres human error
involved.

How generally ~ did you find it to be generally
reliable?
A | mean, for the most part. In the example that
Ve mentioned it, when he3 coming over to the office for
the first time of the day, it was very reliable. Even then,
it would still be ~ the time documented would oftenbe off
by a matter of minutes, but it was generally refiable in that
:* situation. | wouldn't use it as the Bible.
Yeou mentioned the diarist. Would that be Janice
;23 Kearney or Ms. McCatherine?
: A McCatherine. o
Q Okay. There are two diarists, correct? Or do you
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- know Ms. McCatherine as the diarist? ) o

I A Well, I know Ms. McCatherine as the diarist only.

=D Q Okay. | want to talk about something here; |
might have missed it when | stepped out of the room and if |

did, | apologize. We'e lootingat DG No. 1. | want to show

¢ you whas called the Oval ce complex in this map is also

-~-known as the dining room by you, is that correct?

A A As ["heard the ‘other counsel describe it, the

-=* dining room is a component of the Oval Office complex.

12: That's my understanding. . ) )

: ] All right."In talking about this room on this

-T2 : map, just to the left of the stud(- .

: A  Yes. ljustwantto clanfz. though, my
iunderstanding, the way that you used that term is to refer to
‘the dining room, the study, the haliway, the pantry and the
- private restroom.

: MR. BINHAK:  And the Oval Office itself.

THE WITNESS:  Okay. | was excluding the Oval
Office from m xﬂowwomx of view.

By MR. WISENBERG:

Q _ Okay. Well, that's not how In referring to it as.

A Okay. Thats important.

Q ' -Let's just call it the diining room, okay?

8 Oka

N
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You know this room that on this map says Oval
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Q Okéy. Ve cg%some other istions for you and we

Q  You mentioned early on a First Family Locator, kind

Steve Goodin, 2/17/98 XMAX(14)

Page 83

1 : Office corx;lexyyou know this as the dining room, correct?
: es | do. That is the dining room. =
: Q Okay. All right. Let me you to write dining
“room on there.

: Okay.
{€: Q Al right. This would be to the left of that,
(71whose room when you were working there, to the left of the
(g dining room?
19: A To the left of the dining room, this room would be
110 the office of the senior advisor who has been George
111} Stephanopoulos or current% Rahm Emmanuel.

[P

™

(12 Q Okay. And bw do you spell Rahm. R-o-h-m?

(13 A R-a-h-m

(14 Okay. And there is a door between the dining room
1153and the Stephanopoulos office, correct?

(16; A’ That's correct.

(17} Q Is that typically open or closed?

[18) A It's pretty much always closed.

[19] Q Allright” Based upon your time served as the

(z01aide, how common was it for access fo the Oval Office, the
r21;dining room, to the study, to be obtained by anybody bﬂ)' going
122 :through the Steshanopoulos door into the dining roorm?

{23} A retty much never.
{24) Q OkagI _ _
[25) A TheTheeBldent might use that door to step in there
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1) to ask Mr. Emmanuel or Mr. Stephanopoulos a question, but,
121you know peo les, peop dort use the door the other way
(31around. Ini it may be locked similar to the

(4)0ther doors. | dort know particularly, but | think that it

{s1is.

16! Q In other words, the President can go fetch, you
171 cart go fetch the President.

18] A Exactly That was the rule.

(9] Q Allright. You mentioned this incident that you
t10yrecall where Ms. Lewinsky stayed around after a radio

( 111address, was hovering in DG 1, the room that DG 1 is in. Is
(12;that correct?

[13] A Yes. ]
{14} _ And ultimately | believe you said that Betty Currie
(151ushered her in. Is that correct?

{16} A Thas how I recall it. Yes.

(171 QDo you recall roughly when that was? Can you put
(18 jany kind of timeframe on it?

1191 A Time of day?

[20; Q No,l _Ihinkfvou said it was right after the taping,
(211 perhaps aFriday taping of the radio address?

(22, A ell,in ‘assuming that it was a taping of the
(23] radio address. | know that it wasrt morning time. And
r241typically we would do that on a Friday or maybe a Thursday if
(2s51we were traveling Friday, so In not sure which day of the
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(1:week it was, but that would be a natural guess.
(21 ) Q If theyre done live, they'e done Saturday
(3)morning?
(4] A Yes.
(5] Q What makes you think it wasrt a Saturday morning?
6] A | dort know. I'recall it being a tapin

{ |

(71 recall it being a weekday. It was more like a norma? day

(81 instead of, you know, a sunn{) Saturday. Saturdays ar€ more
191relaxed. | dort remember anybody bem? in casual attire, so
{10;that's probably what makes me think thaf.
(11, ) Okay. And would it be fair to say you'e not sure
(121 what time of day it was?
{13 A m not sure. . )
{14} Q Okay. On this patucilar day in quetion. vqu saw
r15)Betty usher in Ms. Lewinsky. en Be pically ushers'in
{16)@ guest to the Oval Office, and | take it $he ushered her in
{17;through the door from the DG 1 area, correct?

{18} A Yes. Thas what | recall.

[19] Q When Betty does that, does she typically then leave
{201the guest there and go back out to her desk? )

{21 A It would depend entirely upon who the guest is.

(223 Q  Okay. How soon did you leave the area after Betty
[ 23;ushered in Ms. Lewinsky? )

[24; A Almost immediately, as | recall it.

[25) Q Okay. So basically, youe not really in a

OIC-Starr
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1. position to tell us how long Ms. Currie stayed in there

r2-she stayed in there 30 seconds or if she stayed in there 15
r31minutes? Is that a fair statement?

4 Yes. She could have been in there 30 seconds, 15
;s:minutes or_an hour.

(& is there some reason that you didrt want to see if
=1 Mrs. Currie steyed in there or not?

{s: A 0.} mean | dort recall thinkina,, "0l want
ro:to hide my eyes from this.* I dort recall thinking anyting
{10:like that.”

(11; Q Im sorry?

11; 2
f1ze A lwas gom% to say as we talked about.# would be
{131 natural for me at that pointto go back to my other desk. As

(141 said, thatt my only chance to kind of fget away from
[15:eve3{thlnfg that s goéing on, the chaos of the schedule and in
116;fact do quiet work, sit down at my desk. )

{17 Q It didrt make you uncomfortable in any way and
(187 that didrfA'nave ’\?ny effect on why you left the area?

119} 0.

{20} Q That a two-part question. Did it make you

12 17uncomfortable in any way? .

(223 A ldon trecall it makin me uncomfortable and |
(231don't think that | went back to the D8 2 area because |

{241didn't want to be there to see what happened.

[25) Q And DG 2. you would sometimes be at DG 2 even if
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(11the Presi(}&ent w\?s in the Oval Office?

[2) es.

(31 Q Okay. Now, m¥ other question is do you know what
{41 time of year or wha g'ear. what month, this occurred:

(s} A ldon't

[6: Q Do you know whether or not Ms. Lewinsky was still
{7 either an intern or a staffer in Legislative Affairs?

19} A | do not know.

19} Q As oprosed to her later job at the Pentagon
(101, A  Yes. | have no idea where that fell in the time

(11 line of her employment. .

(12; Q Did Evelyn Lieberman ever ?'ve you general

[13: instructions about clutches, clutchers or clutches, and what

[14: you were to do about them?

{15} A | dort remember having any conversations with her
(i€raboutit. It would not be out of character for her to tell

{171me, you know, you tell me when geople are doing this and I'll

113 take care of it. It's consistent with how | reacted to &.

Were you aware of an appearance problem? You were

(13; Q i
(22:there durin th% time Panetta was there, correct?
(21} es.

(223 Q Were you aware from anybody, including Mr. Panetta

r23jand Ms. Lieberman but anybody, of a particular reason to be
(24;careful of female clutches because of the agpearance problem
[25;involving the President? Going all the way back to the

Page 88

o campag)rn. Issues involving women, things like Gennifer
121 Flowers”
13 A Well | dort recall Mr. Panetta Ms. Lieberman or
141 ayione else pointing that out to me or havinga discussion
:3iwith me about it. As a matter of common sense, with regard
{ 5 to politics, you know, young attractive women or women In
171general around a male principal is a matter of concern about
[=;perception. ) i
19: Q There was no particular concern at the Clinton
{10! White House about that? In not saying there would be
[11; anything wrong with that, just because of his particuiar —
112;the allegations against him. That was not something that you
113, all were particularly alert about?
[14) I havert served in another administrabon so |
(15;don't know how to compare that.

(18] . Q Well peven aside from comparison, were there
{17 special instructions in that regard? ) .
{1e: A  There were no special instructions. | mean a ain,

{13;as a matter of common sense, you know, people are aware @3

{20 charges that get levelied at any ‘gartlcular principal.

{21; certainly those levelled at President Clinton. and therefore

{22 1that might be an issue that they would be -~ anybody who

[ 231 works there would be more sensitive to.

[24; Q Has anybody ever said to you one of the reasons we
tzs:want to be careful about the clutches or the clutcherss
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S becal’;se of President Clintors - what he has suffered in the
.2 -media?
A 1 mean, | consider that to be such a basic element
-+ of common_sense --
Nobody would have to say anything7
- ~ that no one would have to say that to me. |
--- mean, thas - that my opinion. That would be my opinion.
- | dort need someone to tell me that.

And no one has told you that?
A Not that | remember.
Q Has the President talked to you in the last
approxima}\ely t\NNO months about Monica Lewinsky?

1t

[N

R The President never had a conversation with you :n
: = - approximately the last two or three months or even let take
161t back sx months where he talked to you about, for
: 17 instance, the times he might have been with Monica or you
- remember Monica was only here at such and such atime? No

3
19 conversation along those lines? .

20; A No. No conversations like that. ) ]
21, Q AnybodY have any conversation with you in relation
22 to the Jones v. Clinton lawsuit? ] ]

237 | mean.not a substantive conversation. ¥'m sure
24;it's a matter of, aﬂ}am it's one of the tactical things that

25}

[
t
{
[
{
(
{

( an element of the administration. No.
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{1; Q Okay. Nobody - I'm not sure | understand your
{21answer. Nobod?v had a conversation with you that related in
[31any way to this lawsuit, if you %et called | want you to say
(4:this or, you know, there is this lawsuit, one of the
(s1allegations involves woman A or woman B, now, what do you
[6:remember about woman A or woman B?
{7 A | have not been instructed by angone on how to
{3;react to any questions like that from anyone. | have not
(9:been contacted by any of the attorneys involved in the suit
(10;0n either side in any way whatsoever. .
(i Q Okay. So there has been no conversation,
r121basically, other than, as | understand your answer, froma
[13:collea_ciue who might be saying have you heard this about this
i

114;iawsuit, there's been no substantive conversation.

{1s; A That's correct.

[1€] Q  About that lawsuit with anybody at the White House
[17; A Thats correct.

3} Q  Why did you go to Evelyn Lieberman? You said that
(13;yw went to Evelyn Lieberman at some point bout Ms. Lewinsky.
;0n this particular occasion, why did you%ﬁ to her rather

:than maybe the immediate supervisor or Ms. Lewinsky? Because

1 | think you told us sometimes Jou‘i go to the clutcher, youd

: go to the individual directly and say cut that out or

3somethmgA

O
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Yes.
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: ) Why did you go to Evelyn directly instead of the
jsupervisor or to Ms. Lewinsky? ) .
: A Welil, | don't recall specifically, is the short
r41answer. As we've talked about it during the course of the
¢s1afternoon, | may have in fact confronted her directly and she
{53was not responsive; | may have in fact talked to Tim Keatin
r7:whom | would have perceived as her direct supervisor abou
r3:it. 1 don't recall doing that. Or it may be that | was
:arjust - | didn't have time to go find Tim Keating's phone
{12:number and Evelyn Lieberman is just down the haliway from me.
111:Or | may be taiking to her about some other issue and just
{12:mention it in passing. | don't know the answer to that
(:3:question. There are several reasons.

Wt e

[14: Q Keating would not be some guy you wouid be ignorin
[15;0N purpose.

(16! A No. | had a very good relationship with him.

(im: Q Bright guy, able administrator?

[18; A Very capable. Yes.

3% Knows what going on around the White House as
5 1 much asanybody else?

; A" Yes. i ) ] ]

. -Q B%the way, did you hear anything during this same
31 time period that Ms. Lewinsky is there andthat you'e

- 4 2 noticing that shes trying to get quality time with a

sprincipal —

OlC-Starr
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() A Well, | didrt say quality time. Face_time.
2] Q Face time. Oka ay. My words, quality time. Face
3]t|me wrth a pincipal. Did cgothear anything about her work
mabllmes? er abilities at fie ijob she was actually
15 )assigned to?
6) A No. | dort recall. | dort recall being involved

(6] ) ] =G

{71 in any drscussions about her work capabilities, nor would |

(8 ngnerally know what her work product was or how to evaluate
91t

(10} Q Do you know Nel?

(11] A Nelvis?

[12) Q Yes. The steward.

113] A Mm-hmm.

[1.4] Q Do vou know him as Nelvis or Nel or --

[15] A | call him Nel or Nelvis.

1161, Q Okay. Have you ever spoken with him about Monica
171 Lewinsk X?

[181

No.

11 All right. Has he ever spoken to you about Monica
[:o Lewmsky?
(21] No. Not that I remember.

[22] Q Do you know anything about his relationship to
[231Moma Lewmsnﬂ

(24} A

(25) Q How about Glen Mays? Isrt he the other steward?
Page 93
[1) A Yes. Glen Mays is the other steward.

Same cL=st|ons for him.. Do you recall any
[31duscussnons thh h|m about Monica Lewinsky?

(4}

[5) Q Elther you talking or him talking?

[6] A | dort recall conversations in either direction.

(7 Q Do you ever recall an incident where either one of
s1those individuals were upset about something that somehow
{9 related to Monica Lewinsky and relayed that to you directly

(1o10r in wectlxo

[11] | mean, over the course of three years, | had

(121several conversations with them about things that they may
{131 have been upset about and | dort ever recall Monica Lewinsky
{14} l%elng one or even involved in anything that they were upset

[15 1 about

[16] Q Al right. Were there ever any — you were asked

(171about hearing thigs, rumors about a relationship. Were

{13 1there any events during the time that she was workln? as an

rlay intern. as a staffer or over at the Pentagon, any events that

{2 01 occurred which led you to conclude there might be a

(21) relatlonshgbetween Monica Lewinsky and President Clinton?

No There was nothing that would lead me to

ﬂ31conclude that.

12 Q Assuming that she wanted to have time alone with
12 5 1 the President, that that was one of her goals in life, would
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mrou and Nancy Hernreich be an impediment to that goal? And
21I'm not implying there would be anything wrong wdh you being
{31an impediment.

(4] A Ithinkis - NancY Hemreich and | would be
(51 considered an impediment to iust about anybody wanting to

[ 6 1 spend time with the President.

{71 And why is that?

(8} A Because i our job to make sure that his time is
19 1 used efficiently and what other people want of his time is

[10 E often not consistent with whas an efficient use of his

[11;tume.

[12] 2 vlas Nancy your superior?
[13)
[14] Q And did she give you any specialinstructions in

(15)this regard about people trying to get face time wdh the
(16} President?

{17] A | dort recall ever Pettlnq any instruction from
18] her. t would be more likely that Fwould describe to her
{19)what | do or how | do things and make sure that she didrt

201 have a problem with it. Something like that. | dort recall

11 her ever telling me how to do that.

2] Q ~Did she ever discuss Monica with you?

3] A | think that we Probably talked about her at some
upomt 1 don't recall any specific conversations, but it

sjwoukdn't surprise me that we had.

2
2
2
2
2
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[ Q Is this during the period we're talking about where
["1 ou're percewm% Monica as a problem in the sense tha! she's
1hanging around rying tog et face time?
[4' t's’likely that | would have gone to Nancy to make
(s51her aware of that. Or, as | think | probably did. if | had a
[e)conversatxon with Evelyn Lieberman, | probably would have
71advised Nancy that I'd had that conversation. | mean. |
sltned to make it a point to keep her up to date on whatever |
[9]was doing.
(103 Q Do you recall talking to anvbody about this
(111 inadent yowe described wheste Monica lingered around after
21 the radio address and Mrs. Currie ushered her into the Oval
r13 1 Office? Who did you tell about that?
4] A 1 probably would have had a conversation with Nancy
1Hernreich about that. | vaguelgecall that | did.
]
]

15

[16 Do you recall t her response was?

(17 A No, 1dort.

18] Q Based on what you know about her, would this have

[191beensometh|n that would have concerned her7

[20] sed on what | know about Nancy Hemreich?

{21) Q Nancydemreich.

{22) A Yes. 1 mean | would !ma?me that it would be for

{23)the same reasons that Ve outlined that itmould be a point

{2410f wncem for me. i

[25) Q  You mentioned that sometimes the President will
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1;talk to pe ecrle who have A)olmcal connections and you
(21speculated that that might have been one of the reasons that
131he spoke to Monica that day, the day that we're talking about
[4 1after the radio address.
Yes, but that wasn't just my specuiation. |
[s]vaguely recall him saying something to me to that effect.
(71 Q Okay. Do you recall any other interns who he
18 1told you — that he had similar conversations with,
[glbemuse thev were palitically connected so he had to tak
110)to them?
(1r, A 1dort recall the names of any of them. | can
[moon*ure up images of that happening and see their faces. so

1131I'm tairly confident that it happened, but | cart give you a

114 list of those names.

{15) Q Intemns specifically?

[16) A Yes. Interns specifically.

1171 Q Okay. Can you give us a ballpark figure? Five,
[mten fiteen, a hundred?

[19] A1 would definitely put it in the five to ten range,
[20)if not more.

[21) Q And tha® during your -

[22) A During my tenure. And tha® people that | would

(23) know about or that | was familiar with. | mean, you know
[241Nanc¥( may have asked Uncle Jed5 nephew to wme by without me
25)even knowing about it, so -
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(1} Okay. How often did you see Monica in the West
(2) Win a,hn he weekends during the whole time that you were at
[31 the White House? Can you recall?
A | dort recall specifically ever thinking, Oh.

[51 is the weekend and theres onica.

All right. So you really cart recall when you saw

her onthe weekends as opposed to other times?.

( | mean | dort remember ever Seeing her on the
{9 1weekend let alone how many times, if at all.

Uolheﬂ Q How did you speak of Monica when you spoke about
(111her?
112} A Well, | probabty didrt have occasion to ak of

1133 her much except in this convérsation | imagine that | h

(14 1with Ms. Lieberman, but | would ~ | would probably have

115} characterized her as a clutch.

[16) Q But ou dort remember that for sure?

7 dort remember usina that term in reference
r187to her. i certaln thmk that her behavior was consistent
(19)with the vay we‘ve talked about that term.

[20] Has anybo%'s, kento you about the President
[21)deposition A[n the Jones v. Chi
[22]
123) MR. WISENBERG: I think tha® all Me got
[24) Ms. Wirth?
1251 MS. WIRTH: | just have a few.
o ~olC-Starr
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: BY MS. WIRTH: 013 A Do | know anything about contact between them?
2 Q You testified earlier about the budget shutdown 121 a Mm-hmm
;31 You were working then? You were not one of the people - (3} A No. Not asde from what Ve read in the media
4 A 1 was deemed essential. Unlucky for me. All my i41accounts ) o
(51 Q Aside from the hotel event and the incident that

.51 other friends were having margaritas at lunch somewhere.
16 Cl  You told us a little bt about when yur day began
;=1 0n the average, how long would your day last at the White
31 House? | know there probably i1s no precise answer to that,
:3 1 but what was your range of hours?
10} A 1 think fom 8:00 to 8:30 1 would often start until
r11180me time between 7:00 and 8:00 at night when we did not have
;1 27any evening events and as late as until we got home, if }
‘23] accompanied the President to an event off campus at night.
-2 47 In those cases, it would be until 10:00,11:00 at night.
c1se On the radio address day that you described, do you

)

-1 6] have any recollection of whether Monica Lewinsky was alone or
-+ 71with other people like family or friends in terms o

.2 gjattending the address?

i19) A | dort remember one way or the other.

120] Q When she was waiting to see the President, she was
(21)alone? . ]

i22) A It seems like she was alone at that point.

{23) The hotel event that you described, you have some
{24 ] memory of anendlng a hotel event in the Capitol Hill area?

[25] A Mm-hmm.
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11 Q Do you remember what that event was, by any chance?
12] A | think it was a DNC saxophone club reception.

31 Q And do you remember whether that event took place
{4 1 before or after you had your conversation with Evelyn

15 1Lieberman about Monica Lewinsky?

[6] A | dort remember that one way or the other.

171 ] Q Did vou notice whether Monica Lewinsky spoke to the
181 President on that occasion? )
19} A | dort remember watching them speak. | dort

1g9remember one way or the other.

1] Q Was that an event that —

12} A Im sorry. | will say that she was on the front
131 row of the rope line, as at this other event, so it would --

141 | would assume that the spoke as he spoke with every other
153person who would have&sen either on the front of the rope
z57line or up to three, four, five, six people deep into the
17;jcrowd.

181 Q Is there any particular reason why you noticed her
191 that day? )

] A Well not know"égtemporally how these things
yoccurred it possible that | ha d been observing her aroun

1 prior to this and therefore she stood out to me. Butas|

irecall, she stood out because she was wearing a bright pink
1‘acket, a bri ht pink dress, and she was right smack dab in

]

2
9
0
1
3
4
5 1the center o3the room. And as | often do at off-campus
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r11events, | will skip ahead of the principals and take a look
:21at the room, what are we w_alkln?l into, what is the situation.
:31and | just remember going into the room to take a quick look
i 41around and that she ﬁo d out at me. | dort even know that
51 | knew her name at hat)oint, but | recognized her.
6] Do you remember anything about what she was wearing
171 the day of the radio address?
B A No.
19) Q Okafy.‘ Fting aside anything that yowre read in
o1 the paper or heard from the media, do you know angthmg at
1] all about Monica Lewinsky getting a pb in New York®
2] A | think the only thinglknow about that at all is
.1 3,1 what has been in the media accounts. | dort have any
.1 41 independent knowledge of that at all. .
115) Q  Anything about her getting a job at the U.N.?

[ P

116) A No. Nof'aside from whatlve read in the media
{17]accounts. .

1181 Q Kn{mumﬁlbout her moving to New York?

119) A Notat all

120] . Q Do you know anything at all, again, aside from
;21)1anything that yowe’ heard in the media about Monica Lewinsky
:221betng asked to sign an affidavit in the Paula Jones case?

23] A No. Not aside from what Ve read.

24 Q Do you know anything at all about any contact
;253 between Monica Lewinsky and Vemon Jordan?

161 yowe described in the Oval Office, the radio address da%
171do you have any knowledge whatsoever about any time the
191 President was with Monica Lewinzl(?( whether alone or with
19 others? Either of your own knowl ﬁe -
1101 A Whether alone or with others?
11y Q Mm-hmm. Leaving aside the hotel event and leaving
(121aside the radio address.
113} A Let me just recap to make sure I not getting
. :41myself in trouble here, but the short answer is | dort think
15]80. Theres the radio address, there3 the event at the
;161 hotel. e mentioned instances that | cart remember
1 17) specific trmes but seeing her at events within the complex
{18} where other people were there. And | have learned from
{19 seeing ths video that she was at the South Lawn event which
{201didn't even register with me at the time
[21) Q " Other than those occasions?

{22 A | dort recall any other occasions.
[23) Q  Either of your own personal knowledge or anything
{24)anybody eise told you? _ ] ]
[25] A Of other people telling me things like that?
Page 102
(11 Q Yes.

(21 A No. | dort recall other people saying anything
(31 like that. 1 mean, more often than not, | would have been

4 1with him to witness it firsthand, so, no.

All nght. Thats all | have.

[5] MS. WIRTH: 4
161 MI'?e. BINHAK: . As thev say, vaive on the goalline
71Just a couple more questions.

Esl ‘FHE WITﬂESS: In the red zone?

(ol MR. BINHAK:  Right. In the red zone.

(10] BY MR. BINHAK:

f11] Q Do you keep what known as the annotated schedul
112 of the President?

[13] A Yes, | do. ) ) )

Q Okay. Why dort you just explain to the grand jury

(14)
r1s)what that s. . .
[16] Much like the Secret Service IoEs that | referred
t17]to that | think are the result of the First Family Locator
r13)1box, | keep another record called the annotated schedule
t19)which is where | take the daily schedule and | write on the
(201schedule what adualla/ hapdp_ens in terms of this meeting was
121]1scheduled to start at 9:30, did it start at 9:30 or did it

(22 start at 9:40, 9:20. It says that the chief of staff and the

{23 National Secunrg Advisor were gourE 10 be here, were they

{2 4 chief of staff and National Security Advisor here. And to

{251 the best of my abilities | try to e that an accurate

Page 103

111 reflection of how the President spent that day with regard to
;2 1the scheduleas it was produced.

(31 | then turn the annotated schedule over to the

(4 diarist who compiles my record along with other records into
{ 5] basically a chronological database of what the President did
(610N a parbcular day. . )

[7] Q And now youre talkhg @out Ms. McCatherine.
18] A Ellen McCatherine. Yes.

{91 Q All right. Now, can you remember any instances
t101where the name Monica Lewinsky would have shown up on the
{11]annotated schedule?

12 A | dort remember any instances.

(13} Q That not a name that you remember ever writing
{141 down on the annotated schedule? i

[15] A No. As Ve mentioned, | didrt know her last
[161name.

[17] Q | take it that you have been following this story

(18]in the press, at least to a certain extent

{19] A Mm-hmm.

[20) - Q So you are familiar, then, with the fact that
211Ms. Lewinsky at least as i5 been reported had an

{22 ] opportunity to d|$cuss_gettlr)%a new job with VVernon Jordan,

{ 231 that she had an interview with Ambassador Richardson in New
2.17 York and that she had interviews at several companies in New
251 York City, private companies.

{
:
!
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A | have read reports that say that. Yes.
(2 Q Aillright. As a person of roughly the same age as
(31hers and although obviously with a great deal more contact
(4:with the President but | think we can assume that you're
(5;about the same levei in staff, do you regard the treatment
(6:that Ms. Lewinsky received as unusual for someone who was
:71leaving the White House and looking for work?
(3: A Well, as I've read the reports, she was at that
‘21 point leaving the Pentagon when she was looking for work.

Q Excuse me. I'msorry. | misspoke.
; A ldon't know. Maybe unusual but certainly not
1 unprecedented.
: Q Would you expect to have a conversation with
+ someone like Vernon Jordan if you decided to leave now the
51 White House and look for work yourself?

va

(i3
[11
(12
{13
[PX]
{1

[16; A Yes.

(17} MR. BINHAK: Okay. Last two questions.

(18} MR. WISENBERG: ~ From you.

[e] MR. BINHAK: From me.

[20; MR. WISENBERG: Let me just - can | ask one real
(211quick?

(22 MR. BINHAK: Sure. Absolutely.

(23] BY MR. WISENBERG:

1241 Cl  Would yu expect Vernon Jordan to take you in his

{251 car to an attorney that he recommended for you?

Page 105
11 A It would not surprise me if he were willing to do
121that for me.
131 BY MR. BINHAK:
4] Q Is there anything — le§ start this way. Youwre

{51 now sat for about two hours or maybe three discussing the
[61various subjects that we'e talking about, so | think you
171 have a good sense of the areas that weve been asking you

{sjabout.
[9] A Yes. )
{10} Q Is there anything that you can think of that is

{11] relevant to the areas that we'e asking about that we have

{121 not elicited from you through our questioning? Any

{ 13 1information?

14] A Well, nothing comes to mind and not having a better
15) understanding of the approach that you all are taking, no.

161 Nothing does come to mind.

17) BY MR. WISENBERG:

181 Q  Well, you heard me describe our authority and read
(19} a part of the courts order about what we'e looking at at

{201 the beginning of your session, correct?

(21 A \t(,es. Ithink you'e talking about looking into
22;perjury  or suborning perjury.
[:ﬁ Q Byo%‘lcalcsewmsky or anybody having to do with

(24 Jones v. Clinton. So | guess the question’is is there any
{2 = razievant information that you havert told us, anything
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111 relevant to our inquiry?

(- A No, | dort think so.

[z BY MR. BINHAK:

el Q Is there a question that you could think of that we
r5 jcould ask Xou that could trigger a memory that you have?

6] _ Barring hypnosis no. | dort think there is. n’
(71definitely not a prosecutor, so | hope that | dort get held

(8110 this, but, no. _

12 MR. BINHAK:  Fair enough. As far as m concerned.
(101Kou've now passed the goal line. If any of my colleagues

(11;have any %L‘lestlons -

(12) R. WISENBERG: | dort. Do you?

(13] MS. WIRTH:  No. ] )
(14} MR. BINHAK: Any other qiestions from grand jury?
[15) MR. WISENBERG: =~ Questions from the grand jury?
[16) ﬂJo response.& )

[17] R.WISENB RG: Okay. Thirty seconds to spare.
[18) Maythe witness be excused?

{19} THE FOREPERSON: Yes, he may.

{20} he witness was excused.)

{21y, hereupon, at 4:30 p.m., the taking of testimony
(221in the presence of a fuil quorum of the Grand Jury was
[:31concluded;)' ..

24)

125]
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PATRI CK JOSEPH GRIFFIN, white, male, date of birth il

P, pl ace of birth H Social Security

honme address _ )
President, GRIFFI'N & JOHNSON, 1300 Connecticut Avenue, NW 6%

Fl oor, Washington, DC was apprised of the official identity of
the interview ng Agents and the nature of the interview Also
present for the interview was CGRIFFIN s attorney, ROBERT F. BAUER
with the law firmof PERKINS, COE, LLP, Washington, DC. GRIFFIN
provi ded the follow ng information:

CGRI FFI N began working in the Wite House in January of
1994 as the Assistant to the President and Director of
Legi slative Affairs. GRIFFIN worked in that position unti
February of 1996, when he left the Wite House to return to
private industry.

GRIFFIN first met MONI CA LEW NSKY in Novenber of 1995
during the Government shutdown. LEWNSKY spent time in the
of fice outside of LEON PANETTA's office answering telephones
during the shut down.

GRI FFI N described LEWNSKY as a little too eager and
ef fervescent. GRI FFI N advi sed that LEWINSKY's attire and
denmeanor indicated she was not aware of where she worked.

GRI FFI N advi sed that LEWINSKY's dresses were too short and her
blouseg were too tight. LEW NSKY went out of her way to get
noti ced.

CRI FFIN recal | s one occasion during the shutdown when
LEWNSKY nmet the President. GRIFFIN described LEW NSKY as bei ng
flirtatious. In response, the President was friendly.

GRI FFI' N advi sed he played no role in LEWNSKY receiving
a paid position in the Ofice of Legislative Affairs. GRFFIN
advi sed that TIM KEATING CGRIFFIN s Chief of Staff, was
responsible for hiring LEWNSKY. GRIFFIN is not aware of how
KEATI NG cane to know LEWNSKY. GRIFFIN may have signed the form
whi ch approved LEW NSKY getting the paid position, but GRIFFIN
did so at the reconmendation of KEATI NG

Investigation on 05/07/98 Washi ngt on, DC Fle# 23D-0OIC-LR-35063
by
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GRIFFIN stated he had no supervisory duties over
LEWNSKY. GRIFFIN advised that he had a one on one neeting with
LEW NSKY when she worked in the Ofice of Legislative Affairs.
CGRIFFIN felt sorry for LEWNSKY as she was overwei ght and self-
conscious about it. GCGRIFFIN told LEWNSKY to "chill," that she
did not have to nake it a point to get noticed. GRIFFIN T recalls
LEW NSKY noddi ng when he said this.

GRIFFIN did not hear any stories about LEWNSKY and the
President having a relationship. GRIFFIN has sonme recollection
as to why LEWNSKY was transferred to the Pentagon. KEATING
advi sed GRIFFIN that JOCELYN JOLLEY, LEWINSKY’s supervisor in the
Correspondence Unit of the Ofice of Legislative Affairs, was not
doing a very good job. KEATING told GRIFFIN that LEWINSKY's
performance was not hel ping the overall operation of the office.

GRIFFIN recal | s seeing LEWNSKY at a going away party
for STEVE GcoopIN hel d near BETTY CURRIE’s office, just outside
the Oval Ofice. GRIFFIN recalls seeing the President there, but
does not recall seeing LEWNSKY and the President together.

GRI FFI N thought CGEORGE STEPHANOPOLOUS was one of approximately

sixty people at that party.

. CRIFFIN recalls a going away party thrown for himin
the Wite House. The President, Vice President and LEW NSKY were
there among the fifty or so people in attendance. GRIFFIN
recal | s a photograph being taken of the President with the junior
staff of the Office of Legislative Affairs, including LEW NSKY.

GRIFFIN advised he remains in contact with many current
and former \Wite House enﬁl oyees. GRIFFIN advised he has limted
his conversations about the LEWNSKY matter to the political
impact the situation is having. GRIFFIN has not discussed with
anyone the details of any of the stories related to LEW NSKY t hat
have appeared in the press in the past four nonths. GR FFIN has
not asked if any of the stories are true, and no one has
vol unteered such information.

CRIFFIN advi sed that the practice in governnent was to
_trgnsfer people \who woul d probably be termnated in private
i ndustry.
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On 1/29/98, a federal Grand Jury subpoena was served on
DAVID GROBAINE, owner of Briarwood Bookstore, Maryland Avenue,
Annapolis, Maryl and. Service of the subpoena was effected at his
pl ace of business. The subpoena specified his appearance before
the Grand Jury on February 3, 1998 as well the production of
docunents relating to the sale of a book as specified in the

subpoena.

Invegigation on ~_ 1/29/98 a Annapolis, Maryland Fle# 29D-OIC-LR-35063

by

LI Date dictated ~ 1/29/98
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DAVI D GROBAINE, owner of Briarwood Bookstore, Maryland
Avenue, Annapolis, Miryland, was interviewed at this place
busi ness at which time he provided the follow ng information:

During March or April of 1997, the President of the
United States along with an entourage, which included anong
others, Governor Parris d endenning, visited his bookshop. At
that tinme, he recalled that President Cinton |ooked around the
shop and | ooked at some of the books that were for sale. At one
oint, the President read al oud sone poetry from one of the
ooks. The President was interested in one of the other books,
however, GROBAINE coul d not presently recall the exact item
GROBAINE stated that the President did not at ang time read any
linmericks. He is sure of that fact because the book which he was
reading was witten in the md-19th century and the linmerick was
not invented until around the turn of the 20th century.

At some point after the visit, GROBAINE received a
tel ephone call at his shop froman unknown fermal e who advi sed she
wanted to purchase a book. She advised that her father or uncle
(GROBAINE coul d not recall which) worked with the President and
that she and her relative wanted to give the book to the
President as a present. GROBAINE described the wonan as adamant
that she find the book the President |iked and obtain it.

During the call GROBAINE advised the woman the book
recal led as the one of interest. She said she was |ocated in
Washi ngton, DC and that she was going to come to Annapolis to
make the purchase. GROBAINE recalled that she was unable to
arrive at the shop prior to the 6:00 PMclosing time. As an
accommodat i on, he provided her with a tel ephone nunber where he
coul d be reached that evening. GROBAINE said that he played the
mandol i n and banjo and was scheduled to practice wth his nusical
group that night.

The woman did, in fact, call himfromwhat he believed
was a cellular tel ephone, said she was ten m nutes away, and that
she wanted to nmeet him  GROBAINE net her at his store whereupon
she purchased the book. GROBAINE recalled that she paid either
by check or credit card. He further stated that woul d have a
record of the credit paynent. If she paid by bank check, he

-

Investigation ON 1/29/98 at Annap0| I's, Nh-ryl and Filey 29D-OIC-LR-35063
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bank deposit slips which note the anount of each check along with
the | ast nane of the custoner.

GROBAI NE does not recall the nanme of the custoner. He
was displ ayed a newspaper photo of MONICA LEWNSKY at which tine
he stated it was possible that it was the sanme person, but he was
not sure. He said that he has not been reading any newspapers or
wat ching much television, so he was not famliar wth the
i ndi vidual or the situation in general.

He described the woman as an attractive person about 5
feet 4 or 5 inches tall.

_ GROBAINE further stated that he would inquire with his
musi c group associate as to the nane of the woman custoner in
that he discussed the matter with him
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DAVID GROBANIE, owner of the BRI ARWOOD BOOKSHOP
Maryl and Avenue, Annapolis, Mryland, telephone nunber
, was interviewed, at ich time he provided the
following I nfornmation:

A book entitled The Presidents of the United States,
publ i shed by D. APPLETON AND COMPANY in 1898, bearing Ofice of
| ndependent Counsel Bate stanp nunber V002-DC-00000471, was
displayed to GROBANIE. He examined the book and stated wth
certainty the book was never in his store and specifically that
he did not sell the book to anyone, including President CLINTON
on the occasion of his visit to BRI ARWNOOD BOOKSHOP, or the woman
customer who told himshe was purchasing a book for the President
of the United States.

GROBANI E said he has purchased every book which has
been for sale in his store and the book described above has never
been in his inventory.

GROBANIE al so examined the first &age of the book and
noted a faint pencil marking which indicated a price of $45.00.
The price marking was | ocated about one inch fromthe top of the
page and about one and one half inches fromthe right side of the
page. CGROBANE said he always, without fail, ﬁlaces the price of
a book in pencil in the uppernost portion of the right corner of
the first page leaving virtually no nmargin between the narking
and the corner of the page. He disPIayed several exanples of his
t echni que on books currently for sale in the store,

_ Regardin? the woman with whom he made arrangenents to
meet at his shop after normal business hours to purchase a book
for the President, GROBANIE stated that he has recalled that the
woman purchased a book entitled History of Peter the Geat, 1814
edition. The price of the book was $200.00, however, GROBAN E
recal l ed that he thinks he charged her $150. 00.

Wthin a few weeks of the President's visit to his
shop, GROBANIE received a series of four telephone calls from an
unknown woman over a period of two weeks. During the first call

Investigation on
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she asked GROBANIE if he had any suggestions for a book to be
given as a present for President CLINTON. She next called and
asked hi m about the hours of operation of the store. During the
third call, she made arrangenents with GROBANIE to neet him at
his store after normal business hours, in view of the fact that
she was traveling from Wshington, DC, or Virginia, and was
unable to to arrive at the Annapolis l|ocation before the shop's
6:00 p.m closing time. The fourth, and |ast, telephone cal
GROBANI E received was on the evening of their appointnment. She
called fromwhat he believed was a cellular tel ephone, advising
himthat she had arrived in Annapolis and would be at the store
I n about ten mnutes.

During their neeting at the store, she made several
comrents to GROBANI E about President CLINTON, from which he
inferred that she was quite enanobred of CLINTON. Referring to
CLINTON' s visit to the store, she said, “wasn't it just wonderful
meeting hin? | think he's a wonderful man." CGROBAN E recall ed
thinking at the tinme that she was interested in either getting a
job or pursuing a career in politics.

GROBANI E coul d not recall the method of payment used
for the purchase of the book, saying that it could have been by
credit card, check, or cash. GROBANE has exanmned his credit
card sale records for calendar year 1997, and could not find any
record of a sale in the name of MONICA LEWNSKY. He has also
checked his bank deposit slips reflecting records of purchases
made by check, wth negative results. He displayed his bank
deposit slip forms indicating where he wites the |ast name of
the person witing the check. GROBANE al so reviewed sal es by
credit card in 1997, in the nane of MARCIA LEWS; however, he was
unable to locate any such record.

During his record search of Purchases (ot her than
cash), he located only one sale which fit the criteria of the
correct price, time frame, and female purchaser. This was a sale
on March 27, 1997, to a BETTIE DEEN for $157.50 ($150.00 purchase
price and $7.50 state sales tax). He could not recall the nane
of the book bought by DEEN. GROBANIE said that the nanme BETTIE
DEEN did not seemto fit with his recollection of the name the
wonman in question provided to himat the tine.



1261

OIC-302a (Rev. 8-19-94)

29D-0IC-LR-35063

Continuation of OIC-302 of DAVID GROBANIE .on 3 / 6 / 98 . Page 3

GROBANIE has seen several pictures of MONICA LEWINSKY
and said that although he was not sure, the woman customer could
have been her. He recalls she may have been about 5’ 4" or 5’ 5w
tall with long brown hair. He described her as pretty.
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